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ΝΟΤΙΑ ΑΦΡΙΚΗ
αποκορύφωμα των επεισοδίων που σημειώνονταν από καιρό στο ορυχείο λευκόχρυσου της Μαρικάνα, η «παράλογη βία»,  
όπως τη χαρακτήρισε ο πρόεδρος της χώρας, που ασκήθηκε στις 17/8/12 και στοίχισε τη ζωή 42 εργατών και δύο αστυνομικών... 

SMS
Συνάδελφοι και 

συναδέλφισσες

Η απίστευτη τραγωδία, 

που σημειώθηκε αρ-

χές Αυγούστου στη 

Νότια Αφρική (βλέπε 

φωτογραφικό στιγμιό-

τυπο δίπλα), δεν μπο-

ρεί παρά να προκαλεί 

έντονο προβληματι-

σμό σε κάθε σκεπτό-

μενο άνθρωπο, πώς εί-

ναι δυνατόν, στον 21ο 

αιώνα μια αστυνομία 

να φτάνει στο σημείο 

να μετατρέπεται σε 

ψυχρό εκτελεστικό 

απόσπασμα, επαναφέ-

ροντας στο προσκήνιο 

τη φρίκη των ολοκλη-

ρωτικών καθεστώτων 

άλλων εποχών.

Εκδοση της Πανελλήνιας Ομοσπονδίας 
Αστυνομικών Υπαλλήλων που έχει  
στις τάξεις της 54 πρωτοβάθμιες 

οργανώσεις και 40.000 μέλη
www.poasy.gr

poasy@otenet.gr

Εκδότης
Χρήστος Φωτόπουλος

Αθήνα, Μεσογείων 96, Τ.Κ. 115 27
Τηλ.: 210 7770.685
Fax: 210 7770.682

Συντακτική Ομάδα
Γιώργος Χατζηιωάννου

Γιώργος Βλάχος
Αντώνης Ζαχαριουδάκης

Σχεδιασμός - Σελιδοποίηση
dnt creative

Φιλμ - Εκτύπωση
Α.Ε. Τυποεκδοτική

Λεύκης 134, 145 65 Κρυονέρι

Τα ενυπόγραφα άρθρα δεν εκφράζουν 
υποχρεωτικά τις θέσεις της ιδιοκτησίας 
ή της σύνταξης της Νέας Αστυνομίας

Ως εδώ και μη παρέκει
Αν δεν αλλάξει  
το θεσμικό πλαίσιο 
αξιολόγησης  
των αξιωματικών,  
δεν θα τύχουν 
αναγνώρισης 
οι επόμενες αποφάσεις 
των Συμβουλίων 
Κρίσεων

Την κατακραυγή της Ρεθε-
μνιώτικης κοινωνίας προκά-
λεσε η αιφνιδιαστική απο-

στρατεία του Διευθυντή Ασφαλεί-
ας Ρεθύμνου Νίκου Κουρμούλη 
στο πλαίσιο των λεγόμενων ετήσι-
ων κρίσεων των αξιωματικών.

Χωρίς να δοθεί καμιά εξήγηση 
σε όσους είχαν εκτιμήσει τη δρά-
ση του και ανέμεναν την προαγω-
γή του στον βαθμό του ταξίαρχου, 
ανακοινώθηκε ο ευδόκιμος τερ-
ματισμός της θητείας του. Αποτέ-
λεσμα ήταν να σημειωθούν έντο-
νες επικρίσεις εντός κι εκτός 
αστυνομίας στο Ρέθυμνο, γεγονός 
που αποτυπώθηκε στο ψήφισμα 
της έκτακτης γενικής συνέλευσης 
που συγκάλεσε η Ένωση Αστυνο-
μικών Υπαλλήλων Ρεθύμνου στις 
19 Ιουλίου 2012, με τη συμμετοχή 
του προέδρου της ΠΟΑΣΥ κ. Χρή-
στου Φωτόπουλου και πολλών 

εκπροσώπων πολιτικών κομμά-
των και τοπικών φορέων (λεπτο-
μέρειες στο www.poasy.gr).

«Δηλώνω από το Ρέθυμνο προς 
την κεντρική εξουσία, προς την 
ηγεσία την πολιτική και την φυσι-
κή ότι ως Ομοσπονδία είναι η τε-

λευταία φορά που δεχόμαστε να 
γίνουν κρίσεις με αυτό το άναρχο 
και άδικο σύστημα. Διαμηνύω ότι 
αν μέχρι αρχές Μαρτίου, που ανα-
μένεται να γίνουν οι επόμενες 
κρίσεις, το σύστημα δεν αλλάξει, 
τότε η ΠΟΑΣΥ με τα πρωτοβάθμια 

σωματεία της, δεν θα αναγνωρίσει 
την ηγεσία όποια και να είναι αυ-
τή», διαμήνυσε ο πρόεδρος, ενώ 
για άλλη μια φορά η Ομοσπονδία 
ενημέρωσε εγγράφως τον υπουρ-
γό Δημόσιας Τάξης και Προστασί-
ας του Πολίτη κ. Νικόλαο Δένδια, 
την ηγεσία και τα πολιτικά κόμμα-
τα ζητώντας ταυτόχρονα να δρο-
μολογηθεί επιτέλους η ριζική αλ-
λαγή του θεσμικού πλαισίου αξιο-
λόγησης του αστυνομικού  προ-
σωπικού.

 «Τα διαλαμβανόμενα στο επι-
συναπτόμενο Ψήφισμα της Έκτα-
κτης Γενικής Συνέλευσης της 
Ένωσης Αστυνομικών Υπαλλή-
λων Ρεθύμνου αποτυπώνουν χα-
ρακτηριστικά τη νοσηρή κατά-
σταση, όπου πέραν της διάχυτης 
αγωνίας των συναδέλφων για το 
μέλλον του αστυνομικού μας ορ-
γανισμού, διατυπώνεται πλέον με 
ιδιαίτερη ένταση και η αγωνία της 
τοπικής και σκληρά δοκιμαζόμε-
νης από το έγκλημα κοινωνίας, 
όσον αφορά την καρατόμηση του 
Διευθυντή Ασφαλείας Ρεθύμνου 
Νίκου Κουρμούλη, που κατάφερε 
με μεθοδευμένες προσπάθειες, 
συνεπικουρούμενος από τους συ-
νεργάτες του αστυνομικούς συ-
ντριπτικά πλήγματα κατά του 
εγκλήματος στο Ρέθυμνο», τονίζε-
ται μεταξύ άλλων στο έγγραφο 
της Ομοσπονδίας που στάλθηκε 
στον υπουργό.
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Τo έργο το έχουμε ξαναδεί. 
Άλλα να λένε πριν από τις 
εκλογές και άλλα να κά-

νουν μόλις γαντζωθούν στους 
κυβερνητικούς θώκους… Δυστυ-
χώς, πολλοί ήταν εκείνοι που 
τούτη τη φορά είχαν πιστέψει 
ότι κάτι θα άλλαζε με το σχημα-
τισμό της νέας κυβέρνησης. Δεν 
μπορεί, η κρίση θα μας κάνει 
όλους σοφότερους, έλεγαν.

Ήρθαν όμως τα γεγονότα 
και για άλλη μια φορά 
βλέπουν να διαψεύδονται 

τόσο απλά, αλλά τόσο επώδυνα 
για όλους μας, οι προεκλογικές 
παραμυθίες. Και δεν αναφερό-
μαστε μόνο στις οικονομικές πε-
ρικοπές. Ακόμα και για τα θεσμι-
κά ζητήματα, δεν βλέπουμε να 
υπάρχει διάθεση ριζοσπαστικών 

αλλαγών. Η αναδιάρθρωση των 
υπηρεσιών μπαίνει στην κλίνη 
του Προκρούστη με αμφίβολες 
διαδικασίες και άγνωστα αποτε-

λέσματα. Το θεσμικό πλαίσιο για 
την αξιολόγηση των στελεχών, 
επίσης. 

Ώριμα αιτήματα που δια-
λαμβάνονται στο ομόφω-
νο ψήφισμα του 22ου πα-

νελλαδικού μας συνεδρίου, δεν 
συγκινούν την ηγεσία, η οποία 
κρύβεται πίσω από την «τρόικα» 
και την οικονομική κρίση, για να 
διαχειριστεί με απαράδεκτο τρό-
πο μια πραγματικότητα που δεν 
τιμά ούτε την ίδια.

Θα το πούμε για άλλη μια 
φορά. Καμιά τρόικα δεν 
μπορεί να μας επιβάλλει 

πώς θα ζήσουμε και πώς θα υπη-
ρετήσουμε κατά τον καλύτερο 
τρόπο το δημόσιο και εθνικό 
συμφέρον. Οι ηγεσίες μας οφεί-

λουν να υψώσουν το ανάστημά 
τους και να διεκδικήσουν αυτά 
που μας χρωστούν και αυτά που 
πρέπει να μας δώσουν για να 
ανασάνουμε ως αστυνομικός ορ-
γανισμός. Όλοι γνωρίζουμε ότι 
οι περικοπές αποδυναμώνουν το 
αξιόμαχο των υπηρεσιών και 
οδηγούν τον ένστολο στην εξα-
θλίωση. Ας συμφιλιωθούν επιτέ-
λους με την θεσμική ύπαρξη του 
συνδικαλιστικού μας κινήματος 
και ας σταματήσουν να δρουν δι-
αλυτικά. Δεν είναι κακό ένας 
ηγέτης να υιοθετήσει ένα συνδι-
καλιστικό αίτημα και να κάνει τα 
πάντα για να το φέρει εις πέρας. 
Μεγαλείο και ανωτερότητα συ-
νιστά η αναγνώριση του ρόλου 
μας και όχι παραχώρηση εξουσι-
ών, όπως κακώς, κάκιστα, φα-
ντάζονται…

Έχουμε Ηγεσίες;
04•07•12
αντιπροσωπεία της Διεθνούς 
αμνηστίας επισκέφθηκε τα 
γραφεία μας και μας παρέδωσε 
την έκθεσή της για την 
«αστυνομική βία στην Ελλάδα - 
Όχι μεμονωμένα περιστατικά».

12•07•12
τα προεδρεία των ομοσπονδιών 
των σωμάτων ασφαλείας 
συναντώνται  με τους 
βουλευτές του συΡιΖα κ. 
Δημήτρη τσουκαλά, κ. στάθη 
Παναγούλη και κα. Μαίρη 
Διακάκη.

26•07•12
Tα προεδρεία των ομοσπονδιών 
μας συναντήθηκαν στο 
Κοινοβούλιο με τους 
νεοεκλεγέντες και 
προερχόμενους από το χώρο 
της Ελ.ασ. βουλευτές κ.κ. 
Βλαχογιάννη Ηλία, Κυριαζίδη 
Δημήτριο και Νταβλούρο 
αθανάσιο.

26•07•12
Πραγματοποιήθηκε συνάντηση 
των προεδρείων των 
ομοσπονδιών μας με το νέο 
υπουργό Δημόσιας τάξης και 
Προστασίας του Πολίτη κ. 
Νικόλαο Δένδια.

31•07•12
Έκτακτη σύσκεψη των 
εκπροσώπων των 
Πρωτοβαθμίων Ενώσεων των 21 
περιοχών από τις οποίες 
αποσπώνται οι 1.881 
συνάδελφοι για την 
αστυνόμευση των συνόρων.

01•08•12
συνάντηση των προεδρείων των 
ομοσπονδιών με τον υπουργό 
Ναυτιλίας και αιγαίου κ. Κωστή 
Μουσουρούλη.

02•08•12
Κλιμάκιο της ομοσπονδίας με 
επικεφαλής τον Πρόεδρο κ. 
Χρήστο Φωτόπουλο «οργώνει» 
την Ελλάδα -από τα ιωάννινα και 
το Κιλκίς ως την 
αλεξανδρούπολη, την 
ορεστιάδα και τις όχθες του 
ποταμού Έβρου-, για να 
αντιμετωπίσει άμεσα  τα 
προβλήματα που 
αντιμετωπίζουν οι 
αποσπασμένοι συνάδελφοι στις 
ακριτικές περιοχές, αλλά και οι 
υπηρεσίες από τις οποίες 
προέρχονται.

24•08•12
συνεδριάζει στην αθήνα το 
γενικό συμβούλιο της 
ομοσπονδίας, χαράσσοντας την 
περαιτέρω πορεία του 
συνδικαλιστικού μας κινήματος, 
με αιχμή τα οικονομικά 
αιτήματα.

  Η ΑΤζέΝΤΑ  
ΤΟυ μΗΝΑ 

χιουμορ
του γιάννη Δερμεντζόγλου

               μπορεί να είναι αλήθεια ότι δεν μπορείς  
να εξαπατήσεις όλους τους ανθρώπους για πάντα, 
αλλά μπορείς να εξαπατήσεις αρκετούς από  
αυτούς για αρκετό καιρό, ώστε να κυβερνήσεις  
μια μεγάλη χώρα.         Will Durant

Θα έχετε παρατηρήσει 
ότι πολλές πολιτικές 
αποφάσεις της νέας 
κυβέρνησης 
βασίζονται στην 
αποτελεσματικότητα 
της Ελληνικής 
Αστυνομίας. Από την 
πάταξη της 
εγκληματικότητας και 
της φοροδιαφυγής 
ειδικότερα ίσαμε τη 
λειτουργία της 
δημοτικής αγοράς 
στην Κυψέλη… ΕΛ.ΑΣ. 
το μεγαλείο σου! 
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Συναδέλφισσες και συνάδελφοι,

Με υψηλό αίσθημα ευθύνης 
έναντι των εκατομμυρίων συ-
μπολιτών μας που αγωνιούν για 
το αύριο της πατρίδας μας, συ-
νεχίζουμε τον αγώνα μας για να 
πείσουμε την πολιτεία και ειδι-
κότερα το οικονομικό επιτελείο 
της κυβέρνησης ότι πιθανές νέ-
ες περικοπές των μισθών και 
των λειτουργικών δαπανών 
των Σωμάτων Ασφαλείας τα 
οδηγούν στην ακινητοποίηση, 
με ό,τι αυτό συνεπάγεται για 
την ασφάλεια των ενστόλων, 
των πολιτών και της ίδιας της 
χώρας μας.

Ειδικότερα, με τη συμμετοχή 
των αντιπροσωπειών των πρω-
τοβάθμιων σωματείων μας 
πραγματοποιήσαμε στις 31 Αυ-
γούστου 2012 συγκέντρωση δια-
μαρτυρίας έξω από το Υπουρ-
γείο Οικονομικών. Και κατόπιν 
έξω από το Κοινοβούλιο, επιδι-
ώκοντας συναντήσεις με τον 
Υπουργό κ. Γιάννη Στουρνάρα 
και με τους αρχηγούς των Πολι-
τικών Κομμάτων που στηρίζουν 
την Κυβέρνηση, ήτοι της Νέας 
Δημοκρατίας, του ΠΑΣΟΚ και 
της Δημοκρατικής Αριστεράς.

Εκ μέρους της Νέας Δημοκρα-
τίας μας δέχθηκε στα γραφεία 
του κόμματος ο Γενικός Γραμ-
ματέας κ. Μανώλης Κεφαλο-
γιάννης ο οποίος ήταν σαφέστα-
τος: Δεν πρέπει να υπάρξουν 
άλλες περικοπές στους ένστο-
λους, γνωστοποιώντας ότι αυτή 
είναι και η θέση του Κόμματος 
της Ν.Δ.

Ο Πρόεδρος της Δημοκρατι-
κής Αριστεράς κ. Φώτης Κουβέ-
λης που μας δέχθηκε στη Βουλή, 
επίσης σαφέστατος: θεωρεί δί-
καια τα αιτήματά μας και δήλω-
σε ξεκάθαρα ότι δεν πρέπει να 
υπάρξουν άλλες περικοπές, επι-
σημαίνοντας την αξία της διάρ-
κειας των δίκαιων αγώνων.

Από το Γραφείο του προέδρου 
του ΠΑΣΟΚ κ. Ευάγγελου Βενιζέ-
λου, λόγω απουσίας του εκτός 
Αθηνών, λάβαμε τη διαβεβαίω-
ση ότι θα υπάρξει συνάντηση τις 
προσεχείς ημέρες.

Στη συνέχεια πραγματοποιή-
θηκε συνάντηση με τον πρόε-
δρο της Βουλής κ. Ευάγγελο 
Μεϊμαράκη και επίδοση σ’ αυ-
τόν του ψηφίσματος διαμαρτυ-
ρίας, ο οποίος επέδειξε κατανό-
ηση στα δίκαια αιτήματά μας, 
δηλώνοντας ότι θα προωθήσει 

αυτά αρμοδίως στα Πολιτικά 
Κόμματα, ενώ μας παρέπεμψε 
και στον Υπουργό Οικονομι-
κών, ώστε να έχουμε από εκεί-
νον την επιδιωκόμενη από μέ-
ρες ενημέρωση.

Κατά τη συνάντηση που 
πραγματοποιήθηκε τελικά το 
απόγευμα, ο Υπουργός Οικονο-
μικών κ. Ιωάννης Στουρνάρας 
μας ενημέρωσε ότι το οικονο-
μικό επιτελείο επεξεργάζεται 
ακόμα διάφορα σενάρια μείω-
σης των αποδοχών μας, χωρίς 
ωστόσο να μας δώσει καμία 
άλλη πληροφορία, παραπέ-
μποντας το θέμα σε μια επόμε-
νη συνάντηση τις προσεχείς 
ημέρες. Δυστυχώς, αντί των 
ισοδύναμων μέτρων, μας επι-
φυλάσσει νέες περικοπές, απα-
ξιώνοντας όχι μόνο εμάς, ως 
ανθρώπους και εκπροσώπους 
ενός σημαντικότατου θεσμού, 
αλλά και το ίδιο το πολιτικό σύ-
στημα...

Συναδέλφισσες και συνάδελφοι,

Όπως γίνεται αντιληπτό ΚΙΝΔΥ-
ΝΕΥΟΥΜΕ!!! Με νέες μειώσεις 
και ακόμη περισσότερη έκθεση 
στη φτώχεια και στους κινδύ-
νους που ενέχει το λειτούργημά 
μας.

Κατόπιν τούτων, συνεχίζουμε 
τις προγραμματισμένες μας 
πρωτοβουλίες, ενημερώνοντας 
την ελληνική κοινωνία και σε 
τοπικό επίπεδο τους βουλευτές 
των κομμάτων ότι ο αγώνας μας 
δεν είναι συντεχνιακός, αλλά 
στοχεύει στο να υπάρχουν συ-
γκροτημένα Σώματα Ασφαλεί-
ας. Τους ζητάμε να ασκήσουν 
πίεση στο οικονομικό επιτελείο 
της Κυβέρνησης και στις Ηγεσί-
ες των Κομμάτων τους για να 
μην περάσουν οι περικοπές.

Για να υπάρχουν Αστυνομι-
κοί, Λιμενικοί και Πυροσβέστες 
αξιόμαχοι και αξιοπρεπείς.

Για μας το στοίχημα δεν είναι 
να μείνει μόνο στο ευρώ η Ελλά-
δα, αλλά να είναι και ασφαλής 
ως χώρα!

Συνεχίζουμε τον αγώνα μας 
με κάθε νόμιμο μέσο. Ο εμπαιγ-
μός δεν θα περάσει αβρόχοις 
ποσί...

Όλοι στην πανελλαδική έν-
στολη συγκέντρωση διαμαρτυ-
ρίας την

Πέμπτη 6 Σεπτεμβρίου 2012 
και ώρα 17:30 στο Καλλιμάρμα-
ρο Στάδιο στην Αθήνα.

Αγώνας διαρκείας για  την αξιοπρέπειά μας
Καμιά τρόικα δεν μπορεί να καθορίζει το μέλλον μας και μάλιστα ερήμην         του συνδικαλιστικού μας κινήματος. Συναγερμός! Κινδυνεύουμε!

Δεν φταίνε  
οι ένστολοι  
που διαμαρτύρονται

Συνεχίζοντας τον αγώνα που δί-
νουμε ενάντια στις νέες περι-
κοπές των λειτουργικών δα-

πανών και αποδοχών των ενστόλων 
των Σωμάτων Ασφαλείας, οι Ομο-
σπονδίες μας με κοινή συνέντευξη 
τύπου στις 30/08/2012 ανέλυσαν 
στους εκπροσώπους των ΜΜΕ 
στην Αθήνα ότι αν δεν αποτραπούν 
αυτές τώρα, θα οδηγήσουν τελικά 
τον ένστολο και τα Σώματα Ασφα-
λείας στην ακινητοποίηση και γι’ 
αυτήν την αρνητική κατάσταση δεν 
θα φταίνε οι ένστολοι που διαμαρ-
τύρονται.

Στάθηκαν ιδιαίτερα στο αίτημά 
μας για υπεύθυνη ενημέρωση εκ 
μέρους της κυβέρνησης και των αρ-
χηγών των πολιτικών κομμάτων 
που συμμετέχουν σε αυτήν και ζή-
τησαν άμεση συνάντηση με τον 
υπουργό Οικονομικών, καταγγέλ-
λοντας τον εμπαιγμό που υφιστά-
μεθα και ότι εισπράττουμε μια προ-
σπάθεια απόσεισης ευθυνών μέσω 
επικοινωνιακών τεχνασμάτων με 
απώτερο στόχο τη σύγχυση και το 
διχασμό των ενστόλων, διαχωρίζο-
ντάς μας τεχνηέντως σε μάχιμους 
και μη μάχιμους.

Στη συνέχεια ανακοίνωσαν ότι 
έχει ξεκινήσει η εντατικοποίηση του 
αγώνα μας με παραστάσεις διαμαρ-
τυρίας και συγκεντρώσεις όπου τού-
το κριθεί σκόπιμο, εφόσον δεν υπάρ-
ξει άμεση ενημέρωση από τον 
υπουργό Οικονομικών και τους αρ-
χηγούς των κυβερνητικών κομμά-
των για την τύχη των προεκλογικών 
τους δεσμεύσεων, καλώντας ταυτό-
χρονα τους βουλευτές των τριών 
κομμάτων, σε περίπτωση που προω-
θηθούν στη Βουλή προς ψήφιση νέ-
ες περικοπές των λειτουργικών δα-
πανών των Υπηρεσιών των Σ.Α. και 
των αποδοχών μας, να αποδείξουν 
εμπράκτως το ενδιαφέρον τους για 
τον ένστολο, να διαχωρίσουν τη θέση 
τους και να τις καταψηφίσουν.

Στην κοινή μας αυτή προσπάθεια 
θέλουμε όλα τα πολιτικά κόμματα 
και την ελληνική κοινωνία συμπα-
ραστάτες στην κυρίαρχη στόχευσή 
μας, που είναι η λήψη ουσιαστικών 
μέτρων για την αποτελεσματική 
λειτουργία των Σωμάτων Ασφαλεί-
ας και για την οποία πασχίζουν όλοι 
οι ένστολοι -Αστυνομικοί, Λιμενικοί 
και Πυροσβέστες- με πραγματική 
διάθεση αλτρουισμού και προσφο-
ράς προς τον συμπάσχοντα συμπο-
λίτη μας.

Έχοντας πλήρη συνείδηση των 
δυσκολιών που διέρχεται η ελληνι-
κή κοινωνία καλούμε τους κυβερ-
νώντες, την όποια αδυναμία τους 
να πείσουν τους πολίτες για την 
ασκούμενη πολιτική τους, να μην 
επιχειρήσουν ξανά να την «εξαργυ-
ρώσουν» με την καταστολή και τη 

χρησιμοποίηση των ενστόλων.
Τέλος, ανακοίνωσαν την κινητο-

ποίηση στην Πλατεία Συντάγματος, 
στις 31 Αυγούστου 2012 και κινήσεις 
διαμαρτυρίας στο πλαίσιο της «άφι-
ξης» των «τροϊκανών» στην Αθήνα 
με πανελλαδική ένστολη συγκέ-
ντρωση διαμαρτυρίας την Πέμπτη 
6 Σεπτεμβρίου 2012 στο Καλλιμάρ-
μαρο Στάδιο και συνέχιση της δια-
μαρτυρίας όπου τούτο κριθεί ανα-
γκαίο τις επόμενες μέρες, συμπερι-
λαμβανομένης και της Θεσσαλονί-
κης στο πλαίσιο των εκδηλώσεων 
διαμαρτυρίας του ευρύτερου συνδι-
καλιστικού κινήματος της χώρας με 
αφορμή τα εγκαίνια της ΔΕΘ.
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Αγώνας διαρκείας για  την αξιοπρέπειά μας
Καμιά τρόικα δεν μπορεί να καθορίζει το μέλλον μας και μάλιστα ερήμην         του συνδικαλιστικού μας κινήματος. Συναγερμός! Κινδυνεύουμε!

Το πρώτο Γενικό Συμβούλιο μετά 
το 22ο Πανελλαδικό Συνέδριο 
της Ομοσπονδίας μας συγκλή-

θηκε στην Αθήνα στις 24 Αυγούστου 
2012, προκειμένου να υπάρξει ενημέ-
ρωση για τις ενέργειες του Διοικητι-
κού Συμβουλίου, τόσο αυτών που 
αφορούν την ιεράρχηση –στοχοθέτη-
ση των αιτημάτων που διαλαμβάνο-
νται στο ψήφισμα (θεσμικά, οικονομι-
κά κλπ), όσο και εκείνων που επιβαλ-
λόταν να γίνουν αστραπιαία, με στόχο 
την αποτελεσματική αντιμετώπιση 
των πολλών και διαφορετικών παρε-
νεργειών που προκάλεσε η πρόσφατη 
αιφνιδιαστική μετακίνηση 1.881 συ-
ναδέλφων μας στο όνομα της αντιμε-
τώπισης της λαθρομετανάστευσης.

Εκ μέρους της φυσικής ηγεσίας 
προσήλθαν ο Προϊστάμενος Επιτελεί-
ου Αντιστράτηγος κ. Παναγιώτης 
Φλήρης και ο Διευθυντής Κλάδου 
Οικονομικοτεχνικών και Πληροφορι-
κής Υποστράτηγος κ. Κων/νος Τσου-
βάλας. Ο κ. Επιτελάρχης ενημέρωσε 
ότι οι επίμαχες περικοπές κατά 12% 
των ειδικών μισθολογίων αποτελούν 
πρόβλεψη του Μεσοπρόθεσμου Προ-
γράμματος και ότι εκ μέρους τους κα-
ταβάλλεται τιτάνια προσπάθεια ώστε 
να μην συρρικνωθούν περαιτέρω οι 
συνολικές δαπάνες λειτουργίας της 
Ελληνικής Αστυνομίας. Τόνισε δε ότι 

τόσο η πολιτική όσο και η φυσική ηγε-
σία αντιτίθενται σε όποια σχέδια 
υπάρχουν για νέες περικοπές.

Κατά τη διάρκεια του Γενικού Συμ-
βουλίου υπήρξε εξάλλου συνάντηση 
του Γενικού Γραμματέα του υπουργεί-
ου Οικονομικών με τα προεδρεία των 
έξι Ομοσπονδιών, ο οποίος δήλωσε 
ότι θεωρεί δεδομένη την προεκλογική 
δέσμευση του Πρωθυπουργού να μην 
υπάρξουν άλλες περικοπές στους μι-
σθούς των ενστόλων και γι’ αυτό γίνε-
ται προσπάθεια να τηρηθεί αυτή η 
δέσμευση, αν και στη συνάντηση που 
είχαμε μετά από μια εβδομάδα με τον 
υπουργό αποδείχτηκε η ωμή αλήθεια 
των σεναρίων για νέες περικοπές.

Στον άνισο αγώνα που δίνουμε, αξί-
ζει να δώσουμε όλοι το δικό μας δυνα-
μικό «παρών» και να ανταποκριθούμε 
στο προσκλητήριο της Ομοσπονδίας, 
κλείνοντας τα αφτιά μας στις σειρήνες 
της υποτέλειας, στηρίζοντας τα σωμα-
τεία μας και μην επιτρέποντας σε κα-
νέναν να κουρσεύει το μέλλον μας.

ΕνημΕρώθηκΑν Από τις όμόςπόνΔιΕς όι ηγΕςιΕς
την πρώτη τους συνάντηση με το νέο υπουργό Δημόσιας τάξης και Προ-
στασίας του Πολίτη κ. νικόλαο Δένδια πραγματοποίησαν (26-7-2012) 
τα προεδρεία των ομοσπονδιών των εργαζομένων στα σώματα ασφα-
λείας. ακολούθησε νέα συνάντηση στις 30 αυγούστου σε μια ύστατη 
προσπάθεια αποτροπής των νέων περικοπών.

κΑτΑψηφιςτΕ τΑ νΕΑ μΕτρΑ
στιγμιότυπα από τις παρεμβάσεις των ομοσπονδιών στους εκπροσώ-
πους των πολιτικών κομμάτων και στον υπουργό οικονομικών. Περισσό-
τερα και στην σελίδα 18.

«όυκ Αν λΑβΕις 
πΑρΑ τόυ  
μη Εχόντός»
Κατηγορηματική  
η θέση του Αρχηγού 
της Ελληνικής 
Αστυνομίας

Με πρωτοβου-
λία του Προε-
δρείου της Ομο-
σπονδίας μας 
πραγματοποιή-
θηκε (29/08/2012) 
συνάντηση με 
τον Αρχηγό του 
Σώματος Αντι-
στράτηγο κ. Νι-
κόλαο Παπαγιαννόπουλο 
με αντικείμενο τα καταιγιστι-
κά διακινούμενα σενάρια για 
νέες περικοπές στους ένστο-
λους και το κύμα αντίδρασης 
και αγανάκτησης που εξαιτί-
ας αυτού έχει ήδη προκληθεί 
στις τάξεις της Ελληνικής 
Αστυνομίας, ζητώντας από 
τον ίδιο μια σαφή και ξεκάθα-
ρη θέση επ’ αυτών.

Ο κ. Αρχηγός με κατηγορη-
ματικό τρόπο διεμήνυσε ότι ο 
Οργανισμός λόγω της ιδιαιτε-
ρότητας της αποστολής του 
για τη διαφύλαξη του αισθή-
ματος της ασφάλειας των πο-
λιτών την κρίσιμη για την πα-
τρίδα περίοδο που διανύουμε 
δεν αντέχει καμία περαιτέρω 
περικοπή ούτε στις λειτουργι-
κές δαπάνες ούτε στις αποδο-
χές των αστυνομικών καθό-
σον έχει φτάσει στα όριά του. 
Τούτο ο ίδιος το έχει καταστή-
σει σαφές κατά την πρόσφατη 
συνάντηση της Αστυνομικής 
Ηγεσίας με το οικονομικό επι-
τελείο της Κυβέρνησης. Χαρα-
κτηριστική είναι η φράση του 
«Ουκ αν λάβεις παρά του μη 
έχοντος».

Η υποδούλωση των 
ενστόλων δεν θα περάσει!
Πρόσκληση στην Ηγεσία να γίνει μέρος  
της λύσης και όχι της κρίσης!
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Η Πανελλήνια Ομοσπονδία 
Αστυνομικών Υπαλλήλων εκ-
φράζει τη βαθιά της θλίψη για 

τον απροσδόκητο χαμό δυο ακόμα 
συναδέλφων ειδικών φρουρών          
του Νίκου Πιτερού, 31 ετών και του 
Θανάση Τριμπόνια, 28 ετών, οι οποίοι 
έχασαν τη ζωή τους σε τροχαίο δυστύ-
χημα, ενώ επέστρεφαν στην έδρα της 
υπηρεσίας τους, λίγο πριν ολοκληρώ-
σουν τη βάρδιά τους.

Δυστυχώς, οι απώλειες και οι τραυ-
ματισμοί συναδέλφων σε τροχαία 

ατυχήματα προσλαμβάνουν μεγάλες 
διαστάσεις. Γι’ αυτό και είναι επιβε-
βλημένη η άμεση επανεξέταση του 
τρόπου λειτουργίας της δίκυκλης 

αστυνόμευσης και της εκπαίδευσης 
των συναδέλφων που προτάσσουν τα 
στήθη τους σε επικίνδυνους κακοποι-
ούς καθημερινά, μη έχοντας εξασφα-
λίσει την αυτονόητη ασφάλεια όσο 
κινούνται με τα υπηρεσιακά δίκυκλα.

Αναμένουμε από την ηγεσία να επι-
δείξει άμεσα τα απαραίτητα αντανα-
κλαστικά και να διατάξει τη διενέρ-
γεια ειδικής έρευνας για όλα τα τρο-
χαία ατυχήματα αλλά και τις αιματη-
ρές συμπλοκές των ομάδων ΔΙ.ΑΣ., 
δεδομένου ότι η περίοδος λειτουργίας 

αυτής της Υπηρεσίας είναι ικανή για 
τη διεξαγωγή ασφαλέστερων συμπε-
ρασμάτων όσον αφορά την αποτελε-
σματικότητά της και τις πιθανές βελ-
τιωτικές παρεμβάσεις που πρέπει να 
υιοθετηθούν με γνώμονα τη θωράκι-
ση του ανθρώπινου δυναμικού και 
την αξιόπιστη παροχή υπηρεσιών στο 
κοινωνικό σύνολο, με σεβασμό στα 
δικαιώματα των πολιτών, και βεβαίως 
με σεβασμό στο δικαίωμα του αστυνο-
μικού για την προστασία της ζωής του 
και της σωματικής του ακεραιότητας.

Ως Ομοσπονδία, χαιρετίσαμε 
και στηρίζουμε την εξαγγε-
λία του υπουργού Δημόσιας 

Τάξης και Προστασίας του Πολίτη 
κ. Νικολάου Δένδια για την αποδέ-
σμευση 1.500 αστυνομικών από την 
φύλαξη «υψηλών προσώπων» - 
«στόχων» και την διάθεση αυτών σε 
μάχιμες υπηρεσίες για την πρόλη-
ψη και καταστολή του εγκλήματος.

Επειδή όμως παρόμοιες αποδε-
σμεύσεις – αποχωρήσεις τις ακού-
σαμε και κατά το παρελθόν, όπως 
το 2009 όταν ανέλαβε η τότε κυ-
βέρνηση, και επειδή στο τέλος δεν 
έγινε τίποτα, πρέπει τώρα για την 
αξιοπιστία των εξαγγελιών να 
υπάρξει άμεση ενημέρωση της 
κοινωνίας σε ποιους ονομαστικά 
«επώνυμους» και πόσοι αριθμητι-
κά κατά περίπτωση διατίθενται 
αστυνομικοί και από ποιους συ-
γκεκριμένα, τόσο ονομαστικά όσο 
και αριθμητικά, θα γίνουν οι απο-
δεσμεύσεις.

Επίσης, οφείλουμε να επισημά-
νουμε ότι η τελευταία πρόταση του 
Αρχηγείου της ΕΛ.ΑΣ. για την απε-
μπλοκή της αστυνομίας ακόμα και 
από την προστασία του εσωτερι-
κού χώρου του κοινοβουλίου, ώστε 
να ανατεθούν οι σχετικές αρμοδι-
ότητες σε εταιρεία ιδιωτικής φύ-
λαξης, συνιστά μέγα ολίσθημα, 
πράξη υπονόμευσης του ρόλου της 
δημόσιας αστυνομικής αρχής και 
ασφαλώς πράξη απαξίωσης του 
Έλληνα Αστυνομικού.

Στην προσπάθεια της κυβέρνη-
σης να επιδειχθεί διάθεση ορθής 
διαχείρισης του ένστολου αστυνο-

μικού δυναμικού, ανακοινώθηκε η 
τροποποίηση του σχετικού Π.Δ. 
για τον καθορισμό του αριθμού 
των αστυνομικών που διατίθενται 
για τη φύλαξη «στόχων» και την 
αποχώρηση 1.500 αστυνομικών 
από αυτούς, συμπεριλαμβανομέ-
νου και του κοινοβουλίου, όπου 
βεβαίως επειδή τον τελευταίο λό-
γο έχει ο πρόεδρος της Ελληνικής 
Βουλής, έσπευσε να δικαιολογηθεί 
εκ των υστέρων ότι το συγκεκριμέ-
νο ζήτημα αποτελεί ενδεικτική 
πρόταση του αρχηγείου!

Ως Ομοσπονδία θέλουμε να κα-
ταστήσουμε σαφές προς πάσα κα-
τεύθυνση προς αποφυγήν τυχόν 
παρεξηγήσεων και παρερμηνειών, 
ότι είμαστε κάθετα αντίθετοι με 

την ανάθεση αστυνομικών αρμοδι-
οτήτων σε εταιρείες σεκιούριτι για 
τη φύλαξη κρατικών χώρων και δη 
με αντικείμενο την προστασία του 
«ναού» της Δημοκρατίας!

Στοπ στην ιδιωτικοποίηση
Καλούμε την κυβέρνηση και ειδι-
κότερα το υπουργείο Δημόσιας Τά-
ξης και Προστασίας του Πολίτη να 
σταματήσει τις «πρωτοβουλίες», 
που προωθεί ερήμην μας. Επιτέ-
λους, τα κόμματα που τη στηρί-
ζουν, ας συμφωνήσουν στη λει-
τουργία της Διακομματικής Επι-
τροπής για την Ελληνική Αστυνο-
μία, υιοθετώντας την πρότασή μας, 
χωρίς υπεκφυγές. Επιτέλους, κά-
ποιος οφείλει να υπερασπιστεί το 

δημόσιο αγαθό της ασφάλειας, 
αντιστεκόμενος στις πιέσεις των 
πολυεθνικών και άλλων συμφερό-
ντων που ενδιαφέρονται για την 
«ιδιωτικοποίηση» του ενός μετά 
του άλλου δημόσιου αγαθού και 
δικαιώματος των συμπολιτών μας, 
ήτοι της υγείας, της εκπαίδευσης 
και της ασφάλειάς τους.

Σε αυτό το θέατρο του παραλό-
γου δηλώνουμε ότι εμείς δεν εί-
μαστε θεατές! Δεν επιτρέπουμε 
σε κανέναν να λαμβάνει αποφά-
σεις που οδηγούν στην καταβα-
ράθρωση την δημόσια υπηρεσία 
που λέγεται Ελληνική Αστυνομία. 
Από την πλευρά μας δηλώνουμε 
ότι αγωνιζόμαστε με σοβαρότητα 
και υπευθυνότητα για μια σύγ-
χρονη και δημοκρατική δημόσια 
αστυνομική αρχή και τούτο επι-
ζητούμε να πράξουν και οι σημε-
ρινοί κυβερνώντες –σε όλο το φά-
σμα των κυβερνητικών κομμάτων 
και των υπουργικών θώκων- 
ώστε η Ελληνική Αστυνομία να 
πάψει να αποτελεί τον «διαχειρι-
στή» αλλότριων υπηρεσιών και 
αρμοδιοτήτων, εισπράττοντας 
ένα κόστος που δεν της αναλογεί 
και κυρίως υποτιμώντας διαρκώς 
την αξία των ενστόλων.

Επειδή, τέλος, είναι σαφές, ότι 
δεν συμφέρει κανέναν, μα κανέ-
ναν, να καταγράφει αποτυχίες, 
λαμβάνοντας πολιτικές είτε υπη-
ρεσιακές αποφάσεις, δηλώνουμε 
απερίφραστα, ότι θα κάνουμε, ό,τι 
μπορούμε για να αισθάνεται 
ασφαλής ο κάθε πολίτης και υπε-
ρήφανος ο συνάδελφός μας.

Αποστολή της Αστυνομίας και όχι  
των σεκιούριτι η προστασία  
του Συντάγματος και της Βουλής
Κατάχρηση της αποστολής της Αστυνομίας η προστασία των «επωνύμων».  
Για την αξιοπιστία των εξαγγελλομένων να ενημερωθεί ο ελληνικός λαός από ποιους  
αποδεσμεύονται οι αστυνομικοί, ζητά η ΠΟΑΣΥ

Θρήνος για τα παλικάρια της Δι.ασ.
Η ΠΟΑΣΥ θέτει ζήτημα επανεξέτασης της δίκυκλης αστυνόμευσης με στόχο την προστασία  
των συναδέλφων από τα ατυχήματα και τις επιθέσεις των κακοποιών

Παραλογισμός: 
Τιμωρούν  
κι αυτούς που 
δικαιώθηκαν!
Άδικη η επιβολή 
Πειθαρχικών Ποινών 
για το Πόθεν Έσχες 
τονίζει η ΠΟΑΣΥ

Συνεχίζεται η αναστάτωση με τις 
πειθαρχικές ποινές που επιβάλ-
λει η διοίκηση επί δικαίων και 
αδίκων. 

Με αφορμή τις καταγγελίες 
της Ένωσης Αστυνομικών Υπαλ-
λήλων Φλώρινας, η Ομοσπονδία 
απευθύνεται στο Αρχηγείο και 
το καλεί να αντιμετωπίσει με σο-
βαρότητα το πρόβλημα, βάζο-
ντας τέρμα στην ταλαιπωρία χι-
λιάδων συναδέλφων. Η Ένωση 
με σαφή και περιεκτικό τρόπο 
παραθέτει τα κοινά ερωτήματα 
των χιλιάδων συναδέλφων που 
παρά την αθώωσή τους στα αρ-
μόδια δικαστήρια στα οποία πα-
ραπέμφθηκαν για μη υποβολή 
του «πόθεν έσχες» έτους 2007, 
τιμωρήθηκαν κατόπιν πειθαρχι-
κά με μεγάλο ή μικρό χρηματικό 
πρόστιμο.

Όπως τονίζει η Ομοσπονδία, 
«για μια ακόμη φορά επικράτη-
σαν οι «αρχές» της υπηρεσιακής 
αβελτηρίας, που προτίμησε την 
παγίδευση των συναδέλφων 
στον «ιστό» της απρόσωπης 
εφαρμογής του γράμματος του 
νόμου από την διερεύνηση της 
πραγματικής αιτίας του φαινο-
μένου και της προστασίας των 
υπόχρεων από τις δεδομένες συ-
νέπειες που το κοινό περί δικαί-
ου αίσθημα προσδιορίζει ότι δεν 
τους αναλογούν.

Επιπρόσθετα, αντί να λήξει η 
παράλογη ταλαιπωρία τους μετά 
την ποινική απαλλαγή τους, η 
επιβολή πειθαρχικής ποινής σε 
όλους μεταλλάσσει το αίσθημα 
της αδικίας που ήραν τα αρμόδια 
δικαστήρια σε στοχευμένη απα-
ξίωση της προσωπικότητας του 
αστυνομικού τον οποίο η ευθυ-
νοφοβία της τυπολατρίας αντι-
μετωπίζει ως «παραπτωματία».

Η Ομοσπονδία καλεί ειδικότε-
ρα τον αρχηγό του Σώματος να 
λάβει υπόψη του ότι η καταφυγή 
των συναδέλφων στα διοικητικά 
δικαστήρια για την θεραπεία της 
άδικης πειθαρχικής ποινής για 
το συγκεκριμένο ζήτημα θα επι-
φέρει και κόπο- ψυχικής βασά-
νου- αλλά και μεγάλα έξοδα. Γι’ 
αυτό επιβάλλεται να πράξει τα 
δέοντα ώστε να αποσοβηθεί η 
απόδοση δικαίου βάσει προκα-
θορισμένης «γραμμής» τόσο για 
την αποκατάσταση των αδικιών 
που έχουν συντελεστεί, όσο και 
για την αντιστροφή του αρνητι-
κού κλίματος που έχει δημιουρ-
γηθεί στις υπηρεσίες.
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Κύριε Υπουργέ, η απουσία 
σύγχρονων μέσων και μεθό-
δων στην αστυνομική λει-

τουργία, κατά πλήρη απόκλιση αυ-
τών που θεωρητικά προβάλλονται 
ως επιβεβλημένες, αναγκάζει τον 
ευσυνείδητο αστυνομικό που δεν 
τον κατάπιε ο βάλτος του υπηρεσι-
ακού αναχρονισμού, να αγωνίζεται 
άνισα σε καθημερινή βάση εναντί-
ον δύο μετώπων εξίσου ισχυρών, 
εναντίον του εξωτερικού μετώπου 
της γεωμετρικής διόγκωσης του 
εγκλήματος και εναντίον του εσω-
τερικού -εντός του Σώματος- μετώ-
που που δεν βλέπει την διόγκωση 
του εγκλήματος ή ευστοχότερα, την 
παρατηρεί μακρόθεν.

Ορθά έχει στηλιτευτεί ότι η δια-
φορά μεταξύ ημών και του οργανω-
μένου εγκλήματος είναι ότι το τε-
λευταίο είναι οργανωμένο.

Ορισμένες φορές είναι τόσο περι-
γραφική η αναντιστοιχία μεταξύ 
της βούλησης και του σθένους των 
συναδέλφων να προστατέψουν την 
κοινωνία από την δράση των κακο-
ποιών και της αδυναμίας της Υπη-
ρεσίας να τους στηρίξει σ’ αυτή τη 
μάχη, που αφοπλίζεται αμέσως η 
όποια περί του αντιθέτου αμφισβή-
τηση της κατάστασης.

Κύριε Υπουργέ, τις πρωινές ώρες 
της 18-6-2012, σε ανταλλαγή πυρο-
βολισμών κατόπιν απόπειρας λη-
στείας τράπεζας, γαζώθηκε από 
σφαίρες καλάσνικοφ το «κοινής 
χρήσεως» περιπολικό του Α.Τ. Ρο-
δολίβους και Α.Τ. Πρώτης - Σερρών, 
περιστατικό που επαναλήφθηκε 

λίγο αργότερα με συναδέλφους της 
Καβάλας στην περιοχή Κεραμωτή.

Ευτυχώς οι εμπλεκόμενοι αστυ-
νομικοί εξήλθαν αλώβητοι των δύο 
συμβάντων. Δεν παραμένει αλώ-
βητος όμως όποιος πληροφορείται 
ότι οι 19 τρύπες που άνοιξαν οι 
σφαίρες καλάσνικοφ στο απαρχαι-
ωμένο CITROEN XSARA των 
350.000 χιλιομέτρων καλύφθηκαν 
με στόκο που επικαλύφθηκε με 
πασαλείμματα χρώματος και το 
όχημα παραδόθηκε «καινούργιο» 
στην κυκλοφορία, μετά και από 
την «ανωτέρα βία» ανέλπιστη αντι-
κατάσταση των ήδη φθαρμένων 
ελαστικών του που επίσης εβλήθη-
σαν από τις σφαίρες.

Το διαβρωτικό αυτό 
μίγμα της υπηρεσια-
κής ανέχειας, της «μό-
νιμης» παροδικότη-
τας, της απρονοησίας, του εμπειρι-
σμού και της ανευθυνουπευθυνό-
τητας στοιχειώνει την Ελληνική 
Αστυνομία φυλακίζοντάς τη στη 
μιζέρια μιας αυτιστικής περιχαρά-
κωσης που δεν αναγνωρίζει ανθρώ-
πινες υποστάσεις συναδέλφων ή 
πολιτών οι οποίοι χρειάζονται στή-
ριξη και βοήθεια -σήμερα, περισσό-
τερο από ποτέ- αλλά αρέσκεται σε 
μια μονολιθική αποστασιοποίηση 
από οτιδήποτε θα μπορούσε να θί-
ξει τα κακώς κείμενα που τα καλύ-
πτει με τρόπους επικοινωνιακούς.

Τα αιτήματα του προσωπικού 
των Α.Τ. Ροδολίβους και Α.Τ. Πρώ-
της, όπως αποτυπώνονται στην από 
17-7-2012 επισυναπτόμενη επιστολή 
του αντιπροσώπου στην ΠΟΑΣΥ 
Αχιλλέα ΡΙΖΟΥ καθώς και σειράς 
προηγούμενων παρεμβάσεων της 
Ένωσης Αστυνομικών Υπαλλήλων 
Σερρών, είναι απολύτως αναγκαίο 
να ικανοποιηθούν.

Όταν όμως φτάνουμε στο σημείο 
να αιτούμαστε κατ’ αυτό τον τρόπο 
τα απολύτως αναγκαία, γίνεται 

αντιληπτό ότι η σημερινή 
λειτουργία του Οργανι-
σμού μας εξάντλησε τα 
όριά της.

Γι’ αυτό σας καλούμε 
να αντιμετωπίσετε την 
αιτία της κακοδαιμονίας 
θέτοντας ως σαφή προ-
σανατολισμό την πάταξη 
της εγκληματικότητας 
και μόνο αυτή , με την 
επιβαλλόμενη θωράκι-
ση – θεσμική, υλικοτε-

χνική και ότι άλλο χρειάζεται- των 
αστυνομικών.
• Ας σταματήσει η Αστυνομία να 
είναι ο στόκος που καλύπτει τις 
τρύπες του υπόλοιπου δημόσιου 
τομέα.
• Ας σταματήσει να είναι το υπο-
χείριο των αθλητικών, οικονομι-
κών κ.λ.π. κραταιών συμφερόντων 
που λειτουργούν ως κράτος εν 
κράτει.

Το μέλλον διαγράφεται αβέβαιο 
και το τέλος πλησιάζει. Ας γίνει 
επιτέλους αυτή η αρχή.

O «στόκος» που καλύπτει  
τις τρύπες του δημόσιου τομέα
Αποκαλυπτική επιστολή της Ομοσπονδίας προς τον υπουργό Δημόσιας Τάξης  
και Προστασίας του Πολίτη κ. Νικόλαο Δένδια με αφορμή την «επούλωση»  
με... στόκο (!) των τρωθέντων περιπολικών από τις σφαίρες των καλάσνικοφ

αναγκαία η λειτουργία στρατιωτικών Φαρμακείων
Κατέρρευσε και η περίθαλψή μας ελέω Μνημονίου…

ΥΠερεΒη  
ΤΑ εΣκΑμμενΑ  
η ALPHA BANK

Επιστολή σε αυστηρούς τό-
νους απέστειλε η Ποασυ στον 
πρόεδρο της ALPHA BANK κ. 
ιωάννη Κωστόπουλο με 
αφορμή την έκδοση του από 
19/07/2012 εβδομαδιαίου 
δελτίου οικονομικών εξελίξε-
ων της τράπεζας, όπου μετα-
ξύ άλλων αναφέρει ότι «εάν 
δεν γίνουν οι περικοπές στα 
ειδικά μισθολόγια τότε θα 
πρόκειται περί της συνήθους 
πολιτικής προστασίας των 
ημετέρων που δεν έχει καμία 
θέση στη σημερινή Ελλάδα 
που πασχίζει να εξέλθει από 
τη μεγαλύτερη κρίση της 
ιστορίας της».
Ήταν αναμενόμενο η αναφο-
ρά αυτή να προκαλέσει την 
έντονη αντίδραση και αγανά-
κτηση των 40.000 περίπου 
μελών μας από όλη τη χώρα, 
σημειώνει στην επιστολή της 
η ομοσπονδία μας, τονίζο-
ντας επίσης:
«Δηλώνουμε κάθετα και κα-
τηγορηματικά ότι οι αστυνο-
μικοί δεν ανήκουν σε καμία 
κατηγορία προνομιακών ειδι-
κών μισθολογίων αφού αμεί-
βονται με εξευτελιστικούς 
Βασικούς Μισθούς των 683 € 
εκτελώντας τη βαριά και επι-
κίνδυνη αποστολή της προ-
στασίας της Κοινωνίας από το 
έγκλημα, με πολλούς νε-
κρούς και τραυματίες υπέρ 
του δημόσιου αγαθού της 
ασφάλειας. οι δεσμεύσεις 
της κυβέρνησης για τους 
αστυνομικούς διακηρύχθη-
καν πάνω σε αυτή τη βάση. 
αναρωτιόμαστε δε ποια σκο-
πιμότητα εξυπηρετεί η συ-
γκεκριμένη απαξιωτική και 
περιφρονητική αναφορά. τη 
στιγμή που αναγκαίο συστατι-
κό για να ξεπεράσουμε την 
κρίση με την ανάκτηση της 
αλληλεγγύης και της εμπιστο-
σύνης της Κοινωνίας προς του 
Θεσμούς είναι ανεπίτρεπτο, 
πίσω από το όνομα και το κύ-
ρος ενός τραπεζικού ομίλου 
να πυροδοτούνται τεχνηέ-
ντως εντάσεις που μπορεί να 
στρέψουν μια τάξη εργαζο-
μένων εναντίον άλλης και μά-
λιστα από στελέχη τα οποία 
από μια «ανώτερη σφαίρα» 
παρατηρούν τις εξελίξεις, 
αμείβονται πλουσιοπάροχα 
και δεν έχουν καμία σχέση με 
αμοιβές 683 €. Κύριε Πρόε-
δρε, για να μην αιωρούνται 
αμφιβολίες περί σκοπιμοτή-
των τέτοιων εκθέσεων, παρα-
καλούμε για την αποκατάστα-
ση της αλήθειας».

Με τη λειτουργία του νέου 
Οργανισμού ΕΟΠΥΥ δια-
πιστώθηκαν λειτουργικές 

αδυναμίες καθώς ως φαίνεται σκο-
πός ήταν η όσο το δυνατόν χαμηλό-
τερη δαπάνη του κράτους για την 
περίθαλψη των πολιτών. Για δε 
τους αστυνομικούς πρέπει να γνω-
ρίζετε ότι λειτουργεί τύποις και 
στην ουσία είναι ανύπαρκτος.

Αυτά τονίζει η ΠΟΑΣΥ με επιστο-
λή της στον υπουργό Εθνικής Άμυ-
νας με αφορμή τις καταγγελίες των 
σωματείων και ειδικότερα της 
Ένωσης Λάρισας, σημειώνοντας 
επίσης:

Δυστυχώς, οι καταγγελίες και τα 
παράπονα των συναδέλφων μας 
ενισχύουν τα προαναφερόμενα, κα-

θόσον ο ΕΟΠΥΥ παράγει ένα και 
μόνο αποτέλεσμα: Κάνει την καθη-
μερινότητα των συναδέλφων μας, 
εν ενεργεία ή σε αποστρατεία, δύ-
σκολη, ακόμα και αυτήν την πρό-
σβασή τους στις Υπηρεσίες Υγείας, 
προβληματική έως και αδύνατη. 
Ελάχιστοι οι συμβεβλημένοι για-
τροί και ελάχιστα τα ραντεβού, με 
αποτέλεσμα μια απλή επίσκεψη συ-
νταγογράφησης φαρμάκων για 
τους συναδέλφους μας που πά-
σχουν από χρόνιες ασθένειες, είτε 
στους συμβεβλημένους ιατρούς 
(εάν φυσικά υπάρχουν) είτε σε μη 
συμβεβλημένους, να τους κοστίζει 
κάθε φορά σημαντικό χρηματικό 
ποσό από τα ήδη μειωμένα εισοδή-
ματά τους την δύσκολη χρονική αυ-

τή περίοδο των συνεχών περικοπών 
των μισθών και των συντάξεων.

 Κύριε υπουργέ, και σαν να μην 
έφταναν όλα αυτά, λόγω χρεών του 
ταμείου παύει η επί πιστώσει χορή-
γηση φαρμάκων στους ασφαλισμέ-
νους του ΕΟΠΥΥ καίτοι οι ασφαλι-
σμένοι πληρώνουν κανονικά τις 
συνδρομές τους στο ταμείο. Σύμ-
φωνα και με το επισυναπτόμενο 
από 27/08/2012 έγγραφο της Ε.Α.Υ. 
Λάρισας, κρίνεται επιβεβλημένη 
πλέον η λειτουργία Στρατιωτικών 
Φαρμακείων εκτός από την Αθήνα 
και τη Θεσσαλονίκη και στις πό-
λεις Λάρισα, Αλεξανδρούπολη και 
Ξάνθη, όπως η από 07/06/2012 από-
φαση ΥΠ.ΕΘ.Α./ΦΕΚ Β 1836/11-06-
2012 προβλέπει, για την οικονομι-

κή ανακούφιση των συναδέλφων 
μας, μέχρις ότου βρεθεί η απαραί-
τητη και ενδεδειγμένη επίλυση στο 
δίκαιο αίτημα των φαρμακοποιών 
οι οποίοι από την πλευρά τους πα-
ραμένουν απλήρωτοι. Όμως και 
μεις από την πλευρά μας οφείλου-
με να επισημάνουμε, όντας απολύ-
τως συνεπείς στις εισφορές μας 
προς το ταμείο, ότι δεν μπορούμε 
να δεχόμαστε περαιτέρω να «πλη-
ρώνουμε το μάρμαρο».

Κύριε υπουργέ,  ύστερα από τα 
προαναφερόμενα, παρακαλούμε 
όπως με παρέμβασή σας μεριμνή-
σετε για την άμεση λειτουργία των 
στρατιωτικών φαρμακείων και 
στις πόλεις Λάρισα, Αλεξανδρού-
πολη και Ξάνθη.
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Στην κρίση του υπουργού  
το αίτημά μας για νέα εστιατόρια
Το καθολικό αίτημα του 22ου 

Πανελλαδικού μας συνεδρί-
ου για τη δημιουργία λεσχών 

εστίασης – σίτισης, υπέβαλε επι-
σήμως στον νέο υπουργό Δημόσι-
ας Τάξης και Προστασίας του Πο-
λίτη κ. Νικόλαο Δένδια η Ομο-
σπονδία, ευελπιστώντας ότι θα 
βρει ευήκοα ώτα. 

Τα επιχειρήματα είναι αδιάσει-
στα, μένει να δούμε πόσο θα συ-
γκινηθεί η ηγεσία, αποδεικνύο-
ντας εμπράκτως το ενδιαφέρον 
της. Σημειώνει λοιπόν η Ομοσπον-
δία στο έγγραφο που απέστειλε 
στην ηγεσία: Είναι γνωστή σε 
όλους μας η δραματική μείωση 
που έχουν υποστεί οι μισθοί μας 
εξαιτίας των οικονομικών μέτρων, 
αλλά και τα φορολογικά βάρη με 
τους άμεσους και έμμεσους φό-
ρους που συρρικνώνουν περεταί-
ρω το εισόδημά μας.

Στο πρόσφατο Πανελλαδικό Συ-
νέδριό μας κατατέθηκαν προτάσεις 
από συναδέλφους – συνέδρους ότι 
πρέπει να αναζητηθούν τρόποι και 
να ληφθούν μέτρα που θα δίνουν 
μια ανάσα στη δύσκολη οικονομική 
συγκυρία που βιώνουμε και προς 
αυτή την κατεύθυνση απαιτείται η 
άμεση έμπρακτη στήριξη με την 
ανάληψη συγκεκριμένων πρωτο-
βουλιών από την ηγεσία.

Το προαναφερόμενο αίτημα που 
έχει υποβληθεί από πολλούς συνέ-
δρους έτυχε ομόφωνης απόφασης 
του 22ου Πανελλαδικού Συνεδρίου, 
όπου γίνεται αναφορά στην ανα-
γκαιότητα ίδρυσης λεσχών εστία-
σης για την σίτιση των αστυνομι-
κών σε κεντρικές υπηρεσίες των 
Διευθύνσεων Αστυνομίας με επέ-
κταση των ήδη υπαρχόντων στην 
υπόλοιπη Ελλάδα. Ειδικότερα, πέ-
ραν των υπαρχόντων είναι απαραί-

τητη η δημιουργία λεσχών στις Δι-
ευθύνσεις Αστυνομίας Αθηνών, Βο-
ρειοανατολικής, Νοτιοανατολικής 
και Δυτικής Αττικής, ιδίως στις 
εγκαταστάσεις της Πρώην Αστυνο-
μικής Ακαδημίας – Μεσογείων 96, 
στο κτίριο της Διεύθυνσης Εγκλη-
ματολογικών Ερευνών (Λ. Καβά-
λας), στην περιοχή Μαρκοπούλου 
όπου εδρεύει το Ολυμπιακό Σκο-
πευτήριο, καθώς και σε όλες τις 
έδρες των Γ.Α.Δ.Π., για την σίτιση 
ιδίως νέων συναδέλφων που οι μη-
νιαίες αποδοχές τους είναι πενι-
χρές.

Κύριε Υπουργέ, κατόπιν των 
προαναφερομένων, παρακαλούμε 
για την παρέμβασή σας για τη θετι-
κή αντιμετώπιση του συγκεκριμέ-
νου αιτήματος με την επέκταση 
των λεσχών εστίασης, γεγονός που 
θα ανακουφίσει οικονομικά σε με-
γάλο βαθμό τους συναδέλφους.

Διαψεύστηκαν οι ελπίδες για το ΒοΕα

Ενημέρωση ζήτησε η Ομοσπον-
δία μας από τον πρόεδρο του 
Μετοχικού Ταμείου Στρατού 

Υποστράτηγο ε.α. κ. Χαράλαμπο 
Σωτηρόπουλο για τις ενέργειες του 
Ταμείου αναφορικά με τη χορήγηση 
του Βοηθήματος Οικογενειακής – 
Επαγγελματικής Αυτοτέλειας (ΒΟ-
ΕΑ).

Η Ομοσπονδία επισημαίνει ότι «εί-
ναι γνωστή σ’ όλους μας η ανησυχία 
και η αγωνία μετόχων και μερισμα-
τούχων για την χρόνια συνεχιζόμενη 
δυσχέρεια ικανοποίησης των αιτη-

μάτων που έχουν κατατεθεί από το 
έτος 2008 για την χορήγηση του Βο-
ηθήματος Οικογενειακής – Επαγγελ-
ματικής Αυτοτέλειας (ΒΟΕΑ), παρά 
την ρύθμιση διακανονισμού του χρέ-
ους του Ταμείου προς το υπουργείο 
Οικονομικών ώστε να αντιμετωπι-
στεί το πρόβλημα της ρευστότητας 
του Ταμείου, αλλά και την χρονική 
αύξηση του ηλικιακού ορίου από τα 
18 έτη στα 25 έτη για την υποβολή της 
αίτησης.

Η προ μηνών καταβολή των χρη-
μάτων των Β.Ο.Ε.Α. στα δικαιούχα 

τέκνα που είχαν υποβάλλει τις αιτή-
σεις τον Οκτώβριο του 2008 και η 
ενεργοποίηση των τραπεζικών λογα-
ριασμών προκείμενου να καταβλη-
θούν τον μήνα Μάρτιο του 2012 τα 
χρήματα στα δικαιούχα τέκνα που 
είχαν υποβάλλει αιτήσεις τον Νοέμ-
βριο του 2008, δημιούργησε πρό-
σκαιρες ελπίδες για την σταδιακή 
επίλυση του ζητήματος, οι οποίες 
διαψεύστηκαν στην πορεία του χρό-
νου καθώς έκτοτε παρουσιάζεται η 
ίδια με το παρελθόν στασιμότητα.

Επειδή μέχρι σήμερα δεν υπάρχει 

επαρκής πληροφόρηση κατά πόσον 
οι προτάσεις της Διοίκησής σας για 
το πρόβλημα, όπως η δημιουργία ει-
δικού λογαριασμού για το ΒΟΕΑ , η 
αποδέσμευση των εισφορών του ΒΟ-
ΕΑ κ.λ.π., αλλά και ποιο είναι το χρο-
νικό πλαίσιο στο οποίο προγραμμα-
τίζει η Διοίκηση του Ταμείου να ικα-
νοποιήσει τις εκκρεμείς αιτήσεις, 
παρακαλούμε να μας γνωρίσετε την 
υφιστάμενη κατάσταση προκειμέ-
νου να αναληφθούν εκ μέρους μας 
συγκεκριμένες πρωτοβουλίες για 
την επίλυση του θέματος».

ΑπώλειΑ εΣόδών 
πρόκΑλει η ελλειψη 
χΑρτόΣημών
τον αρχηγό της Ελληνικής 
αστυνομίας αντιστράτηγο κ. 
νικόλαο Παπαγιαννόπουλο 
καλεί η ομοσπονδία μας να 
ασχοληθεί προσωπικά με το 
θέμα της έλλειψης χαρτοσή-
μων Μ.τ.σ. ώστε το ταμείο να 
πάψει να καταγράφει απώλει-
ες εσόδων... σε συνέχεια πα-
λαιότερων παρεμβάσεών της 
και με αφορμή πρόσφατη 
αναφορά της Ένωσης αστυνο-
μικών λάρισας για το ίδια 
θέμα, η Ποασυ τονίζει στην 
ηγεσία ότι το πρόβλημα εξα-
κολουθεί να υφίσταται, όπως 
μας γνωστοποιούν αρκετές 
Πρωτοβάθμιες οργανώσεις 
μας.  Ειδικότερα, η Ένωση 
αστυνομικών υπαλλήλων λά-
ρισας με το από 22/07/2012 
έγγραφό της, αναφέρεται στη 
μη διάθεση του χαρτοσήμου 
ύψους 0,35 € του Μετοχικού 
ταμείου στρατού, το οποίο 
επικολλάται μεταξύ άλλων 
ανά φύλλο αντιγράφων δικο-
γραφίας που χορηγείται σε 
ιδιώτες, από τις υπηρεσίες της 
Ελληνικής αστυνομίας.

διΑΣφΑλιΣτε  
τΑ χρημΑτΑ μΑΣ
Την άμεση λήψη μέτρων για 
τη διασφάλιση των αποθε-
ματικών του Ειδικού λογα-
ριασμού του ιδρύματος Εξο-
χών Ελ.ασ. ζήτησε η Ποασυ 
από τον πρόεδρό του υπο-
στράτηγο κ. κωνσταντίνο 
Τσουβάλα. Ως γνωστόν, μετά 
το απαράδεκτο «κούρεμα» 
των αποθεματικών και την 
δραματική απομείωση των 
χρημάτων, η ομοσπονδία 
μας έχει προβεί στις ενέρ-
γειες εκείνες ώστε να πα-
ρουσιάσει μια αναλογιστική 
μελέτη που θα διασφαλίζει, 
αλλά και θα θωρακίζει τους 
μετόχους που έχουν ανάγκη 
οικονομικής ενίσχυσης λόγω 
υγείας. Μέχρι όμως να ολο-
κληρωθεί αυτή η προσπά-
θεια και επειδή από το Φθι-
νόπωρο, υπάρχει το 
ενδεχόμενο της αύξησης αι-
τημάτων για οικονομική ενί-
σχυση, η ομοσπονδία κάλε-
σε το Διοικητικό συμβούλιο 
του ιδρύματος Εξοχών Ελ.
ασ., να λάβει σχετική από-
φαση προκειμένου οι μηνιαί-
ες εισφορές έως και το τέ-
λος του έτους 2012 να 
κατατίθενται σε προθεσμια-
κό λογαριασμό τράπεζας, δι-
ασφαλίζοντας κατ’ αυτόν 
τον τρόπο αυτές από άλλες 
τυχόν «παρενέργειες» της 
τράπεζας της Ελλάδος.

Την παρέμβαση του νέου προ-
ϊσταμένου του Κλάδου Οικο-
νομοτεχνικών και Πληροφο-

ρικής Α.Ε.Α., Υποστράτηγο κ. 
Κωνσταντίνου Τσουβάλα ζήτησε 
η Ομοσπονδία μας για να αντιμε-
τωπιστεί θετικά η έγκριση των δα-
πανών μετακίνησης παρελθόντων 
ετών.

Η Ομοσπονδία του υπενθύμισε 
ότι με το υπ’ αριθ. 503/4/35α από 10-
7-2012 έγγραφό μας καταγγείλαμε 
την απαράδεκτη τακτική περικο-
πής  των οδοιπορικών εξόδων των 
συναδέλφων μας (κωδ. 058), για 
υπηρεσίες που εκτελέστηκαν τα 
παρελθόντα έτη σε άλλο τόπο και 
καθ’ υπέρβαση του ημερήσιου 
ωραρίου εργασίας, μετά και από 

την έγγραφη διαταγή του τότε 
Αστυνομικού Διευθυντή Νομού 
και ζητήσαμε την παρέμβαση του 
Προϊσταμένου του Κλάδου, προ-
κειμένου να εγκριθούν οι μετακι-
νήσεις.

Δυστυχώς μέχρι σήμερα το αυ-
τονόητο της κάλυψης των έκτα-
κτων εξόδων τα οποία προκλήθη-
καν λόγω μετακίνησης και παρα-
μονής των συναδέλφων εκτός 
έδρας για εκτέλεση υπηρεσίας δεν 
πραγματοποιείται, αλλά απεναντί-
ας επαναπροσδιορίζονται οι δαπά-
νες, μειώνονται κατά το ήμισυ και 
οι συνάδελφοί μας καλούνται να 
επιστρέψουν στην διαχείριση τα 
χρηματικά ποσά που σε ορισμένες 
περιπτώσεις τους είχαν χορηγηθεί.

συνάδελφοι καλούνται  
να επιστρέψουν στη Διαχείριση 
τα οδοιπορικά! Αν και έχει παρέλθει αρκετό 

χρονικό διάστημα από την 
έκδοση της νέας εγκυκλίου 

του ΤΕΑΠΑΣΑ με την οποία ανα-
προσαρμόστηκαν και καθιερώθη-
καν νέοι όροι και διαδικασίες για 
την χορήγηση προσωπικών δανεί-
ων εκτάκτων αναγκών από τους 
Τομείς Επικουρικής Ασφάλισης 
και παράλληλα κλήθηκαν οι αι-
τούντες λήψης δανείου πριν την 
έκδοση αυτής, να υποβάλουν εκ 
νέου τα απαιτούμενα δικαιολογη-
τικά, όπως πληροφορούμαστε, μέ-
χρι σήμερα κανένα αίτημα χορή-
γησης δανείου από τον Τομέα Επι-
κουρικής Ασφάλισης τ. Ελληνικής 
Χωροφυλακής δεν έχει εξεταστεί.

Αυτά επισημαίνει η ΠΟΑΣΥ 
προς την διοίκηση του ΤΕΑΠΑΣΑ, 
τονίζοντας ότι οι συνάδελφοί μας 
υπέβαλαν και συνεχίζουν να υπο-

βάλλουν αιτήσεις, έχοντας την 
προσδοκία, σε μια δύσκολη οικο-
νομική συγκυρία, να καλύψουν 
άμεσες σοβαρές προσωπικές τους 
ανάγκες. 

Εντούτοις η αναιτιολόγητη κα-
θυστέρηση στην εξέταση των αιτή-
σεών τους, που εκκρεμούν από το 
Νοέμβριο του 2011, επιτείνει την 
ήδη βεβαρημένη οικονομική τους 
κατάσταση. 

«Κατόπιν των προαναφερόμε-
νων, παρακαλούμε να συγκαλέστε 
άμεσα ως εκ του νόμου οφείλετε, 
συνεδρίαση του Διοικητικού Συμ-
βουλίου του Ταμείου, προκειμένου 
να αποφανθεί για την χορήγηση ή 
μη, των εκκρεμών αιτήσεων, ώστε 
να εξαλειφθεί η αβεβαιότητα για 
το εάν και πότε θα εγκριθεί το δά-
νειο των συναδέλφων μας», σημει-
ώνει η ΠΟΑΣΥ στο έγγραφό της.

Μετ’ εμποδίων  
η χορήγηση δανείων

Εμπράκτως να αποδείξει 
η ηγεσία το ενδιαφέρον 
της για το συνάδελφο  
που μαστίζεται  
από την οικονομική 
κρίση
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ΑθήνΑ  
Δευτερα, 30/7/2012

ΗΟμοσπονδία παρεμβαίνει 
δημοσίως και καλεί τον 
υπουργό Δημόσιας Τάξης να 

επανεξετάσει την απόφαση, τονίζο-
ντας ότι είναι προβληματικές οι με-
τακινήσεις των συναδέλφων μας και 

ακατανόητη η σπουδή του Αρχηγεί-
ου, αφού λίγα 24ωρα νωρίτερα η ίδια 
η διοίκηση ζητούσε από τους αστυ-
νομικούς να δηλώσουν εθελοντικά 
ποιοι επιθυμούν να υπηρετήσουν 
στις συγκεκριμένες περιοχές της 
Θράκης. Σημείωνε επίσης, για να μην 
ξεχνιόμαστε, ότι οι θιασώτες της 

«ομογενοποίησης» του αστυνομικού 
προσωπικού, εκείνοι, που ενέταξαν 
τους Σ/Φ στα Αστυνομικά Τμήματα, 
στα Τμήματα Ασφαλείας, στις Ομά-
δες ΔΙΑΣ κλπ, λησμονώντας ότι οι 
συνάδελφοι αυτοί είχαν προσληφθεί 
για τη δίωξη της λαθρομετανάστευ-
σης, ξύνουν πληγές και ανακαλύ-

πτουν (φευ) εκ νέου, ότι είναι τώρα 
χρήσιμοι και πάλι στη φρούρηση 
των συνόρων και ειδικότερα του 
Έβρου, και μάλιστα με την μορφή 
των «αποσπασμάτων», των μονάδων 
δηλαδή εκείνων που υπήρχαν πριν 
από την πρόσληψη των συνοριοφυ-
λάκων! Η ΠΟΑΣΥ ανέδειξε την ελ-

λειμματική πολιτική που ακολουθή-
θηκε τα τελευταία χρόνια και που 
δεν επέτρεψε στην ηγεσία της Ελλη-
νικής Αστυνομίας να διαθέτει σήμε-
ρα ένα σύγχρονο, αξιόμαχο σώμα με 
βάση μια μελετημένη αναδιάρθρωση 
των υπηρεσιών, με αποτέλεσμα η 
προαναφερόμενη απόφασή της να 

Τ
ο είπαν σχέδιο σατανικό, 
σχέδιο επικοινωνιακό, 
σχέδιο εμπνευσμένο, σχέ-
διο μακράς πνοής, σχέδιο 
σκοπιμοτήτων, σχέδιο δί-

χως σχέδιο και τόσα άλλα. Όπως κι 
αν το δει ωστόσο κανείς, η αλήθεια 
είναι ότι η μεγάλη «επιστράτευση» 
τέθηκε σε εφαρμογή αιφνιδιαστικά 
τη νύχτα της 29ης Ιουλίου 2012, όχι 
για να πιάσει στον ύπνο τον αντίπα-
λο, αλλά υποτίθεται για να αιφνιδιά-
σει εμάς τους αστυνομικούς, το συν-
δικαλιστικό μας κίνημα και την ίδια 
την ελληνική κοινωνία προκειμένου 

να μην υπάρξουν αντιδράσεις. Από 
τις αντιδράσεις όμως που τελικά προ-
κλήθηκαν παντού, προκύπτει αβίαστα 
ότι αν είχαν ακολουθηθεί άλλου εί-
δους χειρισμοί στο πλαίσιο του διαλό-
γου, της χρηστής διοίκησης και της 
διαφάνειας, όχι μόνο θα είχαν απο-
φευχθεί οι αντιδράσεις, αλλά ίσως να 
είχε και καλύτερα αποτελέσματα η 
συγκεκριμένη απόφαση για την αντι-
μετώπιση της λαθρομετανάστευσης.

Ας πάρουμε όμως τα πράγματα από 
την αρχή για να δούμε πόσο υπεύθυνα 
αντέδρασε το συνδικαλιστικό μας κί-
νημα και γιατί δεν δικαιούται κανείς 

να το κατηγορεί. Να θυμηθούμε ότι 
εδώ και καιρό ζητάμε επίμονα τη ριζι-
κή αναδιάρθρωση των αστυνομικών 
υπηρεσιών για να σταματήσουν οι 
αυτοσχεδιασμοί, οι προσλήψεις εν-
στόλων κατά το δοκούν, η υποβάθμι-
ση του επαγγελματικού-επιστημονι-
κού χαρακτήρα του λειτουργήματος 
του αστυνομικού κλπ. Είναι μάλιστα 
γνωστές οι παλινωδίες της ηγεσίας.

Ειδικά δε για το θέμα της λαθρομε-
τανάστευσης, η Ομοσπονδία μας ανέ-
καθεν υποστήριζε την αναγκαιότητα 
λειτουργίας ειδικής υπηρεσίας συνο-
ριακής φύλαξης και δεν δίστασε να 

ταχθεί πριν μερικά χρόνια κατά της 
λεγόμενης «ομογενοποίησης», χωρίς 
να πείσει τότε όλους τους  συναδέλ-
φους για τις σκοπιμότητες εκείνης 
της πολιτικής. Δυστυχώς για άλλη μια 
φορά το «διαίρει και βασίλευε» καθό-
ριζε τις εξελίξεις, αν και η Ομοσπονδία 
κατάφερε στην πορεία να ξεπεράσει 
τα προβλήματα και να συμβάλλει 
στην αναβάθμιση τόσο των υπηρεσι-
ών όσο και της προσφοράς όλων ανε-
ξαιρέτως των συναδέλφων μας.

Σημειωτέον επίσης ότι η Ομοσπον-
δία έχει καταθέσει συγκεκριμένες 
θέσεις για τη λαθρομετανάστευση, τη 

συμβολή του Φρόντεξ, τη συμφωνία 
Δουβλίνο 2 κλπ, έχοντας ενημερώσει 
σχετικά και τη Γιουροκόπ. Στο πλαίσιο 
αυτής της διαρκούς της προσπάθειας, 
βασιζόμενη πάντα στις προτάσεις και 
των Πρωτοβαθμίων Οργανώσεών της, 
είχε προωθήσει λίγες ημέρες πριν εκ-
δοθεί η απόφαση για την «επιστρά-
τευση», τις συγκεκριμένες προτάσεις 
της Αλεξανδρούπολης και της Ορεστι-
άδας για την ενίσχυση των Α.Δ. με συ-
ναδέλφους που έχουν ως τόπο συμφε-
ρόντων τον Έβρο είτε κατάγονται από 
κει και υπηρετούν στην Αττική και 
άλλες περιοχές. Μάλιστα, το σωματείο 
της Αλεξανδρούπολης, στις 29 Ιουλίου 
2012, έθετε εγγράφως συγκεκριμένα 
ερωτήματα όσον αφορά το κόστος των 
έκτακτων μετακινήσεων (850.000 ευ-
ρώ το τρίμηνο) και ζητούσε παράταση 
της προθεσμίας που είχε τεθεί από το 
αρχηγείο για την υποβολή σχετικών 
αιτημάτων οικειοθελούς υπηρεσίας 
στην περιοχή, κατόπιν και των διαβε-
βαιώσουν που είχε λάβει από τον ίδιο 
τον υπουργό Δημόσιας Τάξης και 
Προστασίας του Πολίτη κ. Νικόλαο 
Δένδια κατά τη συνάντησή του στις 25 
Ιουλίου 2012 με τα σωματεία Αλεξαν-
δρούπολης και Ορεστιάδας. 

«ΕπιστρΑτΕυσή» συνΑδΕλφων

24ωρα αγωνίας δίπλα  
στους συναδέλφους μας
Το χρονικό της μεγάλης «επιστράτευσης» και οι πρωτοβουλίες της ΠΟΑΣΥ   
για τη στήριξη του αστυνομικού ως ανθρώπου με δικαιώματα και υποχρεώσεις



πάσχει τόσο στον τομέα της διοικητι-
κής μέριμνας και της στοιχειωδώς 
ανθρώπινης διαχείρισης των συνα-
δέλφων, όσο και επιχειρησιακά, 
αφού για να σφραγιστούν τα σύνορα, 
ήταν φανερό από την αρχή ότι το μέ-
τρο αυτό θα αποκτούσε μόνιμο χαρα-
κτήρα. Τονίσαμε επίσης την ανα-
γκαιότητα μιας  ισχυρής εξωτερικής 
πολιτικής την άσκηση της οποίας θα 
αντιληφθεί η γείτονα χώρα, ενώ θέ-
σαμε και το ερώτημα γιατί να μην 
υπάρχει και στρατιωτική συμμετοχή.

ΑθήνΑ 
τριτη, 31/7/2012

Στα γραφεία της ΠΟΑΣΥ συ-
γκαλείται έκτακτη σύσκεψη 
των εκπροσώπων των Πρωτο-

βαθμίων Ενώσεων των 21 περιοχών 
από τις οποίες αποσπώνται οι 1.881 
συνάδελφοι. Κοινός στόχος η υπε-
ράσπιση των συμφερόντων των 
συναδέλφων και της τήρησης της 
νομιμότητας. Κατά τη διάρκεια της 
σύσκεψης προσήλθαν και τοποθε-
τήθηκαν τόσο ο υπουργός κ. Νικό-
λαος Δένδιας όσο και ο αρχηγός κ. 
Νικόλαος Παπαγιαννόπουλος, 
στους οποίους διατυπώθηκε η 
έντονη διαμαρτυρία μας για τον 
όγκο των προβλημάτων που προ-
καλεί η αμφιβόλου αποτελεσματι-
κότητας συγκεκριμένη αστυνομική 
επιχείρηση. Τονίστηκε δε ότι οι 
αστυνομικοί δεν αρνούνται να εκ-
πληρώσουν την αποστολή τους, 
αρκεί να διασφαλίζονται τα αυτο-
νόητα, όπως προβλέπονται από 
τους νόμους, ήτοι, ο επαγγελματι-
σμός και η εκπαίδευση των συνα-
δέλφων στα νέα τους καθήκοντα, η 
διοικητική μέριμνα και οι συνθή-
κες ασφαλούς και υγιεινής διαβίω-
σης, η αποτροπή ανεπιθύμητων 
ενεργειών εκ μέρους συναδέλφων 
που θα νιώθουν εξουθενωμένοι και 
ταπεινωμένοι από τους χειρισμούς 
της διοίκησης, η έγκαιρη καταβολή 
της αποζημίωσης, η διασφάλιση 
των συναδέλφων σε περίπτωση βί-
αιων συμβάντων και μη προβλέψι-
μων αντιδράσεων εκ μέρους των 
παράνομων αλλοδαπών κλπ.

Από το σχεδιασμό που έγινε με 
βάση την υπάρχουσα κατάσταση, 
τονίστηκε ότι δεν είναι διαχειρίσι-
μος από τις Α.Δ. του Έβρου, ο υπέ-
ρογκος αριθμός των αστυνομικών 
που «επιστρατεύονται» στην πα-
ρούσα φάση, όλως αιφνιδίως, αφού 
δεν υπάρχουν εξειδικευμένα σχέ-
δια δράσης, υποδομές και μέσα.

Ειδική αναφορά έγινε από τους 
εκπροσώπους των 21 Πρωτοβαθμί-
ων Ενώσεων για το ξεγύμνωμα των 
αστυνομικών υπηρεσιών που προ-
καλείται πλέον με απόφαση της 
ηγεσίας σε βαθμό να τίθεται το 
ερώτημα μήπως επέρχεται το τέλος 
της ΕΛ.ΑΣ. με τη λειτουργία και την 
οργάνωση που τη γνωρίζουμε κα-
θώς διαφαίνεται πλέον η δημιουρ-
γία «αστυνομιών εκτάκτου ανά-
γκης» με κατά περίπτωση δράσεις 
και με συγκεκριμένο κάθε φορά 
προσανατολισμό, συνεπικουρού-

μενων μάλιστα από ιδιωτικές εται-
ρείες ασφαλείας...

Στην Ηγεσία αναφέρθηκαν συ-
γκεκριμένα παραδείγματα Αστυνο-
μικών Διευθύνσεων και Υπηρεσι-
ών που θα αδυνατούν να εκπληρώ-
σουν στοιχειωδώς την αποστολή 
τους κυρίως σε τουριστικές και 
μεθοριακές περιοχές.

Εκ μέρους του  κ. Δένδια τονίστη-
κε ότι την απόφαση για τις αθρόες 
μετακινήσεις αστυνομικών την 
επέβαλαν λόγοι εθνικού συμφέρο-
ντος και κάλεσε το συνδικαλιστικό 
κίνημα να συμμεριστεί ότι υπάρχει 
εθνική ανάγκη ενίσχυσης της 
αστυνόμευσης των συνόρων. Ωστό-
σο, ο ίδιος πρόσθεσε, χωρίς να 
υπεισέρχεται στον επιχειρησιακό 
σχεδιασμό, ότι θα κάνει οτιδήποτε 
για να διευκολύνει την διαμορφού-
μενη για τους αστυνομικούς όχι 
ευχάριστη κατάσταση.

Απαντώντας στη συνέχεια ο κ. 
αρχηγός στα ειδικότερα ζητήματα 
που ετέθησαν με έμφαση από 
όλους, διευκρίνισε ότι στόχος της 
Ελληνικής Αστυνομίας είναι η δη-
μιουργία «ανθρώπινης ασπίδας» με 
βάση ένα μελετημένο σχέδιο, το 
οποίο περιλαμβάνει και τη διοικη-
τική μέριμνα για το αστυνομικό 
προσωπικό που θα το εφαρμόσει. 
Παραδέχθηκε ωστόσο ότι υπάρ-
χουν περιθώρια αλλαγών με στόχο 
την διευκόλυνση όσων υποβάλ-
λουν σχετικά αιτήματα.

Επιπλέον, πρόσθεσε ότι θα εξετά-
σει τη δυνατότητα μετάθεσης της 
ημερομηνίας παρουσίασης των 
ενισχυτικών δυνάμεων αντί της 
Πέμπτης 2/8/2012, την Παρασκευή 
3/8/2012. Υποσχέθηκε δε ότι αντί 
της προκαταβολής των 500 ευρώ, 
θα χορηγηθεί το ποσό των 880 ευ-
ρώ και ότι θα γίνεται εκκαθάριση 
κάθε εβδομάδα για να εκταμιεύο-
νται τα αντίστοιχα κονδύλια από τα 
ευρωπαϊκά ταμεία. Όσον αφορά το 
επίσης φλέγον θέμα της διαμονής 
συναδέλφων μας ανά πεντάδα σε 
δωμάτια των αστυνομικών σχολών 
που προειδοποιήσαμε ότι δεν θα 
ανεχθούμε ως «απεχθές στοίβαγμα 
ανθρώπων», προτάθηκε η μείωση 
του αριθμού των μετακινουμένων 
σε αυτή τη φάση.

Απάντησε δε ότι θα εξεταστεί η 
ανεύρεση και άλλων καταλυμάτων 
για να τύχουν αξιοπρεπούς διαβίω-
σης και αυτοί, όπως οι συνάδελφοι 
που θα φιλοξενηθούν σε ξενοδο-
χεία, είτε θα μειωθεί ο αριθμός των 
μετακινουμένων έως ότου εξευρε-
θούν τα καταλύματα.

ΑθήνΑ 
τεταρτη, 1/8/2012

Σε συνέχεια προγενέστερων 
ανακοινώσεών μας και των 
συνεχιζόμενων διαρκών 

οχλήσεων της Ομοσπονδίας μας, 
στο πλαίσιο της υπεράσπισης των 
συμφερόντων των συναδέλφων και 
της τήρησης της νομιμότητας, η 
Ομοσπονδία ενημερώνει τις Πρω-
τοβάθμιες Οργανώσεις, ότι σήμερα 

κατατέθηκε αναφορά στην Βουλή 
των Ελλήνων από είκοσι πέντε (25) 
βουλευτές οι οποίοι καλούν τον 
υπουργό Δημόσιας Τάξης και Προ-
στασίας του Πολίτη να λάβει υπό-
ψη του συγκεκριμένες προτάσεις 
που θα συμβάλλουν στη διευκόλυν-
ση του μετακινούμενου προσωπι-
κού, αλλά και στην αποτελεσματι-
κότερη εφαρμογή του σχεδίου.

ΚιλΚισ 
ΠεμΠτη, 2/8/2012

Πραγματοποιείται συγκέ-
ντρωση διαμαρτυρίας στο 
Κιλκίς. Το «παρών» δίνουν 

το προεδρείο της ΠΟΑΣΥ με επικε-
φαλής τον πρόεδρο κ. Χρήστο Φω-
τόπουλο και εκπρόσωποι των Ενώ-
σεων Θεσσαλονίκης, Κιλκίς, Λάρισ-
σας, Πιερίας, Πέλλας, Γρεβενών, 
Καστοριάς, Κοζάνης, Φλώρινας, 
Σερρών, Χαλκιδικής, Ημαθίας, Δρά-
μας, Καβάλας, Θεσπρωτίας, Τρικά-
λων, Κέρκυρας, Πρέβεζας, Άρτας, 
Καρδίτσας και Ιωαννίνων. Στο Ψή-
φισμα διαμαρτυρίας, τονίζεται και 
πάλι ότι εμείς ΟΙ ΑΣΤΥΝΟΜΙΚΟΙ 
ΔΕΝ ΑΡΝΟΥΜΑΣΤΕ ΝΑ ΕΚΠΛΗΡΩ-
ΣΟΥΜΕ ΤΗΝ ΑΠΟΣΤΟΛΗ ΜΑΣ, αρ-
κεί να διασφαλίζονται τα αυτονόητα 
όπως ανθρώπινες συνθήκες εργασί-

ας, διαμονής, σίτισης, υγιεινής και 
ασφάλειας. Επίσης ότι απαιτούμε 
σαφείς εντολές και εκπαίδευση των 
συναδέλφων στα νέα τους καθήκο-
ντα, καθώς μια τόσο εξειδικευμένη 
δράση ελλοχεύει κινδύνους να βρε-
θούν οι συνάδελφοι μας προ δυσά-
ρεστων καταστάσεων. Εξυπακούε-
ται ότι ο εφοδιασμός των συναδέλ-
φων μας με την απαραίτητη υλικο-
τεχνική υποδομή και μέσα αποτελεί 
υποχρέωση της Πολιτείας.

Δεν θα ανεχτούμε σε ό,τι αφορά τη 
διαμονή των συναδέλφων στις Αστυ-
νομικές Σχολές να «στοιβάζονται» 
πέντε(5) – πέντε(5) στους θαλάμους, 
καθώς τούτο προσβάλλει την αξιο-
πρέπεια και τον επαγγελματισμό 
τους. Καλύτερα να μείνουν στο δρό-
μο παρά κάτω από τέτοιες συνθήκες! 
Ζητούμε έστω και την ύστατη στιγμή 
να τύχουν ικανοποίησης τα ανωτέρω 
αιτήματα μας. Οι Αστυνομικοί οι 
οποίοι αποσπούνται στις Α.Δ. Αλε-
ξανδρούπολης, Ορεστιάδας, Ξάνθης 
και Ροδόπης να προσφέρουν τις 
υπηρεσίες τους κάτω από ανθρώπι-
νες συνθήκες εργασίας, διαβίωσης 
υγιεινής και ασφάλειας και άμεσα να 
γίνει επανασχεδιασμός της δράσης 
αυτής ενισχύοντας τις παραπάνω 
Αστυνομικές Διευθύνσεις με εκούσι-

ες έκτακτες μεταθέσεις και αποσπά-
σεις με κίνητρα.

ιωΑννινΑ 
ΠεμΠτη, 2/8/2012

Οπρόεδρος της Ομοσπονδίας κ. 
Χρήστος Φωτόπουλος δη-
λώνει «παρών» την ίδια ημέρα 

και στα Γιάννενα, στην κινητοποίηση 
των Διοικητικών συμβουλίων των 
Ενώσεων Αστυνομικών Υπαλλήλων 
Ηπείρου (Άρτας, Θεσπρωτίας, Ιωαν-
νίνων, Πρέβεζας). Στο ψήφισμα που 
εκδίδεται, τονίζεται: Διαβεβαιώνουμε 
τους συναδέρφους μας σε όλη την 
Ήπειρο, ότι αντιλαμβανόμαστε πλή-
ρως την κρισιμότητα των περιστάσε-
ων και την δύσκολη κατάσταση που 
έχουν περιέλθει οι ίδιοι και οι οικογέ-
νειες τους. Οφείλουμε όμως να ενη-
μερώσουμε τον Ηπειρώτικο λαό πως 
το αγαθό της ασφάλειας κινδυνεύει. 
Με την απαράδεκτη και αιφνιδιαστι-
κή απόφαση του αρχηγείου της Ελλη-
νικής Αστυνομίας και την συνοπτική 
διαδικασία απόσπασης 500 περίπου 
συναδέρφων μας από όλη την Ήπειρο 
στην Θράκη για την αντιμετώπιση με-
ταναστευτικών ροών απογυμνώνο-
νται πλήρως οι ήδη επιβαρυμένες με 
οργανικά κενά υπηρεσίες μας. Σε μια 
χρονική στιγμή που η εγκληματικό-
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αντί αναδιάρθρωσης, 
«αποσπάσματα»!
Την εύκολη λύση της «ανακύκλωσης»  
της αστυνομικής δύναμης επέλεξε η Ηγεσία. 
Αποκαλυπτικά τα επιχειρήματα των Ενώσεων

η αδήριτη ανάγκη της αναδιάρθρωσης 
των αστυνομικών υπηρεσιών προβάλλει 
για άλλη μια φορά μέσα από τις διαπιστώ-
σεις των Πρωτοβαθμίων ενώσεων, σε μια 
σειρά περιοχές της χώρας, αλλά στα επι-
τελεία του υπουργείου και της αστυνομί-
ας, αντί να πάρουν τις αυτονόητες απο-
φάσεις, συνεχίζουν να αυτοσχεδιάζουν. 
είναι χαρακτηριστικό ότι η ομοσπονδία, 
πριν από την πρωτοφανή απόφαση για τη 
μετακίνηση των 1.881 συναδέλφων στη 
Θράκη, είχε ενημερωθεί από πολλές 
ενώσεις για μια σειρά ζητήματα που πρέ-
πει επιτέλους να προβληματίσουν σοβα-
ρά όσους διαχειρίζονται τις τύχες των 
συναδέλφων μας χωρίς να αντιλαμβάνο-
νται τις επιπτώσεις της συνεχιζόμενης 
«ανακύκλωσης» συναδέλφων.

 από την α.Δ. Φλώρινας όπως καταγγέλ-
λει η ε.α.υ. Φλώρινας αποσπώνται ακόμη 
δεκαπέντε (15) αστυνομικοί για ένα 
μήνα (από 17/07/2012) σε αντικατάστα-
ση των ήδη δεκαπέντε (15) που βρισκό-
ταν στην ορεστιάδα από τις 17/06/2012. 
ο Νομός Φλώρινας έχει και αυτός αυξη-
μένες υπηρεσιακές δραστηριότητες στο 
θέμα της λαθρομετανάστευσης, καθότι 
γειτνιάζει με χώρες εισροής λαθρομετα-
ναστών (αλβανία – FYROM) και η α.Δ. 
Φλώρινας καθίσταται αδύναμη να αντα-
πεξέλθει στοιχειωδώς στην αντιμετώπι-
ση ζητημάτων της καθημερινής αστυνό-

μευσης (π.χ. φύλαξη συνόρων, 
λαθρομετανάστευση κ.λ.π.).

 η α.Δ. Θεσπρωτίας, σύμφωνα με την 
ε.α.υ. Θεσπρωτίας, καθημερινά ενισχύ-
εται από όμορες αστυνομικές Διευθύν-
σεις για τη σύλληψη λαθρομεταναστών 
πέριξ του λιμένα και την πόλης της ηγου-
μενίτσας και όπως όλοι αντιλαμβανόμα-
στε, εύλογα δημιουργείται σοβαρό πρό-
βλημα από την μετακίνηση αστυνομικών 
στον Έβρο.

 από την α.Δ. σερρών, όπως ενημερώνει 
η ε.α.υ. σερρών, αποσπάσθηκαν 10 
αστυνομικοί για την πρώτη περίοδο από 
τους οποίους οι έξι (6) στο τ.σ.Φ. Κυπρί-
νου. ο τόπος της διαμονής των συναδέλ-
φων μέχρι τη μετάβασή τους στην υπη-
ρεσία απέχει 22 χιλιόμετρα και για την 
συνολική μετάβασή τους οι συνάδελφοι 
καθημερινά διανύουν 44 χιλιόμετρα με 
τα δικά τους ιΧε και παρά τις φιλότιμες 
προσπάθειες του προέδρου της ε.α.υ. 



τητα έχει ήδη χτυπήσει κόκκινο και 
ενώ η περιοχή μας είναι μια από τις 
πιο σοβαρές πύλες εισόδου ναρκωτι-
κών (6.000 kg  ναρκωτικών την περί-
οδο 2011 - 2012), το αίσθημα ασφαλεί-
ας των πολιτών κλονίζεται, οι υπηρε-
σίες μας κινδυνεύουν με λουκέτο ενώ 
μερικές από αυτές θα λειτουργούν 
πλέον στα «χαρτιά» εφόσον τα εναπο-
μείναντα άτομα δεν επαρκούν ούτε 
για την κάλυψη βασικών λειτουργιών. 
Ο ένστολος εργαζόμενος, αναπόσπα-
στο κομμάτι της κοινωνίας, έχει ήδη 
οδηγηθεί στην φτώχεια (τρεις απανω-
τές μειώσεις μισθών, μείωση αφορο-
λογήτου, αυξήσεις κρατήσεων και 
πάγωμα των μισθολογικών ωριμάν-
σεων) δε μπορεί, όπως άλλωστε και 
άλλοι συμπολίτες μας, να αντεπεξέλ-
θει πλέον ούτε στις βασικές του υπο-
χρεώσεις. Αναρωτιόμαστε και εμείς 
μπορεί, άραγε, ο πολίτης να είναι 
ασφαλής όταν ο αστυνομικός είναι ο 
ίδιος ανασφαλής;»

διδυμότΕιχό 
ΠαρασΚευη, 3/8/2012

Στη Σχολή Αστυφυλάκων Διδυμο-
τείχου, καταφθάνουν κατά δεκά-
δες οι συνάδελφοι από περιοχές 

της Μακεδονίας, αλλά αρνούνται τη 
διαμονή τους εκεί με τον τρόπο που 

είχε προγραμματιστεί (πέντε – πέντε 
σε θαλάμους, χωρίς κλιματιστικά 
κλπ).  Κοντά τους κλιμάκιο της ΠΟΑ-
ΣΥ με επικεφαλής τον γραμματέα του 
Διοικητικού Συμβουλίου κ. Γιώργο 
Βλάχο και τους εκπροσώπους του 
σωματείου της Ορεστιάδας, το οποίο 
εμπεριστατωμένα καταγράφει τους 
λόγουςτης αδυναμίας φιλοξενίας - δι-
αμονής στην Σχολή Αστυφυλάκων 
Διδυμοτείχου, συνολικά 460 συναδέλ-
φων μας. Είναι εκεί οι συνδικαλιστές 
Παντελής Δημούτσης (Ορεστιάδα), 
Βασίλης Καραβασίλης (Πέλλα), Δη-
μήτρης Παδιώτης (Θεσσαλονίκη), 
Θανάσης Κυργιαθίνης (Χαλκιδική), 
Βασίλης Όσσας (Σέρρες) και Κώ-
στας Μαλλικόπουλος (Ξάνθη). Ακο-
λουθεί έκκληση της ΠΟΑΣΥ για άμε-
ση παρέμβαση του υπουργού Δημοσί-
ας Τάξης και Προστασίας του Πολίτη: 
Διασφαλίστε τις αξιοπρεπείς συνθή-
κες των μετακινούμενων αστυνομι-
κών, σημειώνεται στο σχετικό έγγρα-
φο. Η Ηγεσία επιχειρεί να κάμψει το 
αγωνιστικό φρόνημα των συναδέλ-
φων, ενώ είχε υποσχεθεί ότι θα προ-
σπαθήσει να βρει ξενοδοχειακούς 
χώρους. Ακολουθεί ολονύκτια δια-
μαρτυρία. Οι συνάδελφοι σε ανοικτή 
συνέλευση απαιτούν ανθρώπινες 
συνθήκες διαβίωσης.

ΑλΕξΑνδρόυπόλή 
ΠαρασΚευη, 3/8/2012

Πραγματοποιείται έκτακτη σύ-
σκεψη του Προεδρείου της 
Ομοσπονδίας με τις Πρωτο-

βάθμιες Ενώσεις Αλεξανδρούπολης 
και Ορεστιάδας, καθώς επίσης και με 
εκπροσώπους των Ενώσεων από τις 
οποίες προέρχονται οι 1881 αστυνο-
μικοί.  Στη σύσκεψη κλήθηκαν εκ-
πρόσωποι των πολιτικών κομμάτων, 
της αυτοδιοίκησης και φορέων της 
περιοχής.  Το μεσημέρι της ίδιας μέ-
ρας πραγματοποιήθηκε συνάντηση 
με τον Γενικό Επιθεωρητή Αστυνομί-
ας Βορείου Ελλάδος Αντιστράτηγο κ. 
Δημήτριο Παπαδόπουλο με κύριο 
σημείο τις απαράδεκτες ελλείψεις 
και συνθήκες διαβίωσης στη Σχολή 
Διδυμοτείχου, όπου είχε «προγραμ-
ματιστεί» ο στρατωνισμός 410 συνα-
δέλφων μας από διάφορους νομούς 
της υπόλοιπης χώρας. Αίτημα όλων 
η ανεύρεση ξενοδοχείων. 

Η Ομοσπονδία με ανακοίνωσή της 
θέτει το ερώτημα «εάν δεν είναι σε 
θέση η Αστυνομική Ηγεσία να αντι-
μετωπίσει αυτό το μικρό και αυτονό-
ητο ζήτημα, πως θα αντιμετωπίσει το 
τεράστιο ζήτημα της λαθρομετανά-
στης; Εάν δεν είναι σε θέση να επι-
δείξει την παραμικρή ευαισθησία για 

τους αστυνομικούς τι μπορούμε να 
προσδοκούμε;   Μετακινήθηκαν μη-
τέρες αστυνομικοί με ανήλικα παι-
διά χωρίς να ξέρουν σε ποιους θα 
αφήσουν την φροντίδα των παιδιών 
τους. Μετακινήθηκε συνάδελφος 
που το παιδί του πάσχει από επιλη-
ψία και δεν έγινε δεκτό το αίτημά του 
να μην μετακινηθεί. Το ίδιο και για 
συνάδελφο που πέθαναν η γυναίκα 
του και οι γονείς του και δεν έχει που 
να αφήσει τα ανήλικα παιδιά του και 
αρκετές άλλες τέτοιες περιπτώσεις. 
Τι είδους αντιμετώπιση είναι αυτή 
από την Ηγεσία μας που δεν μπο-
ρούν τέτοια περιστατικά να έχουν 
μια ανθρώπινη μεταχείριση;

Επίσης, με αφορμή ανυπόστατες 
αναφορές για την Ομοσπονδία μας, 
ότι δήθεν δεν ενδιαφέρεται για τα 
πραγματικά προβλήματα των συνα-
δέλφων μας, σημειώναμε: «Επειδή 
πολλές φορές στην 23χρονη θητεία 
μας έχουμε ζήσει την υπονόμευση 
του συνδικαλιστικού μας αγώνα το-
νίζουμε ότι τα προβλήματα που ανα-
δεικνύουμε δεν αντιμετωπίζονται με 
κατευθυνόμενες ανακοινώσεις κο-
λαούζων του συστήματος.  Η Ομο-
σπονδία καλεί την Αστυνομική Ηγε-
σία να επιλύσει εντός της σήμερον το 
πρόβλημα της διαμονής των συνα-
δέλφων του Διδυμοτείχου και να πα-
ράσχει μια ανθρώπινη βοήθεια σε 
όσους έχουν πραγματικά και ανυ-
πέρβλητα προβλήματα.

 Η Ομοσπονδία καλεί τον Αρχηγό 
της Ελληνικής Αστυνομίας Αντι-
στράτηγο κ. Νικόλαο Παπαγιαννό-
πουλο για την άμεση παρέμβασή 
του προς αυτή την κατεύθυνση. Όχι 
αντιμετώπιση δύο ταχυτήτων στους 
συναδέλφους. Για όλους ίδιες συνθή-
κες διαμονής. Διαφορετικά η Ομο-
σπονδία είναι υποχρεωμένη να προ-
βεί σε διαρκείς και επαναλαμβανό-
μενες κινήσεις διαμαρτυρίας έως 
την οριστική αντιμετώπιση του προ-
βλήματος».

όρΕστιΑδΑ  
σαββατο, 4/8/2012

Παρά τις συνεχείς οχλήσεις 
και πιέσεις προς την ηγεσία 
της αστυνομίας, επειδή δεν 

δόθηκε λύση στο πρόβλημα, οι συνά-
δελφοι αποφασίζουν να εγκαταλεί-
ψουν τους χώρους της Σχολής και να 
μεταβούν όλοι μαζί στην Αστυνομική 
Διεύθυνση Ορεστιάδας και να προ-
βούν σε καθιστική, ολονύχτια δια-
μαρτυρία απαιτώντας την εξεύρεση 
καταλλήλων καταλυμάτων για τους 
συναδέλφους ή την επιστροφή τους 
στις Αστυνομικές Διευθύνσεις τους, 
όπου θα εκτελούν κανονικά υπηρε-
σίες μέχρι να βρεθούν κατάλληλα 
καταλύματα και μετά να μεταβούν 
στην Α/Δ Ορεστιάδας για εκτέλεση 
υπηρεσίας στα σύνορα.

Επίσης νωρίς το απόγευμα στην 
Αλεξανδρούπολη δόθηκε συνέντευ-
ξη τύπου για τα διαλαμβανόμενα 
στον Έβρο από τα προεδρεία της ΠΟ-
ΑΣΥ και των Πρωτοβαθμίων Ενώσε-
ων, επίσης έγιναν συναντήσεις με τον 
δήμαρχο Αλεξανδρούπολης κ. Ευάγ-

γελο Λαμπάκη και τον Μητροπολί-
τη Αλεξανδρούπολης κ. Άνθιμο  και 
από τους οποίους εκφράστηκε η αμέ-
ριστη συμπαράσταση και υποστήρι-
ξη καθώς δεν διεκδικούμε την απο-
φυγή των υποχρεώσεων μας ως 
αστυνομικοί, αλλά απαιτούμε τα αυ-
τονόητα για τους συναδέλφους μας. 
Ο αγώνας συνεχίζεται με καθημερινή 
συνδικαλιστική παρουσία σε όλον 
τον Έβρο, για την άμεση επικοινωνία 
με τους συναδέλφους μας για την κα-
ταγραφή, επισήμανση και επίλυση 
των προβλημάτων. Παρόντες στις 
εξελίξεις ο πρόεδρος Χρήστος Φωτό-
πουλος, ο γραμματέας του Δ.Σ. Βλά-
χος, τα μέλη του Δ.Σ. Όσσας Βασίλης 
και Δημούτσης Παντελής, καθώς 
και τα προεδρεία των Ενώσεων της 
Κεντρικής Μακεδονίας. 

όρΕστιΑδΑ 
ΚυριαΚη, 5/8/2012

Ηεπιμονή, η υπομονή και η 
υπεύθυνη στάση μας, έφε-
ραν αποτελέσματα. Σημάδια 

ομαλοποίησης της κατάστασης στην 
Α/Δ Ορεστιάδας μετά τις ολονύχτιες 
διαμαρτυρίες των αποσπασμένων 
συναδέλφων και των συνδικαλιστών 
της ΠΟΑΣΥ και των Προεδρείων των 
Πρωτοβαθμίων Ενώσεων για τις 
απαράδεκτες συνθήκες διαμονής 
στην Σχολή του Διδυμοτείχου.

Η αστυνομική ηγεσία έψαξε, βρή-
κε δωμάτια σε ξενοδοχεία για να μέ-
νουν όλοι οι συνάδελφοι και κανένας 
πλέον δεν θα μείνει στην Σχολή του 
Διδυμοτείχου. Επίσης παρέχεται και 
η δέσμευσή της ότι τις επόμενες ημέ-
ρες όλες οι έγγαμες γυναίκες θα επι-
στρέψουν στις υπηρεσίες προέλευ-
σης τους.Υπάρχουν επιπροσθέτως 
δεσμεύσεις για την πιστή εφαρμογή 
του ωραρίου εργασίας, καθώς και 
άμεση αντιμετώπιση κάθε προβλή-
ματος που θα δημιουργηθεί. 

Συνάδελφοι, όπως αντιλαμβανό-
μαστε όλοι, κανένας αγώνας δεν 
πάει χαμένος και ειδικά όταν κατη-
γορηθήκαμε δημόσια ότι άδικα 
αντιδράμε, επικαλούμενοι δήθεν 
προβλήματα , για να αποφύγουμε 
την υποχρέωση της αποστολής και 
του ρόλου μας. Και στην πράξη κα-
ταδείξαμε μια σειρά από προβλήμα-
τα που ήταν υπαρκτά και επιδέχο-
νταν επίλυσης, και στην πράξη απο-
δείξαμε ακόμη και στους πιο δύσπι-
στους την υπευθυνότητά μας, τον 
επαγγελματισμό μας και ότι ο διά-
λογος και η από κοινού επεξεργασία 
και αντιμετώπιση των προβλημά-
των με τους εργαζόμενους και τους 
εκπροσώπους τους κάθε άλλο παρά 
χάσιμο χρόνου είναι... Είμαστε δί-
πλα στους σκληρά δοκιμαζόμενους 
συναδέλφους μας που θα εκτελούν 
υπηρεσία φύλαξης των συνόρων 
μας, είμαστε κοντά στον Έλληνα Πο-
λίτη για να περιφρουρήσουμε την 
ασφάλειά του και τον ενημερώνου-
με υπεύθυνα ότι θυσιάζουν οι συνά-
δελφοι μας την προσωπική και οι-
κογενειακή τους ζωή ώστε να αι-
σθάνονται  αυτοί ασφαλείς και η 
χώρα μας.
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ορεστιάδας για καθιέρωση μικρού λεω-
φορείου για τη μεταφορά τους, δεν 
υπήρξε θετική αντιμετώπιση από πλευ-
ράς της υπηρεσίας. επίσης, η α.Δ. σερ-
ρών διαθέτει το αστυνομικό προσωπικό 
της για την πραγματοποίηση των μεταγω-
γών του τμήματος μεταγωγών Νιγρίτας, 
ενώ τα τ.σ.Φ. Προμαχώνα και Κερκίνης 
που αποτελούν ανάχωμα στην αθρόα 
είσοδο λαθρομεταναστών, αποδεκατίζο-
νται από τις αποσπάσεις αυτές.

 η ε.α.υ. ιωαννίνων γνωστοποιεί ότι ο 
νομός ιωαννίνων λόγω της γειτνίασης με 
την αλβανία παρουσιάζει τεράστια προ-
βλήματα από τη λαθρομετανάστευση, τη 
μεταφορά όπλων και το trafficking, ενώ 
καθημερινά η α.Δ. ιωαννίνων ενισχύει 
την α.Δ. Θεσπρωτίας για το λόγο που 
προαναφέραμε.

 η α.Δ. Χαλκιδικής σύμφωνα με την 
ε.α.υ. Χαλκιδικής έχει αυξημένες υπηρε-
σιακές ανάγκες κατά τη διάρκεια της κα-
λοκαιρινής περιόδου καθ’ ότι το προσωπι-
κό της δεν επαρκεί για την πλήρωσή τους.

 η α.Δ. Κιλκίς ενισχύει την α.Δ. Χαλκιδι-
κής και α.Δ. Πιερίας κατά την καλοκαιρι-
νή περίοδο, ενώ ο έλεγχος διαβατηρίων 
στους ευζώνους κατά τους θερινούς μή-
νες γίνεται ολοένα και περισσότερο 
εντονότερος, αφού αποτελεί την κύρια 
είσοδο επισκεπτών από άλλες χώρες, 
όπως μας γνωρίζει η ε.α.υ. Κιλκίς. με την 
«επιστράτευση» κλήθηκαν 165 συνά-
δελφοι να ενισχύσουν την α.Δ. ορεστιά-
δας, αφήνοντας πίσω τους αποδεκατι-

σμένες υπηρεσίες.
 το τ.Δ.λ. γόννων και ελασσόνας λάρι-

σας που διατάσσονται να ενισχύσουν την 
α.Δ. αλεξανδρούπολης και ορεστιάδας 
έχουν ήδη μειωμένη κατά το ήμισυ τη 
δύναμή τους λόγω αποσπάσεων - επαν-
δρώσεων διαφόρων γραφείων και ομά-
δων της α.Δ. λάρισας, σύμφωνα με την 
ε.α.υ. λάρισας.

 η ε.α.υ. Κοζάνης αναφέρει ότι οι συνά-
δελφοι που θα αποσπασθούν θα αντιμε-
τωπίσουν πρόβλημα επιβίωσης, αφού 
δικαιούνται σύμφωνα με τα ισχύοντα το 
50 % του υπομνήματος και συνυπολογι-
ζομένων και των εξόδων των αποσπα-
σμένων για την κάλυψη των βασικών 
αναγκών τους δεν είναι επαρκή για τη 
διαβίωσή τους.

 η ε.α.υ. γρεβενών γνωστοποιεί ότι με 
τις αποσπάσεις αυτές έχει επέλθει μείω-
ση της συνολικής υπάρχουσας δύναμης 
της α.Δ. γρεβενών στο χαμηλότερο ση-
μείο των τελευταίων ετών, ακόμη και προ 
της λειτουργίας του σωφρονιστικού Κα-
ταστήματος υψίστης ασφαλείας γρεβε-
νών και ήδη είναι προφανής η αδυναμία 
χορήγησης των δικαιωμάτων ανάπαυσης 
του προσωπικού, η αποδυνάμωση της 
αστυνόμευσης και ιδίως της υπαίθρου, 
αλλά και η έλλειψη προσωπικού για την 
πραγματοποίηση μεταγωγών από και 
προς το σωφρονιστικό Κατάστημα.



ξΑνθή, Κόμότήνή, 
Εβρόσ 6 Και 7/8/2012

Συνεχίζεται το οδοιπορικό στον 
Έβρο από εκπροσώπους της 
ΠΟΑΣΥ. Για τέταρτη συνεχό-

μενη μέρα κλιμάκιο της Εκτελεστι-
κής Γραμματείας και του Δ.Σ. βρέ-
θηκε στους νομούς της Θράκης και 
κατά μήκος του ποταμού Έβρου για 
να διαπιστώσει τις συνθήκες εργα-
σίας και τα προβλήματα των απο-
σπασμένων συναδέλφων μας. Πή-
γαν εκεί για να καταγράψουν, να 
αναδείξουν, να παρέμβουν και να 
λύσουν προβλήματα σχετικά με 
την διαμονή, τη σίτιση, την υγιεινή, 
την ασφάλεια και το ωράριο εργα-
σίας οι δύο αντιπρόεδροι κ.κ. Γρη-
γόρης Γερακαράκος και Γιώργος 
Φεστερίδης, ο Γραμματέας Δημο-
σίων Σχέσεων Γιώργος Χατζηιω-
άννου και το μέλος του Δ.Σ Παντε-
λής Δημούτσης.

Ξεκίνησαν το οδοιπορικό τους 
για δύο ημέρες από τις Σχολές 
Αστυφυλάκων Ξάνθης και Κομοτη-
νής, τις οποίες η ηγεσία μετέτρεψε 
εν μια νυκτί σε κέντρα κράτησης. 
Ήδη οι τοπικές ενώσεις Ξάνθης και 
Ροδόπης, με επικεφαλής τους προ-
έδρους Κων/νο Μαλλικόπουλο 
και Σταυρούλα Τζατζανά, έχουν 
καταγράψει τα προβλήματα που 
αντιμετωπίζουν οι συνάδελφοί μας 
και έχουν να κάνουν με τους κινδύ-
νους που θα διατρέξουν στα θέματα 
υγιεινής και ασφάλειας, λόγω πα-
ντελούς έλλειψης μέτρων πρόλη-
ψης, και κυρίως με τον κίνδυνο 
απόδρασης των λαθρομεταναστών 
με ό,τι αυτό συνεπάγεται υπηρεσι-
ακά και ποινικά για τους συναδέλ-
φους μας, καθόσον οι συγκεκριμέ-
νοι χώροι κράτησης στις αστυνομι-
κές σχολές δεν πληρούν τους κανό-
νες ασφαλείας.

Δεύτερος σταθμός η Αλεξαν-
δρούπολη. Προβλήματα με την 
πλωτή εκτέλεση υπηρεσίας χωρίς 
καμία εκπαίδευση, με την σταθερή 
υπηρεσία για όλη την διάρκεια της 
απόσπασης σε δυσπρόσιτα και 
προκεχωρημένα μέρη από τα ίδια 
άτομα. Ζητήθηκε η κυκλική εναλ-
λαγή όλων στα μέρη αυτά.

Τρίτος σταθμός η Ορεστιάδα. 
Επίσκεψη εργασίας στον Ταξίαρχο 
κ. Σαλαμάγκα. Του επισημάνθη-
καν τα προβλήματα μετακίνησης 
από Κομοτηνή προς Ορεστιάδα 
για εκτέλεση υπηρεσίας και μερι-
κής ικανοποίησης των μετακινη-
θέντων με την ανά εβδομάδα χορή-
γηση δυο ρεπό, καθώς επίσης και 
η επίσπευση της οριστικής μετα-
φοράς τους σε ξενοδοχεία της πε-
ριοχής.

Εν συνεχεία το κλιμάκιο των 
συνδικαλιστών μετέβη στο Τ.Δ.Λ. 
Χειμωνίου και σε «στέκ» κατά μή-
κος του ποταμού, όπου γινόταν η 
εναλλαγή της πρωινής με την απο-
γευματινή βάρδια. Οι συνδικαλι-
στές συνομίλησαν με τους συνα-
δέλφους, από τους οποίους επιση-
μάνθηκαν ιδιαίτερα τα προβλήμα-

τα μη χορήγησης δυο γευμάτων 
στο ξενοδοχείο «Θράκη Παλλάς» 
στην Αλεξανδρούπολη και καθό-
λου γευμάτων στο ξενοδοχείο «Αρ-
κάδι» στην Κομοτηνή. Τα προβλή-
ματα αναφέρθηκαν άμεσα στην 
ηγεσία.

Εβρόσ  
7, 8 Και 9/8/2012

Οπρόεδρος Χρήστος Φωτόπου-
λος, συνοδευόμενος από τους 
προέδρους της Αλεξανδρού-

πολης Κ. Χατζηαναγνώστου και της 
Ορεστιάδας Παντελή Δημούτση 
πραγματοποιεί σειρά επαφών με 
υπηρεσιακούς παράγοντες και τοπι-
κούς αξιωματούχους με στόχο την 
εξεύρεση λύσεων σε προβλήματα που 
αναφέρονται από τους ίδιους τους 
συναδέλφους κατά τη διάρκεια της 
περιοδείας κατά μήκος των συνόρων. 

Στο πλαίσιο αυτό γίνονται ξανά 
παρεμβάσεις για να αποδεσμευτούν 
οι συναδέλφισσες που είχαν δηλώσει 
κώλυμα, αλλά και για προστατευ-

τούν οι συνάδελφοι από τις άσχημες 
κλιματολογικές συνθήκες και τα 
σμήνη κουνουπιών που ενδημούν 
στις όχθες του ποταμού Έβρου. Ζητή-
θηκε να εγκριθεί άμεσα ο εφοδια-
σμός των συναδέλφων μας με ικανές 
ποσότητες ισχυρών φαρμακευτικών 
σκευασμάτων (εντομοαπωθητικών) 
για την προστασία της υγείας τους.

Κατά τις διαδοχικές συναντήσεις, 
ειδικότερα, με τον Γενικό Επιθεωρη-
τή Βορείου Ελλάδος Αντιστράτηγο κ. 
Δημήτριο Παπαδόπουλο, τον Γενι-
κό Αστυνομικό Διευθυντή Περιφέ-
ρειας Ανατολικής Μακεδονίας & 
Θράκης Υποστράτηγο κ. Εμμανου-
ήλ Κατριαδάκη, τον Αστυνομικό 
Διευθυντή Ροδόπης Ταξίαρχο κ. Αθα-
νάσιο Σύρρο και τον Διοικητή Τμή-
ματος Δοκίμων Αστυφυλάκων Κομο-
τηνής Αστυνόμο Α’ Γεώργιο Ανα-
γνωστόπουλο ζητήσαμε ενημέρω-
ση για την κατάσ ταση που 
διαμορφώθηκε στις Σχολές Αστυφυ-
λάκων με τους αλλοδαπούς κρατού-
μενους και θέσαμε το μείζον θέμα 

της ασφάλειας των συναδέλφων μας, 
προκειμένου να εφαρμοστούν τα εν-
δεικνυόμενα μέτρα υγιεινής και 
ασφαλείας και να ικανοποιηθούν 
όσα αιτήματα έχουν υποβληθεί εκ 
μέρους συναδέλφων που για αντι-
κειμενικούς λόγους αδυνατούν να 
φύγουν από τις εστίες τους. Από την 
πλευρά τους τόνισαν ότι είναι προ-
σωρινό το μέτρο της φιλοξενίας αλ-
λοδαπών στις συγκεκριμένες σχο-
λές, ότι λαμβάνονται σταδιακά μέτρα 
ασφαλείας και ότι ικανοποιήθηκαν 
ήδη τα αιτήματα αποδέσμευσης συ-
ναδέλφων γυναικών σε πρώτη φάση, 
ενώ των ανδρών τελούν σε εκκρεμό-
τητα για τα οποία η Ομοσπονδία μας 
επιμένει να ικανοποιηθούν άμεσα.

Με αφορμή την αναφορά που κα-
τέθεσαν στις 5 Αυγούστου στον ει-
σαγγελέα Εφετών Ξάνθης οι Ενώσεις 
Αστυνομικών Ξάνθης, Κομοτηνής, 
Αλεξανδρούπολης, Ορεστιάδας και η 
Ένωση Αξιωματικών Θράκης υπήρξε 
επίσης συνάντηση με την αντιεισαγ-
γελέα Εφετών Θράκης κ. Ολυμπία 

Γάκη όσο και με τον αντιεισαγγελέα 
Πρωτοδικών Ροδόπης κ. Λεωνίδα 
Μπουτσιαβάρα.

Παρούσα ήταν η Ομοσπονδία και 
στη σύσκεψη βουλευτών και εκπρο-
σώπων φορέων που συγκάλεσε στην 
Κομοτηνή ο περιφερειάρχης Ανατολι-
κής Μακεδονίας – Θράκης κ. Αριστεί-
δης Γιαννακίδης, μετά τη συνάντησή 
του με τον υπουργό Δημοσίας Τάξης 
και Προστασίας του Πολίτη κ. Νικό-
λαο Δένδια, στον οποίο μεταφέρθηκε 
το καθολικό αίτημα για την επαναλει-
τουργία των σχολών και την κράτηση 
αλλοδαπών σε άλλους χώρους.

Συναντήσεις έγιναν επίσης με τον 
δήμαρχο Κομοτηναίων κ. Γεώργιο 
Πετρίδη και τον εκπρόσωπο του 
υπουργού Εσωτερικών κ. Στυλιανί-
δη Ευριπίδη, Παναγιώτη Χαλβα-
τζή, ο οποίος μας ενημέρωσε για τη 
συνάντηση που είχε ο υπουργός 
Εσωτερικών με τον υπουργό Δημο-
σίας Τάξης και Προστασίας του Πο-
λίτη και κατά την οποία του επιση-
μάνθηκε η αναγκαιότητα της λει-
τουργίας των Σχολών Αστυφυλάκων 
στη Θράκη. Κατά την συνάντηση 
αυτή ο υπουργός Δημοσίας Τάξης 
και Προστασίας του Πολίτη δεσμεύ-
τηκε ότι η φιλοξενία μεταναστών 
στις Σχολές Αστυφυλάκων στη Θρά-
κη είναι προσωρινή, τονίζοντας ότι 
παρά τον μειωμένο αριθμό εισακτέ-
ων φέτος, τον Οκτώβριο οι Σχολές 
θα επαναλειτουργήσουν κατ’ από-
λυτη προτεραιότητα. Επίσης, ότι θα 
δοθεί εντολή από το υπουργείο Δη-
μόσιας Τάξης και Προστασίας του 
Πολίτη έτσι ώστε αστυνομικοί, ειδι-
κοί φρουροί και συνοριοφύλακες 
που κατάγονται από την περιοχή 
της Θράκης, να μετατίθενται κατά 
προτεραιότητα στην ιδιαίτερη πα-
τρίδα τους, σύμφωνα και με το υπο-
βληθέν αίτημά μας.

Η Ομοσπονδία, τέλος, ανακοινώ-
νει ότι με τη δυναμική και αποφασι-
στικότητα του συνδικαλιστικού μας 
αγώνα αντιμετωπίστηκαν τα επεί-
γοντα και ανυπόφορα προβλήματα 
διοικητικής μέριμνας των υπέρμε-
τρων μετακινούμενων δυνάμεων 
στην Θράκη. 

Επειδή η επίλυση αναλόγων ζητη-
μάτων δεν μπορεί να πραγματοποι-
είται αποσπασματικά, παρακαλού-
νται οι Πρωτοβάθμιες Οργανώσεις 
να ενημερώσουν τα μέλη τους που 
μετακινήθηκαν, διατηρώντας άμε-
ση και συνεχή επαφή μαζί τους, να 
απευθύνονται στα προεδρεία τους. 
Εάν η εξεύρεση λύσεων δεν είναι 
δυνατή σε τοπικό επίπεδο, παρακα-
λούνται οι συνάδελφοι των προε-
δρείων των Οργανώσεων Αστυνομι-
κών Υπαλλήλων της Θράκης να 
απευθύνονται στην Ομοσπονδία για 
την ενιαία δρομολόγησή τους σε κε-
ντρικό επίπεδο. Για τη διευκόλυνσή 
τους, δημοσιοποιούνται τα τηλέφω-
να των προέδρων των σωματείων 
Κων/νου Μαλλικόπουλου (Ξάν-
θης), Σταυρούλας Τζατζανά (Ροδό-
πης), Κων/νου Χατζηαναγνώστου 
(Αλεξανδρούπολης) και Παντελή 
Δημούτση (Ορεστιάδας).

12 ΝέαΑστυνομία
ιουλιοσ-αυγουστοσ 2012«ΕπιστρΑτΕυσή» συνΑδΕλφων

αντιπροσωπεία του Δ. σ. της Ένω-
σης αστυνομικών υπαλλήλων ατ-
τικής αποτελούμενη από τον πρό-
εδρο Γερακαράκο Γρηγόρη, τον 
αντιπρόεδρο Καραγιαννόπουλο 
Δημήτρη και τον αναπληρωτή γε-
νικό γραμματέα Λιότσο Σπυρίδω-
να συναντήθηκε με τον Διευθυ-
ντή της Διεύθυνσης αλλοδαπών 
αττικής ταξίαρχο κ. Δενέκο Αλέ-
ξανδρο σχετικά με την συνέχιση 
της επιχείρησης «ΞεΝιοσ Ζευσ» 
και τα διάφορα προβλήματα που 
προέκυψαν στους συναδέλφους 
οι οποίοι μετέχουν καθημερινά 
στην εν λόγω επιχείρηση από 
όλες τις υπηρεσίες της αττικής, 
καθόσον η Διεύθυνση αλλοδα-
πών είναι «η αρχή και το τέλος» 
της επιχείρησης και η καθ’ ύλη 
αρμόδια υπηρεσία.
«τα προβλήματα που ανέκυψαν 
κατά τη διάρκεια της επιχείρη-
σης, η Ένωσή μας άμεσα τα ανέ-
δειξε και φυσικά με προτάσεις 

της προς την ηγεσία δρομολογή-
θηκαν λύσεις έτσι ώστε οι συνά-
δελφοι και να επιχειρούν με 
ασφάλεια αλλά και με αξιοπρέ-
πεια» τονίζει το σωματείο με ανα-
κοίνωσή του, σημειώνοντας 
ωστόσο ότι «η επιχείρηση «Ξε-
Νιοσ Ζευσ», όπως οργανώθηκε 
και εκτελείται από το αρχηγείο 
της ελληνικής αστυνομίας, θέτει 
από μόνη της πολύ υψηλά τον 
πήχη όσον αφορά την επίλυση 
του προβλήματος της λαθρομετα-
νάστευσης και της «ανακατάλη-
ψης των πόλεων». Κάτι ανάλογο 
είχε επιχειρηθεί και κατά το πα-
ρελθόν με πενιχρά αποτελέσμα-
τα. βεβαίως οι πολίτες αγωνιούν 
και απαιτούν άμεσα αποτελέσμα-
τα αφού νιώθουν ανασφάλεια. 
σήμερα, ενώ έπρεπε να διδα-
χθούμε από τις προηγούμενες 
αποσπασματικές, άνευρες και 
ασύνδετες μεταξύ των δημοσίων 
φορέων, προσπάθειες επιχειρεί-

ται το ίδιο με μία μόνη διαφορά: 
το μεγαλύτερο αριθμητικό μέγε-
θος των αστυνομικών που επιχει-
ρούν.
σοβαρά ερωτήματα γεννώνται για 
το κυριολεκτικό σάρωμα των ερ-
γασιακών δικαιωμάτων των εργα-
ζομένων αστυνομικών υπαλλή-
λων, για τις συνθήκες υγιεινής 
υπό τις οποίες επιχειρούν καθώς 
επίσης και για το νομικό καθε-
στώς προστασίας τους. επίσης δε 
βλέπουμε καμία διαχείριση του 
αστυνομικού ανθρωπίνου δυναμι-
κού που επιχειρεί, παρά μόνο δια-
πιστώνουμε τη συνήθη έλλειψη 
συνάρθρωσης και συνεργασίας 
των αρμοδίων αστυνομικών υπη-
ρεσιών και βεβαίως την παντελή 
έλλειψη ενημέρωσης για το πώς, 
πότε και σε ποιο βάθος χρόνου 
θα ολοκληρωθεί η «γιγάντια» 
αυτή επιχείρηση, η οποία θα χρη-
ματοδοτηθεί από το ευρωπαϊκό 
ταμείο επιστροφών».

σαρώνονται τα δικαιώματά μας
Η Ένωση Αττικής συναντήθηκε με τον διευθυντή του Αλλοδαπών
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Όχι στΌ ξεσπιτωμα 
των συναδελφων
την 13/8/12 το Διοικητικό 
συμβούλιο της Ένωσης αστυ-
νομικών Κοζάνης πραγματο-
ποίησε επίσκεψη στις υπηρε-
σίες όπου υπηρετούν οι 
αποσπασμένοι συνάδελφοι – 
μέλη της στην α.Δ. αλεξαν-
δρούπολης. Όπως σημειώνει 
σε ανακοίνωσή του, «αφού 
ενημερωθήκαμε για τα προ-
βλήματα των συναδέλφων  
τους οποίους συναντήσαμε 
στο σουφλί, μεταβήκαμε στην 
αλεξανδρούπολη, όπου πραγ-
ματοποιήθηκε συνάντηση με 
τον αστυνομικό Διευθυντή 
αλεξανδρούπολης κ. τσου-
κνάδη Ιωακείμ, καθώς και με 
τον πρόεδρο της συνδικαλιστι-
κής Ένωσης αστυνομικών αλε-
ξανδρούπολης κ. Χατζηανα-
γνώστου Κωνσταντίνου. 
Διαπιστώσαμε από κοντά την 
προχειρότητα του σχεδιασμού 
της επιχείρησης και το πλήθος 
των προβλημάτων που αντιμε-
τωπίζουν οι συνάδελφοι όσον 
αφορά τη διαμονή, τη σίτιση  
και τη μεταφορά τους στους 
αφού οι περισσότεροι εξ αυ-
τών ουσιαστικά εργάζονται 12 
ώρες την ημέρα λόγω της από-
στασης τόπου διαμονής και 
εργασίας και καταβάλαμε 
προσπάθεια να επιλύσουμε 
κάποια από αυτά τα προβλή-
ματα. στα αρνητικά η εκ νέου 
διαπίστωση ότι η ηγεσία αδια-
φορεί για τις συνθήκες που βι-
ώνουν οι συνάδελφοι. στα θε-
τικά η προσπάθεια που 
διαπιστώσαμε ότι καταβάλλε-
ται από τους αστυνομικούς 
της α.Δ. αλεξανδρούπολης 
(ταξίαρχος, επιτελείο, Διοικη-
τές και προσωπικό υπηρεσι-
ών), αλλά και από την τοπική 
Ένωση αστυνομικών υπαλλή-
λων για την αντιμετώπιση των 
προβλημάτων και τη βελτίωση 
των συνθηκών εργασίας των 
συναδέλφων μας. Η όλη μας 
επίσκεψη ενίσχυσε την ήδη 
εκπεφρασμένη μας άποψη ότι 
πρόβλημα θα λυθεί άπαξ με 
την απόσπαση σε πρώτη φάση 
και ακολούθως τη μετάθεση 
(αφού γίνει τροποποίηση της 
οργανικής) των αστυνομικών 
που έχουν τόπο συμφερόντων 
τον Έβρο. Με αυτόν τον τρόπο 
ούτε οι άλλες Διευθύνσεις θα 
αδειάσουν, τα έξοδα για το 
Ελληνικό Δημόσιο θα είναι λι-
γότερα, οι συνάδελφοί μας 
δεν θα ξεσπιτωθούν και οι συ-
νάδελφοι που θα μεταβούν 
στον Έβρο θα αποδώσουν κα-
λύτερα στο έργο τους καθώς 
το ηθικό είναι ίσως ο σημαντι-
κότερος παράγοντας απόδο-
σης του αστυνομικού».

Αποκαλυπτική αναφορά της 
Ένωσης Αστυνομικών 
Υπαλλήλων Λακωνίας για 

την αδυναμία της Αστυνομικής 
Διεύθυνσης Λακωνίας να ανταπο-
κριθεί στις ανάγκες των πολιτών 
εξαιτίας της συνεχούς μείωσης 
του αστυνομικού προσωπικού.

Η Ένωση καταγγέλλει ότι οι δι-
αδοχικές καταργήσεις δεκαεπτά 
οργανικών θέσεων (μία θέση Υπα-
στυνόμου, δύο θέσεις Ανθυπαστυ-
νόμων -Αρχιφυλάκων, δεκατέσσε-
ρις θέσεις Αστυφυλάκων) και η 
συνεχιζόμενη μη ενίσχυση με Δό-
κιμους Αστυφύλακες των υπηρε-
σιών της Α. Δ. Λακωνίας για τρίτη 
συνεχόμενη χρονιά, διαιωνίζουν 
και διογκώνουν το πρόβλημα της 
μη ομαλής λειτουργίας των αστυ-
νομικών υπηρεσιών. οι ελλείψεις 
σε προσωπικό φθάνουν στο 25%!

Απόρροια των ανωτέρω είναι, 
υπηρεσία που εμφανίζεται με μη-
δέν κενές οργανικές θέσεις, το Α. 
Τ. Περιφέρειας Σπάρτης, να αντι-
μετωπίζει σοβαρά προβλήματα 
στη λειτουργία της, διότι η μισή 
περίπου από την υπάρχουσα δύ-
ναμή της είναι αποσπασμένη σ’ 
άλλες υπηρεσίες (Ο.Π.Κ.Ε. – 
Ο.Ε.Π.Τ.Α. – ΔΙ.ΑΣ.), υπηρεσίες 
όπως τα Α. Τ. Γυθείου και Α. Τ. Μο-

λάων οι οποίες φιλοξενούν καθη-
μερινά κρατουμένους στα κρατη-
τήρια τους, πολλές φορές μάλιστα 
μεγάλο αριθμό, να μην έχουν τη 
δυνατότητα και δεν διαθέτουν ού-
τε σκοπό κρατητηρίων, ούτε σκο-
πό καταστήματος με αποτέλεσμα 
ο Αξιωματικός Υπηρεσίας να επι-
φορτίζεται με τα καθήκοντα όλων, 
εγκυμονώντας σοβαρούς κινδύ-
νους (απόδραση κρατουμένων 
κ.λ.π.).

Χαρακτηριστικότερο όλων 
όμως είναι ότι η συντριπτική 
πλειοψηφία όλων των αστυνομι-
κών υπηρεσιών και ειδικότερα 
αυτές με μικρή οργανική δύναμη 
(Α.Τ. Αρεόπολης – Α.Τ. Βλαχιώτη 
-Α.Τ. Κροκεών – Α.Τ. Νεάπολης) 
αδυνατούν να επανδρώσουν επο-
χούμενη περιπολία κατά τη διάρ-

κεια όλου του 24ώρου  όταν δε αυ-
τό επιτυγχάνεται, η περιπολία 
επανδρώνεται με έναν και μόνο 
Αστυνομικό!

Άραγε τι μπορεί να κάνει μόνος 
του ένας αστυνομικός και τι μέτρα 
αυτοάμυνας και αυτοπροστασίας 
θα καταφέρει να πάρει κατά τη δι-
άρκεια ενός ξαφνικού συμβάντος, 
ρωτά το σωματείο, τονίζοντας ότι η 
κατάσταση γίνεται ακόμα χειρότε-
ρη τη χειμερινή περίοδο, όταν 
απαιτείται η συγκρότηση και με-
τακίνηση της διμοιρίας υποστήρι-
ξης της Α. Δ. Λακωνίας στην Αθή-
να, η οποία απορροφά συνήθως 
από είκοσι έως εικοσιπέντε αστυ-
νομικούς τη φορά για τρεις ημέ-
ρες, με αποτέλεσμα να «στεγνώ-
νουν» οι υπηρεσίες από προσωπι-
κό, αδυνατώντας να καλύψουν πά-
γιες και βασικές τους 
υποχρεώσεις.

Το σωματείο τονίζει ότι επειδή 
πλέον το οργανωμένο έγκλημα 
(ληστείες από οργανωμένες ομά-
δες – λαθρεμπόριο τσιγάρων 
κ.λ.π.) έχει απλωθεί και στο πιο 
μικρό χωριό της Ελληνικής Επι-
κράτειας, η παραβατικότητα των 
ΡΟΜΑ αυξάνεται ανησυχητικά, οι 
διαμαρτυρίες των πολιτών για μει-
ωμένη αστυνόμευση πληθαίνουν, 

απαιτείται άμεσα η ενίσχυση της 
Αστυνομικής Διεύθυνσης Λακωνί-
ας τουλάχιστον με είκοσι αστυνο-
μικούς κατά την περίοδο των 
έκτακτων μεταθέσεων και κατά 
την έξοδο των νέων αστυφυλάκων 
από τις σχολές, προκειμένου οι 
υπηρεσίες να καταστούν λειτουρ-
γικές και αποτελεσματικές και να 
έχουν τη δυνατότητα να επανδρώ-
νουν περιπολίες με δύο αστυνομι-
κούς , ασκώντας έτσι ουσιαστική 
προληπτική αστυνόμευση.

Επιπλέον επιβάλλεται να προ-
βλεφθούν νέες οργανικές θέσεις 
για τη στελέχωση των ομάδων  
Ο.Π.Κ.Ε. – Ο.Ε.Π.Τ.Α. – ΔΙ.ΑΣ., οι 
οποίες καθημερινά απασχολούν 
22 αστυνομικούς, επιβάλλεται 
άμεσα η αύξηση της οργανικής 
δύναμης των περισσοτέρων υπη-
ρεσιών και ειδικότερα αυτών που 
σήμερα καλούνται να λειτουργή-
σουν με έντεκα και δεκατέσσερις 
αστυνομικούς αντίστοιχα, λαμβά-
νοντας σοβαρά υπόψη τα αποτε-
λέσματα της πρόσφατης απογρα-
φής και τον πληθυσμό των νεοσύ-
στατων Δήμων, την παρουσία με-
ταναστών – λαθρομεταναστών σε 
κάθε Δήμο, την ύπαρξη καταυλι-
σμών Ρομά και το μεγάλο εύρος 
ακτών του νομού.

Με την ευκαιρία της άφιξης 
στη Ρόδο του νέου Γενικού 
Αστυνομικού Διευθυντή 

της Περιφέρειας Νοτίου Αιγαίου 
Υποστρατήγου Ευθυμίου Λυγια-
δάκη, το Δ.Σ. της Ένωσης Αστυνο-
μικών Υπαλλήλων Ν. Δωδεκανή-
σου πραγματοποίησε συνάντηση 
μαζί του παρουσία του νέου Αστ/
κού Δ/ντή Δωδ/νήσου κ. Αντώνιου 
Βλαχάκη.

«Δεδομένης της γενικότερης επι-
κρατούσας κατάστασης, τα συμπε-
ράσματα της συνάντησης δεν αφή-
νουν περιθώρια αισιοδοξίας» ανα-
κοίνωσε το σωματείο, έχοντας το 
γνώθι σ’ αυτόν, δεδομένου του 
φόρτου εργασίας υπηρεσιών και 
συναδέλφων κατά την τουριστική 
περίοδο που διανύουμε. 

Ενδεικτική είναι και η επιστολή 
που έστειλε στο δήμαρχο Ρόδου κ. 
Ευστάθιο  Κουσουρνά, ενημερώ-
νοντάς τον μεταξύ άλλων και για 
την επιβάρυνση που προκαλεί η 
αύξηση της τουριστικής κίνησης  
από χώρες που απαιτούν διαβατη-
ριακό έλεγχο (Ρωσία, Τουρκία, Ισ-
ραήλ, Κίνα κ.α.). 

«Χαρακτηριστικότερο παράδειγ-
μα για τον τρόπου που αντιμετωπί-

ζεται η περιοχή μας και ιδιαίτερα η 
βαριά της βιομηχανία (Τουρισμός) 
της, είναι ότι το Τμήμα Τουριστικής 
Αστυνομίας Ρόδου στελεχώνεται 
από τρεις Αστυνομικούς γεγονός 
που αποτελεί πρόκληση. Επιπλέον 
επιβάρυνση για τις Αστυνομικές 
Υπηρεσίες του Νομού Δωδ/νήσου 
αποτελούν οι μεταγωγές των κρα-
τουμένων οι οποίες πραγματοποι-

ούνται ακτοπλοϊκώς λόγω της ιδιο-
μορφίας του νησιωτικού συμπλέγ-
ματος. Η αύξηση του όγκου των με-
ταγωγών  από τον Νομό Δωδ/νήσου 
πέραν από την Λαθρομετανάστευ-
ση και τη ραγδαία αύξηση της 
εγκληματικότητας, οφείλεται και 
στην  ύπαρξη των Δικαστικών Φυ-
λακών Κω, του Πλημμελειοδικείου 
και Κακουργιοδικείου Κω, του Κρα-
τικού Θεραπευτηρίου Λέρου (Ψυχι-
ατρείο), Πρωτοδικείου και Εφετεί-
ου Ρόδου». 

Το σωματείο επαναλαμβάνει τις 
προτάσεις του για την αντιμετώπι-
ση της κατάστασης (άμεση προκή-
ρυξη εκτάκτων μεταθέσεων, άμεση 
ενίσχυση των Υπηρεσιών με απο-
σπάσεις επιθυμούντων  έμπειρων 
Αστ/κων άλλων Διευθύνσεων, κά-
λυψη των κενών οργανικών θέσε-
ων με νέους Αστυφύλακες και 
εφαρμογή του Π.Δ. 235/2007 το 
οποίο προβλέπει την ίδρυση Τμη-
μάτων Δίωξης Λαθρομετανάστευ-
σης στην Ρόδο).

Ειδικότερα δε η Ένωση, με έγ-
γραφό της προς την Ομοσπονδία, 
καταγγέλλει τον τρόπο που έγιναν 
οι τακτικές μεταθέσεις του 2012, 
σημειώνοντας ότι γίνεται λόγος για 

αλματώδη αύξηση των περιπτώσε-
ων συναδέλφων που κάνουν κατά-
χρηση διαφόρων ευνοϊκών ρυθμί-
σεων όπως τις  περιπτώσεις ανα-
πηρίας, επιμέλεια τέκνων κ.α. προ-
κειμένου να μετατεθούν στον τόπο 
συμφερόντων τους, παρακάμπτο-
ντας την  αξιοκρατική διαδικασία 
των μορίων. 

Επειδή το σύστημα μεταθέσεων 
κάθε φορά δέχεται στοχευμένες 
παρεμβάσεις-διορθώσεις  προκει-
μένου να ευνοηθούν κάποιοι, όπως 
συνέβη παλαιότερα με  το «Ισομε-
ρώς» ή την αναδρομική απόδοση 
μορίων σε παντρεμένους με παιδιά, 
διαμηνύουμε προς κάθε κατεύθυν-
ση ότι τα όρια έχουν ξεπεραστεί 
προ πολλού ενώ παράλληλα απαι-
τούμε από εσάς να κάνετε όλες τις 
απαραίτητες ενέργειες, ώστε να δι-
ασφαλιστεί η αξιοπιστία του ισχύο-
ντος συστήματος, αποτρέποντας, 
κάθε αιφνιδιαστική αλλαγή,  που 
θα δημιουργήσει ξανά ανακατατά-
ξεις στους πίνακες μεταθέσεων και 
αξιώνουμε προσεκτικότερο έλεγχο 
και διαφάνεια σχετικά με τις κατ’ 
εξαίρεση μεταθέσεις (αναπηρίας, 
επιμέλεια τέκνων κ.α.), σημειώνει 
μεταξύ άλλων.

ενισχύστε την αστυνομική  
διεύθυνση λακωνίας

«Καμπανάκι» απαισιοδοξίας από τη Ρόδο…
Η Ένωση Α.Υ. Ν. Δωδεκανήσου αποκαλύπτει τα προβλήματα και ζητά άμεσες απαντήσεις

Το σωματείο 
προειδοποιεί  
για τους κινδύνους  
που εγκυμονεί  
η συνεχής μείωση  
του αστυνομικού 
προσωπικού
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Το Σώμα πενθεί αστυνομι-
κούς θύματα τρομοκρατίας 
και δεν είναι δυνατόν από τη 

μια οι αστυνομικοί να παραπέ-
μπουν ανθρώπους για τέτοιου 
είδους ενέργειες που πλήττουν 
όλη την κοινωνία και από την άλ-
λη να μην αποδίδεται το δίκαιο 
και αυτοί να κυκλοφορούν ελεύ-
θεροι!»

Αυτό δήλωσε σε τηλεοπτικό 
σταθμό ο Γενικός Γραμματέας της 
ΠΟΑΣΥ κ. Παναγιώτης Λάζος 
στο πλαίσιο σχετικού ρεπορτάζ 
για την αδυναμία του δικαστικού 
συστήματος να φέρει εγκαίρως 
εις πέρας τη δίκη κατηγορηθέ-
ντων ατόμων για υποθέσεις τρο-
μοκρατίας με αποτέλεσμα μετά 
την εκπνοή του 18μήνου να απο-
φυλακισθούν με περιοριστικούς 
όρους και δυο εξ αυτών να τους 
παραβιάσουν στη συνέχεια, προ-

καλώντας άλλες παρενέργειες, 
εντός σώματος...

Το γεγονός είδε το φως της δη-
μοσιότητας λίγο μετά από τη συ-
μπλοκή που σημειώθηκε μεταξύ 
αγνώστων και αστυνομικών στον 
Νέο Κόσμο όπου οι δράστες για 
να αποφύγουν τον έλεγχο, πυρο-
βόλησαν και πέταξαν χειροβομβί-
δα εναντίον του περιπολικού.

Η Ένωση Αστυνομικών Υπαλ-
λήλων Αττικής, με ανακοίνωσή 
της εξέφρασε τον προβληματισμό 
της για τη στάση του Αρχηγείου 
να θέσει σε διαθεσιμότητα τον Δι-
οικητή του Τ.Α. Εξαρχείων, του 
τμήματος που είχε οριστεί να κα-
ταγράφει τις παρουσίες των δυο 
εξαφανισθέντων. 

«Ο κ. Αρχηγός της Ελληνικής 
Αστυνομίας δεν γνωρίζει ότι για 
να συλληφθούν και να οδηγη-
θούν ενώπιον της Δικαιοσύνης 

χάθηκαν και τραυματίστηκαν 
Αστυνομικοί; Γιατί δεν παίρνει 
θέση; Που είναι; Οι Αστυνομικοί 
έχουν την ευθύνη ότι κυκλοφο-
ρούν ελεύθεροι οι κατηγορούμε-
νοι για συμμετοχή σε τρομοκρα-
τικές οργανώσεις; Φυσικά και 
όχι. Θα πούμε λοιπόν τα πράγμα-
τα απλά και ξεκάθαρα. 

Την ευθύνη για την ολοκλήρω-
ση μιας τόσο σοβαρής υπόθεσης 
την είχε πλέον η Ελληνική Δικαι-
οσύνη και έπρεπε να έχει λάβει 
όλα τα ενδεικνυόμενα μέτρα προ-
κειμένου να αποφευχθούν τέ-
τοιες δυσάρεστες καταστάσεις. Τι 
έκανε όμως; 

Γιατί παρήλθε το 18μήνο χωρίς 
να έχει ολοκληρωθεί η δίκη των 
κατηγορουμένων με αποτέλεσμα 
να αφεθούν ελεύθεροι; Υπάρχουν 
άλλες περιπτώσεις κατηγορούμε-
νων για τους ίδιους λόγους που 

και αυτοί έχουν αφεθεί ελεύθεροι 
λόγω παρέλευσης του 18μήνου; 
Σε τόσες σοβαρές υποθέσεις 
όπως η τρομοκρατία που χάθη-
καν και συμπολίτες μας και η χώ-
ρα μας το πλήρωσε πολύ ακριβά 
θα έπρεπε τα αντανακλαστικά 
της Ελληνικής Δικαιοσύνης να 
είναι στον ύψιστο βαθμό και όχι 
στο ναδίρ. Ας γνωρίζουν όλοι ότι 
οι Αστυνομικοί έκαναν και θα κά-
νουν την δουλειά τους όπως ο Νό-
μος ορίζει και ότι το μόνο που 
ζητούν είναι οι Νόμοι να ισχύουν 
το ίδιο για όλους και για όλα.

Τέλος, θα έπρεπε ορισμένοι και 
να ντρέπονται και να κοκκινί-
ζουν και να αφήνουν τις καρέ-
κλες τους αφού δεν έχουν το θάρ-
ρος να πουν την αλήθεια και να 
εφαρμόζουν τους Νόμους», τονί-
ζεται στην ανακοίνωση του σω-
ματείου.

Συνεχίζοντας τον αγώνα τους 
οι συνδικαλιστές της 
Ένωσης Αστυνομικών 

Υπαλλήλων Χανίων 
συναντήθηκαν με τους νέους 

βουλευτές του νομού και τους 
ενημέρωσαν για τα αιτήματά 
τους. 

Στο κάλεσμα της Ένωσης 
ανταποκρίθηκαν και παρέλαβαν 

Η δικαιοσύνη ολιγώρησε, αλλά  
σε διαθεσιμότητα ο... διοικητής 
Καυτά ερωτήματα για την αποφυλάκιση των κατηγορηθέντων ατόμων για υποθέσεις τρομοκρατίας

συνάντηση με  
τους βουλευτές  
των Χανίων

ταλαιπωρούν 
πεισματικά 
συναδέλφους 
στην ακαμψία της 
διοίκησης που δεν 
αντιλαμβάνεται τις 
πραγματικές ανάγκες των 
συναδέλφων αναφέρεται 
με έγγραφό της η Ένωση 
αστυνομικών υπαλλήλων 
Νομού Καβάλας, 
εκφράζοντας την έντονη 
διαμαρτυρία της για τις 
προσωρινές μετακινήσεις 
από υπηρεσίες της α.Δ. 
Καβάλας στο α.τ. Θάσου 
και α.σ. λιμεναρίων για την 
καλοκαιρινή περίοδο.
Η ομοσπονδία 
ενημερώθηκε άμεσα από 
το σωματείο ότι πρόκειται 
για μετακινήσεις μη 
ορθολογικές που χρήζουν 
επανεξέτασης, όχι μόνο 
επειδή προκαλούν νέα 
προβλήματα, αλλά και διότι 
υπάρχουν συνάδελφοι που 
θα μπορούσαν οικιοθελώς 
να μετακινηθούν 
προσωρινά.
στο έγγραφό της προς το 
αρχηγείο η ομοσπονδία 
σημειώνει μεταξύ άλλων 
ότι «οι προσωρινές 
μετακινήσεις αστυνομικών 
στο νησί της Θάσου οι 
οποίοι μάλιστα δεν 
λαμβάνουν ούτε τα έξοδα 
σίτισης και διαμονής (εκτός 
έδρας), δυσχεραίνουν 
ακόμα περισσότερο το ήδη 
δύσκολο έργο τους,  
αναλογιζομένων και των 
δύσκολων οικονομικών 
συνθηκών.  
Παράλληλα οι συνάδελφοι 
που μετακινούνται 
στον α.σ. λιμεναρίων 
ξοδεύουν καθημερινά 
αρκετά μεγάλα ποσά για 
την εκεί μετάβασή τους, 
συνυπολογιζομένης και της 
υψηλής τιμής της βενζίνης 
στα νησιά».
τι εμπόδιζε άραγε τη 
διοίκηση να καλέσει 
εκ των προτέρων το 
προσωπικό να δηλώσει 
ποιοι επιθυμούν την 
προσωρινή μετακίνησή 
τους στις αστυνομικές 
υπηρεσίες της Θάσου;

Όι περικΌπεσ 
«εισπραττΌνται» σε 
εγκλΗματικΌτΗτα
στην επικαιρότητα με πολλές 
αφορμές βρέθηκαν οι Κυκλάδες 
αυτό το καλοκαίρι και εύλογο το 
ενδιαφέρον των ΜΜΕ. σε όλες 
τις Κυκλάδες υπάρχει έλλειψη 
αστυνομικής δύναμης 28-32%,  
δήλωσε ο πρόεδρος της Ένωσης 
αστυνομικών υπαλλήλων Κυκλά-
δων κ. Βαγγέλης Κεφαλάς, με 
παρέμβασή του στη ραδιοφωνι-
κή εκπομπή Πρωινή Ενημέρωση 
του σκάι. οι δόκιμοι αστυφύλα-
κες που ενισχύουν τα νησιά κατά 
τους θερινούς μήνες δε λύνουν 
το πρόβλημα αφού η παρουσία 
τους στις αστυνομικές υπηρεσί-
ες έχει καθαρά εκπαιδευτικό 
σκοπό, πρόσθεσε ο ίδιος. Επί-
σης, ο γραμματέας του σωματεί-
ου κ. Δημήτρης Πούλιος δήλωσε 
στην εφημερίδα Δημοκρατία ότι 
οι περικοπές σε προσωπικό ει-
σπράττονται σε εγκληματικότη-
τα. Είναι σε εκκρεμότητα και η 
αναδιάρθρωση των υπηρεσιών, 
που προβλέφθηκε με το Π.Δ. 
116/2007, αλλά δεν πραγματο-
ποιήθηκε ποτέ. ο στόλος των 
υπηρεσιακών οχημάτων είναι 
απαρχαιωμένος και η συντήρη-
ση των οχημάτων παρουσιάζει 
προβλήματα. 

σχετικό υπόμνημα, ο κ. 
Μανούσος Βολουδάκης, 
υφυπουργός Διοικητικής 
Μεταρρύθμισης, καθώς και οι 
βουλευτές Κυριάκος 
Βιρβιδάκης της Νέας 
Δημοκρατίας και Γιώργος 
Σταθάκης του ΣΥ.ΡΙΖ.Α., ενώ ο 
αντιπρόεδρος της Βουλής και 
βουλευτής κ. Χρήστος 
Μαρκογιαννάκης δεν παρέστη 
λόγω άλλων υποχρεώσεών του. 

Ο πρόεδρος της Ένωσης κ. 
Ιωάννης Ζερβός, 
ενημερώνοντας τους 
δημοσιογράφους μετά τη 
συνάντηση στάθηκε ιδιαίτερα 
στην αναγκαιότητα της 
αναδιάρθρωσης των 
αστυνομικών υπηρεσιών ώστε 
να είναι πιο αποτελεσματικές 
και να ανταποκρίνονται στις 
σύγχρονες ανάγκες 
αστυνόμευσης. Αναφέρθηκε 
επίσης στις ελλείψεις και το 
ανθρώπινο δυναμικό, ζητώντας 
από όλα τα πολιτικά κόμματα να 
στηρίξουν τον αγώνα μας και να 
δώσουν λύσεις στα προβλήματα, 
αντί να προκρίνουν, ιδίως όσα 
βρίσκονται στην κυβέρνηση, 
άλλες επιλογές που καθίστανται 
επιζήμιες για τον κλάδο μας 
(περικοπές δαπανών, μισθολόγιο 
κλπ).

* Η Ένωση με έγγραφό της προς 
τον Α.Δ. Χανίων εκφράζει τη 
διαμαρτυρία της καθώς στην 
προσπάθεια της διοίκησης να 
θεραπευτεί το πρόβλημα με τα 
ρεπό στο Α.Τ. Χανίων, 
αναστατώνονται άλλες 
περιφερειακές υπηρεσίες.
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Ψάχνουν για αστυνομικό μέγαρο ή για κέντρο κράτησης;
Σε εγρήγορση το σωματείο των Γρεβενών με στόχο την επίλυση του κτιριακού προβλήματος

φέρτε  
στη λάρισα τα 
περιπολικά...

Θετική απήχηση στη 
κοινή γνώμη, αλλά και 
στο σύνολο των  

συναδέλφων, είχαν οι 
αποφάσεις του υπουργείου 
Προστασίας του Πολίτη και 
Δημόσιας Τάξης σχετικά με 
την αποδέσμευση 1500 
αστυνομικών και 160 
οχημάτων από την προστασία 
υψηλών προσώπων.

Αυτό τονίζει με ανακοίνωσή 
της η Ένωση Αστυνομικών 
Λάρισας και προτείνει:

1) Την ανακατανομή στην 
Α.Δ. Λάρισας 8 οχημάτων 
ελευθέρου χρωματισμού για 
αντικατάσταση των 
επικίνδυνων, λόγω 
παλαιότητας, συμβατικών 
οχημάτων των Α.Τ. Ελασσόνας, 
Αγιάς, Τυρνάβου, Φαρσάλων 
και Περιφέρειας, καθώς και 
για την ενίσχυση του στόλου 
της Υποδιεύθυνσης Ασφάλειας 
και του ΤΔΝ Λάρισας.

2) Την ανακατανομή 6 
μοτοσικλετών για χρήση από 
τις  Υπηρεσίες Ασφαλείας και 
τις ομάδες ΔΙ.ΑΣ. και Ζ.

3) Όσα από τα 160 οχήματα 
έχουν λευκό χρωματισμό αφού 
τοποθετηθεί σε αυτά από τη 
ΔΙΤΕΝΕ αστυνομικός 
εξοπλισμός και εμβλήματα, να 
ανακατανεμηθούν σε Α.Δ. 
όπως της Λάρισας, όπου το 
90% του στόλου είναι 10ετίας 
με μ.ο. χιλιομέτρων τα 
500.000!

Επίσης, η πρωτοβουλία του 
Αρχηγείου για την είσπραξη 
χρημάτων κατά την παροχή 
Υπηρεσιών προς τρίτους, 
απασχολεί το σωματείο, το 
οποίο ζητά να μάθει αν έχει 
τύχει εφαρμογής η σχετική 
απόφαση, ενώ έχει διανυθεί 
αρκετό χρονικό διάστημα 
τεσσάρων μηνών από την 
έκδοσή της. «Τι γίνεται με τις 
χρηματαποστολές; Έχει 
πληρώσει ποτέ κάποια 
τράπεζα ή ο φορέας για 
λογαριασμό του οποίου γίνεται 
η χρηματαποστολή; Τι ισχύει 
με τις συνοδείες αρχαιοτήτων 
ή άλλων «ειδικών φορτίων»; Τι 
γίνεται με τη φύλαξη ιδιωτών; 
Έχουν αποδοθεί τα ανάλογα 
χρηματικά ποσά από τους 
υπόχρεους; Τι ισχύει τελικά με 
την Α.Ε.Π.Ι. ,η οποία μας 
κατάντησε «εισπράκτορές» 
της; Επειδή διαβλέπουμε μια 
προσπάθεια «σιωπηρής» 
κατάργησης της εν λόγω Κ.Υ.Α. 
και επειδή η μη τήρηση της 
Κ.Υ.Α. σημαίνει μειωμένα 
έσοδα στα ασφαλιστικά μας 
ταμεία», ζητά στοιχεία μέσω 
της ΠΟΑΣΥ για να 
δραστηριοποιηθεί.

Με τις 1.200 κενές οργανικές 
θέσεις και την αυξανόμενη 
εγκληματικότητα, παρά τις 

υπεράνθρωπες και φιλότιμες προ-
σπάθειες όλων των αστυνομικών, τα 
προβλήματα θα οξύνονται σε όλα τα 
επίπεδα. Αυτό τονίζει για άλλη μια 
φορά η Ένωση Αστυνομικών Υπαλ-
λήλων Ν. Θεσσαλονίκης με αφορμή 
τους τραυματισμούς συναδέλφων 
της ΥΑΤ στη Χαλκιδική και ζητά επει-
γόντως ενίσχυση της ΓΑΔ Θεσσαλο-
νίκης με τις έκτακτες μεταθέσεις 
Σεπτεμβρίου και με τους νέους από-
φοιτους αστυφύλακες τον Οκτώβριο.

Η Ένωση ευχήθηκε καλή ανάρρω-
ση και περαστικά στους έξι συναδέλ-
φους της Διεύθυνσης Αστυνομικών 
Επιχειρήσεων Θεσσαλονίκης/Υ.Α.Τ., 
ενώ αναδεικνύοντας τα προβλήματα 
των συναδέλφων της Υπηρεσίας αυ-
τής, τονίζει ότι χρησιμοποιούνται 
καίτοι είναι αποδυναμωμένοι ως 

Υπηρεσία σε άλλες περιοχές από τη 
Θράκη ως τη Χαλκιδική, αλλά και σε 
άλλους νομούς της χώρας. Οι  διμοι-
ρίες Υ.Α.Τ. και Υ.Μ.Ε.Τ. έχουν δύνα-
μη εμφανώς μειωμένη από αυτήν 
που προβλέπεται από την ισχύουσα 
νομοθεσία, με αποτέλεσμα να κατα-
στρατηγείται και το ωράριο εργασίας 
που προβλέπεται από την υφιστάμε-
νη νομοθεσία. 

Στο πλαίσιο αυτό το σωματείο κα-
τήγγειλε στο Αρχηγείο τις αυθαίρε-
τες διαταγές για συνέχιση υπηρεσίας 
εκ μέρους των διμοιριών που είχα 
μετακινηθεί στην Ξάνθη και στη Ρο-
δόπη ενώ θα έπρεπε να βρίσκονται 
σε αδιάθετο αλλαγή.

Εξάλλου το προεδρείο της Ένωσης 
επισκέφθηκε στις 20/7/2012 τον Διευ-
θυντή  της Δ.Α.Ε.Θ Ταξίαρχο Τζιμό-
πουλο Κων/νο, δεδομένου ότι είχε 
αποστείλει και σχετικό εξώδικο ανα-
φορικά με την καταστρατήγηση του 

ωραρίου. Επίσης έγινε ειδική αναφο-
ρά  για το πεσμένο ηθικό των συνα-
δέλφων που υπηρετούν στις διμοιρί-
ες,  λόγω της συνεχούς καταπόνησης 
και  κατασπατάλησης των  δυνάμεων. 
Η υπομονή των συναδέλφων έχει 
εξαντληθεί λόγω  των συνεχών και 
πολλές φορές άσκοπων μετακινήσε-
ων των διμοιριών οι οποίες έχουν 
στερήσει από το προσωπικό οποια-
δήποτε έννοια της προσωπικής τους 
ζωής. Επιπλέον απαιτήθηκε  να κο-
πούν οι «πάρεργες» υπηρεσίες στις 
οποίες διατίθενται καθημερινά οι 
διμοιρίες. Τέλος εκφράστηκε από 
την πλευρά του Προεδρείου της Ένω-
σης η αναγκαιότητα ενίσχυσης των 
διμοιριών. 

περιοδεία
Το Προεδρείο της Ένωσης Αστυνομι-
κών Θεσσαλονίκης συνεχίζοντας τις 
επισκέψεις του στις Αστυνομικές 

Υπηρεσίες κατά τη διάρκεια του κα-
λοκαιριού επισκέφθηκε τα Α.Τ. και 
Τ.Α. Ευόσμου και Α.Τ. και Τ.Α Άνω 
Πόλης - Αγίου Παύλου. Σύμφωνα με 
την ανακοίνωση της Ένωσης τα σοβα-
ρότερα προβλήματα που αντιμετωπί-
ζουν οι συνάδελφοι είναι η έλλειψη 
προσωπικού και οι απαράδεκτες κτι-
ριακές εγκαταστάσεις που δεν καλύ-
πτουν ούτε στοιχειωδώς τους κανό-
νες υγιεινής και ασφάλειας.

Παρόντες ήταν ο πρόεδρος της 
Ένωσης Παδιώτης Δημήτρης, ο Γ. 
Γραμματέας Παπαδάκης Θεόφι-
λος, Α’ Αντιπρόεδρος Δρόσος Στέρ-
γιος, ο Β’ Αντιπρόεδρος Ευθυμιά-
δης Πασχάλης, ο Οργανωτικός 
Γραμματέας Βατανίκας Θωμάς, οι 
Υπεύθυνοι Ανατολικού και Κεντρι-
κού Τομέα Κλεάνης Βασίλης και 
Χαλκίδης Κων/νος και οι Αντιπρό-
σωποι Τσαϊρίδης Θόδωρος και Πε-
χλιβανάκης Γιάννης.

Η Ένωση Θεσσαλονίκης  
κοντά στους συναδέλφους
Καταγγελία για την υπερεργασία, τους τραυματισμούς και τα ρεπό. Περιοδεία του προεδρείου στα Τμήματα

Κ ινητικότητα φαίνεται να παρα-
τηρείται τις τελευταίες ημέρες 
από πλευράς Υπουργείου Δη-

μόσιας Τάξης και Προστασίας του 
Πολίτη όσον αφορά την πορεία μετα-
στέγασης των Υπηρεσιών Έδρας της 
Αστυνομικής Διεύθυνσης Γρεβενών 
σε εγκαταλελειμμένο κτίριο του Ορ-
γανισμού Γεωργικής Επαγγελματι-
κής Εκπαίδευσης Κατάρτισης & Απα-
σχόλησης (Ο.Γ.Ε.Ε.Κ.Α.) “ΔΗΜΗΤΡΑ”. 

Οι συνεχείς πιέσεις της Ένωσης 
Αστυνομικών Υπαλλήλων Γρεβενών 
προς επίλυση ενός χρόνιου και απα-
ράδεκτου προβλήματος βρήκαν άμε-
ση ανταπόκριση από τον νεοεκλεγέ-
ντα βουλευτή Γρεβενών κ. Κοψαχεί-
λη Τιμολέοντα ο οποίος συναντήθη-
κε για το ζήτημα με τον υπουργό 
Δημόσιας Τάξης κ. Δένδια και αυτός 
με τη σειρά του απέστειλε στα Γρεβε-
νά ειδικό σύμβουλο επί τεχνικών θε-
μάτων για εκτίμηση της κατάστασης. 

Εδώ πρέπει να σημειωθεί ότι προε-
κλογικά είχε σημειωθεί σημαντική 
πρόοδος στην εξέλιξη του έργου μιας 

και είχαν ολοκληρωθεί οι διαδικασίες 
παραχώρησης των κτιριακών εγκα-
ταστάσεων από το υπουργείο Αγροτι-
κής Ανάπτυξης και είχε εκταμιευθεί 
το ποσό των 900.000 ευρώ από το 
Πρόγραμμα Δημοσίων Επενδύσεων, 
πλην όμως το έργο «κόλλησε» λόγω 
μεταφοράς του ποσού αυτού για την 
κατασκευή του περιβόητου «φράχτη» 
του Έβρου και της γραφειοκρατικής 
αδυναμίας των Τεχνικών Υπηρεσιών 
της Ελληνικής Αστυνομίας να εξα-
σφαλίσουν οικοδομική άδεια ώστε 
να προκηρυχθεί ο σχετικός διαγωνι-
σμός για την ανάθεση εκτέλεσης του 
έργου.  Η πραγματοποίηση όμως της 

εν λόγω επίσκεψης που έλαβε χώρα 
με την παρουσία τόσο του ίδιου του 
βουλευτή Γρεβενών όσο και του 
Αστυνομικού Διευθυντή Γρεβενών, 
χωρίς καν να ενημερωθούν οι συνδι-
καλιστικοί εκπρόσωποι των αστυνο-
μικών ή οποιοσδήποτε άλλος θεσμι-
κός φορέας του τόπου, εκτός από την 
αρχική ικανοποίηση επέφερε και 
έντονο προβληματισμό ως προς τον 
πραγματικό σκοπό της αφού αυτή 
επεκτάθηκε και στο χώρο της Σχολής 
Αστυφυλάκων Γρεβενών καθώς και 
σε αυτόν που έχει υποδείξει ο Δήμος 
Δεσκάτης προκειμένου να κατασκευ-
αστεί κέντρο κράτησης μεταναστών, 

γεγονός που σε συνάρτηση με τις 
πρόσφατες αιφνιδιαστικές και εν 
κρυπτώ αποφάσεις της ηγεσίας της 
Ελληνικής Αστυνομίας, δημιούργη-
σαν την εντύπωση πως αντί για τη 
λύση του κτιριακού προβλήματος, 
απλά αναζητείται άμεσα ένας ακόμη 
χώρος κράτησης παράνομων μετανα-
στών. Παρόλα αυτά η Ένωση Αστυνο-
μικών Υπαλλήλων Γρεβενών ευελπι-
στεί ότι τελικά θα επικρατήσει επιτέ-
λους η κοινή λογική της αξιοποίησης 
της περιουσίας του Δημοσίου με την 
παράλληλη αποφυγή καταβολής 
ενοικίων σε ιδιώτες. Σε κάθε περίπτω-
ση οι εκπρόσωποί της θα παρακολου-
θούν όπως πάντα στενά το όλο θέμα, 
ενώ επειδή διαφάνηκε η πρόθεση 
μείωσης του έτσι και αλλιώς πενι-
χρού προϋπολογισμού εκτέλεσης του 
έργου, ο πρόεδρος της Ένωσης Χρή-
στος Τριγώνης δήλωσε κατηγορη-
ματικά αντίθετος σε αυτή την προο-
πτική η οποία αντί να δώσει λύση στο 
πρόβλημα απλά θα το μεταφέρει σε 
άλλο σημείο. 
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Όχι στην 
αυθαίρετη 
στοχοποίηση  
της ψήφου μας

Με αφορμή δημοσιεύματα 
για την εκλογική προτίμη-
ση των αστυνομικών υπέρ 

συγκεκριμένου κόμματος, η Ένωση 
Αστυνομικών Υπαλλήλων Λάρισας 
προτείνει να αλλάξει η διαδικασία 
άσκησης του εκλογικού δικαιώμα-
τος των αστυνομικών με ειδικούς 
εκλογικούς καταλόγους.

Από την πλευρά της η Ομοσπον-
δία ενημέρωσε την ηγεσία και ζήτη-
σε να προβεί στις απαραίτητες 
ενέργειες προς υλοποίηση της συ-
γκεκριμένης πρότασης που αφορά 
την προστασία και την εξάλειψη 
των ερεισμάτων που μπορεί να οδη-
γήσουν σε εκμετάλλευση της εκλο-
γικής διαδικασίας. Προς αποφυγήν 
της όποιας παρερμηνείας η πρότα-
ση δεν σχετίζεται με καμία διάθεση 
εσωστρέφειας και αποφυγής δημό-
σιας κριτικής για την εσωτερική 
κατάσταση του Σώματος, την οποία 
επιβάλλουν οι αρχές της Δημοκρα-
τίας, σημειώνει η ΠΟΑΣΥ.

Διάτρητη η ασφάλεια  
των κτιριακών 
εγκαταστάσεων

Εκπρόσωποι των τεσσάρων 
Ενώσεων των Αστυνομικών 
Υπαλλήλων της Κρήτης συνα-

ντήθηκαν στις 2-8-2012 με τον Γενι-
κό Αστυνομικό Διευθυντή Περιφέ-
ρειας Κρήτης κ. Εμμανουήλ Πα-
ραβολιδάκη και του επέδωσαν 
υπόμνημα, καλώντας τον να συν-
δράμει από τη δική του σκοπιά στη 
δρομολόγηση λύσεων που θα διευ-
κολύνουν την υπηρεσία των συνα-
δέλφων και θα οδηγούν στη συνο-
λική αναβάθμιση της αστυνομίας 
του νησιού.

Είχε προηγηθεί στις 27 Ιουλίου 
2012, στο Ρέθυμνο, συνάντηση των 
προέδρων των Ενώσεων κ.κ. Ιωάν-
νη Ζερβού (Χανιά), Αθανάσιου 
Μπαλαμούτη (Ηρακλείου), Μα-
νούσου Γιανναδάκη (Ρεθύμνου) 
και Γιώργου Πρινιωτάκη (Λασιθί-
ου), οι οποίοι συζήτησαν ένα κοινό 
πλαίσιο με στόχο την άσκηση της 
μεγαλύτερης δυνατής πίεσης προς 
όλους εκείνους που λαμβάνουν 
αποφάσεις χωρίς να υπολογίζουν 
τις προτάσεις μας. Οι Ενώσεις της 
Κρήτης αγωνίζονται και ζητούν 
από τον κ. Γενικό:

01Ενίσχυση της αστυνόμευ-
σης με εναέρια μέσα, καθώς 

αυτήν την περίοδο θα συμβάλουν 
τα μέγιστα στην πάταξη της καλλι-
έργειας ινδικής κάνναβης, συνεπι-
κουρώντας τις επίγειες δυνάμεις.

02Διασφάλιση ωραρίου εργα-
σίας - ημερήσιας ανάπαυσης. 

03Στα αστυνομικά κρατητήρια 
φυλάσσονται πολλές φορές 

ή καλύτερα «σταβλίζονται», συνή-
θως υπεράριθμα άτομα (ποινικοί, 
απελάσεις, αυτόφωρα κ.τ.λ.), τα 
οποία φρουρούνται από μικρότερο 
αριθμό συναδέλφων μας από ό,τι 
προβλέπεται. Να εξεταστεί η δυνα-

τότητα άρνησης παραλαβής κρα-
τουμένων  (ποινικών, διοικητικών) 
από αστυνομικές υπηρεσίες των 
οποίων τα κρατητήρια είναι πλήρη. 
Προτάθηκε δε να διενεργούνται 
απολυμάνσεις κάθε μήνα σύμφωνα 
με το π.δ. 45/2008. Τα ζητήματα υγι-
εινής και ασφάλειας αποτελούν μεί-
ζον ζήτημα με δεδομένα τα πρόσφα-
τα περιστατικά μολυσματικών – με-

ταδοτικών νοσημάτων που έλαβαν 
χώρα στα κρατητήρια του Αστυνο-
μικού Μεγάρου Χανίων. 

04Οχήματα. Σύμφωνα με το 
άρθρο 11 παρ. 4 του π.δ. 

45/2008 που αφορά στα μέτρα υγι-
εινής και ασφάλειας του ένστολου 
προσωπικού της Ελληνικής Αστυ-
νομίας, ορίζεται ότι τα υπηρεσιακά 
οχήματα υποβάλλονται ανά διετία 

σε τεχνικό περιοδικό έλεγχο. Η 
συγκεκριμένη διάταξη δεν έχει 
εφαρμοστεί ποτέ στην Κρήτη. 

05Κτιριακό. Να δρομολογηθεί 
η κατασκευή Αστυνομικού 

Μεγάρου στο Ρέθυμνο, να εξετα-
σθεί η δυνατότητα μεταφοράς του 
Α. Τ. Μοιρών και ΤΑΕ Μεσσαράς σε 
υφιστάμενο κτίριο που βρίσκεται 
εντός παλαιού στρατιωτικού στρα-
τοπέδου, μετά φυσικά την αναμόρ-
φωσή του, αφετέρου δε να δοθεί ρι-
ζική λύση για το πρόβλημα των 
Υπηρεσιών του Λασιθίου.

06Πάρεργα. Για την εξοικονό-
μηση αστυνομικού προσω-

πικού το οποίο θα μπορεί να διατε-
θεί στην υπηρεσία του πολίτη, οι 
Ενώσεις ζήτησαν την παρέμβαση 
του κ. Γενικού: α) προς τις Εισαγγε-
λικές και Δημοτικές Αρχές αντίστοι-
χα προκειμένου μέρος των επιδόσε-
ων να εκτελούνται από υπαλλήλους 
του Δήμου, όπως προβλέπεται από 
το άρθρο 155 Κ.Π.Δ. και  β) την άμε-
ση εφαρμογή του Ν. 3731/2008 περί 
αναδιάρθρωσης της Δημοτικής 
Αστυνομίας και ανάληψης των αρ-
μοδιοτήτων που προβλέπονται από 
αυτήν. 

07Η αναδιάρθρωση των Υπη-
ρεσιών της Κρήτης είναι 

απαραίτητη, αποτελεί δε βασικό 
ζήτημα, στο οποίο θα επανέλθου-
με με συγκεκριμένη πρόταση. 

Η Ένωση Αστυνομικών Υπαλ-
λήλων Κοζάνης ζητά την 
απεμπλοκή της Ελληνικής 

Αστυνομίας από τη διαδικασία 
φρούρησης των εξεταστικών και 
βαθμολογικών κέντρων κατά τη δι-
άρκεια των Πανελληνίων Εξετάσε-
ων, θέτοντας υπόψη της Ομοσπον-
δίας συγκεκριμένα στοιχεία για την 
περιοχή της.

Σε σχετικό της έγγραφο προς την 
ηγεσία του υπουργείου Προστασίας 
του Πολίτη, η Ομοσπονδία, εν συνε-
χεία, σημειώνει «άραγε γιατί να είναι 
απαραίτητη η παρουσία των αστυ-
νομικών στην ανωτέρω διαδικασία 
και τα καθήκοντα αυτά να μην μπο-
ρούν να εκτελεστούν από υπαλλή-
λους του υπουργείου Παιδείας, Δια 
Βίου Μάθησης και Θρησκευμάτων, 
αφού η τήρηση της τάξης κατά την 
ώρα διενέργειας των εξετάσεων 
μπορεί κάλλιστα να ανατεθεί σε 
υπάλληλους του αρμόδιου για την 

διενέργεια των εξετάσεων Υπουρ-
γείου; Το ίδιο ισχύει και για το θέμα 
της φύλαξης των βαθμολογικών κέ-
ντρων όπου ο χώρος φύλαξης δεν 
διαθέτει τις προδιαγραφές ασφάλει-
ας και δεν διασφαλίζονται απόλυτα 
ούτε τα γραπτά, αλλά ούτε και ο 
ίδιος ο αστυνομικός. 

Κύριε υπουργέ, επειδή τα δια-
λαμβανόμενα στο έγγραφο της 
Ε.Α.Υ. Κοζάνης είναι πλήρως τεκ-
μηριωμένα και ανταποκρίνονται 
στην πραγματικότητα, παρακαλού-
με για την από μέρους σας παρέμ-
βαση προκειμένου υπάρξει απε-
μπλοκή των αστυνομικών από τα 
πάρεργα, όπως αυτό της φύλαξης 
των εξεταστικών και βαθμολογι-
κών κέντρων, το οποίο σε συντρέ-
χουσα περίπτωση και εφόσον πα-
ραστεί ανάγκη μπορεί να αντιμετω-
πισθεί πιο αποτελεσματικά από τις 
συνήθεις περιπολίες (εποχούμενες, 
ομάδες ΔΙΑΣ, ΟΠΚΕ κλπ)».

ΚΡΗΤΗ

Κοινό διεκδικητικό πλαίσιο
Προτάσεις κατέθεσαν οι Ενώσεις στον Γενικό Αστυνομικό Διευθυντή Περιφέρειας Κρήτης κ. Εμμανουήλ Παραβολιδάκη

απεμπλοκή  
από τη φύλαξη 
εξεταστικών κέντρων

Η Ένωση Ασ τυνομικών 
Υπαλλήλων Βόρειας Δω-
δεκανήσου καταγγέλλει 

τις Διοικήσεις της Β’ Α.Δ. Δωδεκα-
νήσου και Α.Τ. Κω για ελλιπή επι-
θεώρηση του χώρου της αποθή-
κης οπλισμού του Α.Τ. Κω.

Με αφορμή την πρόσφατη 
αποκάλυψη της απώλειας οπλι-
σμού και της απόφασης να τεθεί 
αμέσως σε διαθεσιμότητα ένας 
συνάδελφος, το σωματείο αναφέ-
ρεται και στα γενικότερα ζητήμα-
τα ελλιπούς ασφαλείας των 
εγκαταστάσεων με αποτέλεσμα 
να έχουν σημειωθεί τα δύο τελευ-
ταία χρόνια τέσσερις αποδράσεις 
με τους κρατούμενους να επωφε-
λούνται των πεπαλαιωμένων 
εγκαταστάσεων με τους φθαρμέ-
νους τοίχους και τα σκουριασμέ-
να κάγκελα. Το σωματείο κατη-
γορεί τη διοίκηση για εγκληματι-
κή αδράνεια, καλεί την ηγεσία να 

σκύψει στα προβλήματα, δίνο-
ντας λύσεις, ενώ καλεί και την 
τοπική κοινωνία να σταθεί στο 
πλευρό του, στην προσπάθειά 
του να βελτιώσει τις αστυνομικές 
υπηρεσίες. 
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Ευνούχισε  
τον άνδρα της!
τον έπιασε επ’ αυτοφώρω με την 
ερωμένη του και τα όσα έγιναν 
αποτελούν πρώτο θέμα συζήτησης 
στο νησί της λευκάδας.
Όλα έγιναν πριν από λίγες μέρες, 
στην κοινότητα τσουκαλάδες του 
νησιού, όταν η απατημένη σύζυγος 
έπιασε τον άντρα της με την 
ερωμένη του και για να τον 
τιμωρήσει τον ευνούχισε! 
σύμφωνα με το lefkaslive.blogspot.
gr, όλοι οι πρωταγωνιστές της 
ανατριχιαστικής ιστορίας είναι 
αλβανοί. Η γυναίκα υποψιαζόταν 
από καιρό ότι κάτι υπάρχει στη ζωή 
του άντρα της, αλλά εκείνος 
αρνιόταν κατηγορηματικά τα πάντα. 
Έτσι αποφάσισε να τον 
παρακολουθήσει...  σύμφωνα με 
μαρτυρίες των κατοίκων της 
περιοχής, η σύζυγος τσάκωσε τον 
σύντροφο της ζωής της, αγκαλιά με 
την ερωμένη του και οι φωνές που 
ακολούθησαν ξεσήκωσαν τη 
γειτονιά. Κατά τον διαπληκτισμό που 
ακολούθησε, η απατηθείσα γυναίκα 
άρπαξε ένα μαχαίρι και έκοψε εν 
ψυχρώ το μόριο του 50χρονου 
άντρα, που σωριάστηκε αιμόφυρτος 
ουρλιάζοντας από τον πόνο!  
Πηγή: www.newsit.gr
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Συνελήφθησαν 
επειδή πέταξαν 
τομάτες στον 
πρωθυπουργό!
Δεκαπέντε άνθρωποι 
συνελήφθησαν στην ιορδανία 
επειδή έριξαν ντομάτες εναντίον 
του αυτοκινήτου του πρωθυπουργού 
Φάγιεζ ταράουνεχ ενώ 
επισκεπτόταν την πόλη Ίρμπιντ, στο 
βορρά της χώρας.
σύμφωνα με τον εκπρόσωπο της 
αστυνομίας, Μοχάμαντ Χάτιμπ, οι 
συλληφθέντες επιχείρησαν να 
αποκλείσουν το σημείο απ’ όπου θα 
περνούσε η αυτοκινητοπομπή με 
τον πρωθυπουργό και εκτόξευσαν 
ντομάτες εναντίον του οχήματος στο 
οποίο επέβαινε ο ταράουνεχ. στη 
συνέχεια οι διαδηλωτές εξύβρισαν 
τον πρωθυπουργό και ένας από 
αυτούς έριξε το αυτοκίνητό του 
πάνω σε ένα από τα αυτοκίνητα της 
ασφάλειας του ιορδανού ηγέτη.
στην Ίρμπιντ, όπως και σε άλλες 
πόλεις του βασιλείου, έχουν 
οργανωθεί τους τελευταίους μήνες 
πολλές διαδηλώσεις με αίτημα 
πολιτικές και κοινωνικές 
μεταρρυθμίσεις.
Πηγή: www.zougla.gr

Να τεθούν τα προβλήματα 
ενώπιον όλων
Η Ένωση Αργολίδας ζητά τη δραστηριοποίηση της διοίκησης

Ζητήματα καίριας σημασίας έθεσε το 
Δ.Σ. της Ένωσης Αστυνομικών Αρ-
γολίδας στον νέο Διευθυντή της 

Αστυνομικής Διεύθυνσης Αργολίδας Τα-
ξίαρχο κ. Γεώργιο Αλεξανδρόπουλο 
και στον Γενικό Αστυνομικό Διευθυντή 
Περιφέρειας Πελοποννήσου Υποστρά-
τηγο κ. Ηλία Γεωργόπουλο με τους 
οποίους είχε διαδοχικές συναντήσεις.

Τα κυριότερα προβλήματα που συζη-
τήθηκαν είναι τα εξής:
  Τα οργανικά κενά προσωπικού της 
Α.Δ. είναι μεγάλα, προκαλούν πολλές 
δυσλειτουργίες στις υπηρεσίες και 
χρίζει η άμεση κάλυψη τους από το Αρ-
χηγείο της ΕΛ.ΑΣ. κατά τις έκτακτες - 
συμπληρωματικές μεταθέσεις.
  Η έλλειψη προσωπικού και τοποθέτη-
ση διοικητή στο Α.Τ. Κρανιδίου.
  Η ίδρυση μικτού Αστυνομικού Τμήμα-
τος στο Λυγουριό με ταυτόχρονη ενσω-
μάτωση των Σταθμών Επιδαύρου και 
Λυγουριού.
   Έλλειψη υλικοτεχνικού εξοπλισμού 
(οχήματα-αλεξίσφαιρα).

  Η εξασφάλιση της διμοιρίας υποστή-
ριξης με κατάλληλο λεωφορείο και 
των συναδέλφων με σύγχρονο εξοπλι-
σμό (κράνη και μάσκες που κουμπώ-
νουν αυτόματα μεταξύ τους).
  Η λειτουργία των ομάδων ΟΠΚΕ-ΟΕ-
ΠΤΑ να ομαλοποιηθεί κάτω από ένα 
κοινό επιχειρησιακό σχέδιο. Η ΟΠΚΕ 
να μη διασπάται σε μικρές ομάδες. Να 
ανατεθούν καθήκοντα σε επιχειρησια-
κό Αστυνομικό Διευθυντή ο οποίος θα 
είναι υπεύθυνος για τις ειδικές ομάδες 
και θα κατευθύνει αυτές.
  Βραδινή εποχούμενη περιπολία με δυο 
άτομα σε κάθε όχημα κάθε υπηρεσίας.
  Να μην κρατούνται υπεράριθμοι κρα-
τούμενοι στα κρατητήρια και να υπάρ-
χει δεύτερος σκοπός όταν ο αριθμός 
κρατουμένων είναι μεγάλος. Αντιμε-
τώπιση υπεράριθμων κρατουμένων 
στη δικαστική φυλακή Ναυπλίου, που 
λειτουργούν ως ωρολογιακή βόμβα 
έτοιμη να εκραγεί.
  Ο Αξιωματικός επόπτης να είναι πα-
ρών στους ελέγχους που πραγματο-
ποιούνται κατά τις βραδινές ώρες και 

να συντονίζει τα συνεργεία ελέγχων.
  Αυξημένα μέτρα αυτοπροστασίας των 
συναδέλφων κατά την διενέργεια 
ελέγχων.
  Τα υπηρεσιακά οχήματα να κινούνται 
για το σκοπό που διατίθενται.
  Να εφαρμοστεί η διάταξη για την πα-
ροχή υπηρεσιών σε τρίτους με την κα-
ταβολή ανταλλάγματος, ειδικά για 
χρηματαποστολές, καλλιτεχνικές εκ-
δηλώσεις αρχαίου θεάτρου Επιδαύρου 
κλπ.

Τέλος, προτάθηκε από την Ένωση να γί-
νει μια συγκέντρωση προσωπικού και 
όλων των αξιωματικών στην οποία να 
παραστεί και ο Γενικός ώστε να ακούσει 
απευθείας τα προβλήματα που θέτουν οι 
συνάδελφοι.

Ο κ. Γενικός κατέγραψε τις επισημάν-
σεις και δεσμεύτηκε ότι θα βοηθήσει με 
όλες του τις δυνάμεις για την επίλυση 
των προβλημάτων σε συνεργασία με άλ-
λους φορείς, ώστε να αποδώσουν τα μέ-
γιστα οι υπηρεσίες για την ασφάλεια των 
πολιτών όσο και των συναδέλφων μας.

Με τους διοικητές των υπηρε-
σιών της Αστυνομικής Διεύ-
θυνσης Ηρακλείου συναντή-

θηκε στις 9 Ιουλίου 2012 η Ένωση 
Αστυνομικών Ν. Ηρακλείου προκει-
μένου να καταγραφούν τα προβλήμα-
τα που αντιμετωπίζουν και να ασκη-
θούν πιέσεις για την επίλυσή τους.

Μεταξύ άλλων ξεχώρισε το πρό-
βλημα των αποσπάσεων που ξεπερ-
νούν και τα τριάντα άτομα σε τμήμα-
τα, η μη χορήγηση των ρεπό, ο κίνδυ-
νος από τη συσσώρευση των μη επι-
δοθέντων δικογράφων μετά και την 
ίδρυση του Εφετείου Ανατολικής 

Κρήτης, ενώ σοβαρό είναι και το 
πρόβλημα με τα υπηρεσιακά  οχήμα-
τα που διατίθενται για περιπολίες. 
Όπως καταγγέλθηκε, είναι πεπαλαι-
ωμένα με την συντριπτική τους 
πλειοψηφία  να ξεπερνούν  τα 5 έτη 
και με αναρίθμητα χιλιόμετρα (περί  
τα 400.000). Για τη συντήρησή τους 
δαπανώνται ποσά που υπερβαίνουν 
το κόστος αγοράς νέου οχήματος. 
Επίσης, κατά τη διάρκεια των θερι-
νών μηνών, στα πλαίσια των ενημε-
ρωτικών συναντήσεων με τους τοπι-
κούς φορείς του Ηρακλείου, το σω-
ματείο  πραγματοποίησε σειρά συνα-

ντήσεων με τους βουλευτές κ.κ. 
Εμμανουήλ Κεφαλογιάννη και Αυγε-
νάκη Λευτέρη (Ν.Δ.), Διακάκη Μαρία 
και Κριτσωτάκη Μιχαήλ (ΣΥΡΙΖΑ) 
και Βασίλειο Κεγκέρογλου (ΠΑΣΟΚ). 

Στους βουλευτές επιδόθηκε Υπό-
μνημα με τις θέσεις του σωματείου 
για την αντιμετώπιση των προβλη-
μάτων και εκ μέρους τους εκφρά-
στηκε το αμέριστο ενδιαφέρον των 
κομμάτων τους και η δέσμευσή τους 
να αναλάβουν πρωτοβουλίες για την  
επίλυσή τους σε επίπεδο νομού αλλά 
και κεντρικό – θεσμικό επίπεδο γενι-
κότερα.

«Θερμές» συναντήσεις στο Ηράκλειο

Τον νέο Αστυνομικό Διευθυντή της 
Α.Δ. Θεσπρωτίας  Ταξίαρχο κ. Γε-
ώργιο Λελοβίτη επισκέφθηκε το 

ΔΣ της Ένωσης Αστυνομικών Θεσπρωτί-
ας και του εξέθεσε το εύρος των προβλη-
μάτων που χρήζουν άμεσης αντιμετώπι-
σης.

Ειδικότερα τέθηκε η καταπόνηση του 
προσωπικού εξαιτίας των αποσπάσεων 
σε άλλες Αστυνομικές Διευθύνσεις για 
την καταπολέμηση της λαθρομετανά-
στευσης, όταν την ίδια στιγμή αντιμετω-
πίζουν το ίδιο πρόβλημα και ζητούν ενι-
σχύσεις από όμορες Διευθύνσεις. Επί-
σης, η αναδιάρθρωση – οργάνωση της Δι-
μοιρίας υποστήριξης της Α.Δ. 

Θεσπρωτίας με συναδέλφους που επιθυ-
μούν να συμμετάσχουν σε αυτή και 
έχουν την κατάλληλη εκπαίδευση, η κα-
θυστέρηση με την οποία εκδίδονται η δι-
αταγές για την διάθεση της Διμοιρίας, η 
ενίσχυση με Βαθμοφόρους – ανακριτι-
κούς υπαλλήλους του Τμήματος Αλλοδα-
πών Ηγουμενίτσας και Διαβατηριακού 
ελέγχου κλπ.

 Ειδική αναφορά έγινε επίσης στα αι-
τήματα των συναδέλφων που έχουν με-
ταταχθεί σε Υπηρεσία γραφείου, διότι 
εξαιτίας των προβλημάτων υγείας που 
αντιμετωπίζουν σε συνδυασμό και με τις 
συνέπειες της οικονομικής ύφεσης, αδυ-
νατούν να αντεπεξέλθουν στις υπηρεσι-

ακές απαιτήσεις.
«Θέλουμε να πιστεύουμε ότι μέσα από 

την συνεργασία μας, θα μπορέσουμε να 
επιλύσουμε πολλά από τα προβλήματα 
που αντιμετωπίζουν οι συνάδελφοί μας, 
αλλά με κύρια προϋπόθεση την εφαρμο-
γή των προβλεπομένων και όχι την κα-
ταστρατήγησή τους», τονίζει το σωματείο 
στο υπόμνημα που του παρέδωσε.

Ένα άλλο θέμα που χρήζει αντιμετώπι-
σης είναι τα παλιά οχήματα της Διεύθυν-
σης (47% μη λειτουργικά). Από το αρμό-
διο γραφείο έχουν υποβληθεί 66 αιτήμα-
τα για την έγκριση πιστώσεων ύψους 
227.000 ευρώ περίπου, αλλά εγκρίθηκε 
μόλις το ποσό των 100.000 ευρώ.

τον νέο Διευθυντή ενημέρωσε η Θεσπρωτία
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Δραματική έκκληση στους βου-
λευτές να μας προστατέψουν, 
αποτρέποντας την ψήφιση 

νέων επώδυνων για τον ένστολο μέ-
τρων, απέστειλαν οι Ομοσπονδίες.

Αφού αναφέρονται οι προεκλογι-
κές δεσμεύσεις του κ. Πρωθυπουρ-
γού και της Κυβέρνησης, αναδει-
κνύεται το εύρος του προβλήματος. 
Εξαιτίας των συνεχών περικοπών 
από το 2009 μέχρι και σήμερα οι πε-
ρικοπές των ετήσιων αποδοχών 
μας που μας έπληξαν αδιακρίτως, 
ανέρχονται από 28,74% έως το 
45,42% ανάλογα με τον βαθμό και 
τα χρόνια υπηρεσίας, χωρίς να υπο-
λογίζουμε τις πρόσφατες απώλειες 
από «το πάγωμα» των μισθολογι-
κών ωριμάνσεων, του επιδόματος 
χρόνου υπηρεσίας και των μισθο-
λογικών προαγωγών, τη μείωση 
του αφορολόγητου στα 5.000 € την 
εισφορά αλληλεγγύης, τα χαράτσια 
και το κύμα ακρίβειας που έχει ισο-
πεδώσει το βιοτικό μας επίπεδο...  
Η ωμή αλήθεια είναι ότι η πλειοψη-
φία αμείβεται με ισχνούς μισθούς, 

χωρίς να αναγνωρίζεται η επικιν-
δυνότητα της εργασίας, με Βασικό 
Μισθό τα 683 €.

Οι εκπρόσωποι των Ομοσπονδι-
ών συναντήθηκαν ειδικότερα:

Με τη Γενική Γραμματέα της Κ.Ε. 
του ΚΚΕ κα Αλέκα Παπαρήγα και 
τους κ.κ. Θανάση Παφίλη, Κοινο-
βουλευτικό εκπρόσωπο, Παναγιώ-
τη Μεντρέκα, εκπρόσωπο Τύπου 
και Δημήτρη Αγκαβανάκη.

Με αντιπροσωπεία του ΣΥΡΙΖΑ-

ΕΚΜ αποτελούμενη από τους βου-
λευτές Θ. Δρίτσα, Δ. Τσουκαλά, Β. 
Χατζηλάμπρου και Α. Καλογερή, 
το μέλος της Πολιτικής Γραμματεί-
ας του ΣΥΝ Κ. Ήσυχο, υπεύθυνο για 
την Εξωτερική Πολιτική και την 
Άμυνα και τον συντονιστή του τμή-
ματος ενστόλων του ΣΥΝ Τ. Μαυ-
ρόπουλο.

Με τον βουλευτή των Ανεξάρτη-
των Ελλήνων κ. Καπερνάρο Βασί-
λειο, υπεύθυνο του τομέα Δημόσι-

ας Τάξης, ο οποίος ενημερώθηκε 
για το αίτημά μας προκειμένου να 
ασκήσει τον προσήκοντα κοινοβου-
λευτικό έλεγχο.

Με τους βουλευτές της Δημοκρα-
τικής Αριστεράς που μετέχουν στην 
Διαρκή επιτροπή δημόσιας διοίκη-
σης, δημόσιας τάξης και δικαιοσύ-
νης κ.κ. Σπύρο Λυκούδη (Επικρα-
τείας), Γιάννη Πανούση (Α Αθη-
νών) και Δημήτρη Αναγνωστάκη 
(Νομού Ευβοίας).

Τα Προεδρεία των Ομοσπον-
διών των εργαζομένων στα 
Σώματα Ασφαλείας συνα-

ντήθηκαν (26/07/2012) στο Κοινο-
βούλιο με τους νεοεκλεγέντες με 
τη Νέα Δημοκρατία και προερχό-
μενους από το χώρο της ΕΛ.ΑΣ. 
βουλευτές κ.κ. Βλαχογιάννη 
Ηλία, Κυριαζίδη Δημήτριο και 
Νταβλούρο Αθανάσιο.

Προηγήθηκε προς τούτο σχετι-
κή πρόσκληση από τους κ.κ. βου-
λευτές, γεγονός που καταδεικνύ-
ει το διαρκές ενδιαφέρον τους 
για τα δρώμενα στους χώρους 
των Σωμάτων Ασφαλείας και για 
τους εργαζομένους σε αυτά. Οι 
εκπρόσωποι των Προεδρείων 
μεταφέροντας στους κ.κ. βου-
λευτές τις συγχαρητήριες ευχές 
όλων των ενστόλων, χαιρέτησαν 
το ελπιδοφόρο της εκλογής των, 
που αναμφίβολα ανυψώνει το 
ηθικό και γεννά νέες προσδοκίες 
σε όλους μας.

Ταυτόχρονα επισήμαναν ότι οι 
ένστολοι έχουν πλέον από αυ-
τούς αυξημένες απαιτήσεις για 
τη στήριξη και προώθηση μιας 
σειράς εκκρεμών θεσμικών - ερ-
γασιακών και οικονομικών ζητη-
μάτων που απασχολούν τα Σώ-

ματα Ασφαλείας και ταλανίζουν 
τους εργαζομένους σε αυτά, ειδι-
κότερα ως τα ζητήματα αυτά συ-
μπεριλαμβάνονται στο ψήφισμα 
της τελευταίας μας κινητοποίη-
σης (28/02/2012).

Κατά τη συζήτηση τέθηκαν οι 
βάσεις για μια συνεχή επαφή και 
επικοινωνία για τον τρόπο προ-
ώθησης προς επίλυση ζητημά-
των, αλλά και για τη διασφάλιση 
θεσμών και κατακτήσεων που με 
αγώνες έχουν κερδηθεί.

Από πλευράς των κ.κ. βουλευ-
τών υπήρξε δέσμευση όχι μόνο 
για την στήριξη των δίκαιων αι-
τημάτων μας, αλλά και για άμεσο 
κοινοβουλευτικό έλεγχο και 
προώθηση όλων των εκκρεμοτή-
των που τέθηκαν από μέρους 
μας.

«Γυμνή»  
και ή Ευβοια
Απαντήσεις στο φλέγον θέμα της 
ελλειμματικής αστυνομικής δύνα-
μης της Α.Δ. Εύβοιας καλείται να 
δώσει ο υπουργός Προστασίας του 
Πολίτη κ. Νίκος Δένδιας, καθώς ο 
Βουλευτής ΣΥΡΙΖΑ του νομού Εύ-
βοιας κ. Ευάγγελος  Αποστόλου,  
έφερε το θέμα στη Βουλή.

Αφού αναφέρει ενδεικτικά τη 
σωρεία προβλημάτων που αντιμε-
τωπίζουν οι υπηρεσίες Κύμης, Νέ-
ας Αρτάκης και Σκύρου, καλεί τον 
υπουργό να απαντήσει αν:

1. Σκοπεύει να αποσύρει τις απο-
σπάσεις τουλάχιστον από το Τ.Δ.Α. 
Νάουσας και Α.Τ. Αγίου Όρους;

2. Σκοπεύει να ενισχύσει τον 
Αστυνομικό Σταθμό Σκύρου με 
τουλάχιστον τέσσερις αστυνομι-
κούς από οποιαδήποτε αστυνομι-
κή υπηρεσία με το καθεστώς της 
απόσπασης με δαπάνες δημοσίου 
και μέχρι 31/10/2012 όπως ζητά η 
Ένωση Αστυνομικών Υπαλλήλων 
Εύβοιας;

3. Σκοπεύει να προβεί στις απα-
ραίτητες ενέργειες ώστε να τοπο-
θετηθούν δεκαπέντε τουλάχιστον 
νεοεξερχόμενοι από τις Σχολές 
Αστυφύλακες το τρέχον έτος στην 
Αστυνομική Διεύθυνση Ευβοίας;

Η Ένωση Αστυνομικών Υπαλλή-
λων Ευβοίας τονίζει τέλος από την 
πλευρά της ότι σε περίπτωση που 
συνεχίσει η παρούσα κατάσταση 
(κατάφορη παραβίαση του ωραρί-
ου εργασίας των Αστυνομικών του 
Α.Σ. Σκύρου) θα στραφεί κατά πα-
ντός υπευθύνου με κάθε νόμιμο 
μέσο (υποβολή μηνύσεων, αγωγών 
κλπ) προκειμένου να προστατεύ-
σει τα συμφέροντα των μελών της.

ΣυναντήΣή μΕ τουΣ 
ανΕξαρτήτουΣ 
ΕλλήνΕΣ
Κοινή συνάντηση πραγματοποι-
ήθηκε στις 10 Αυγούστου 2012 
στο γραφείο της Ένωσης Αστυνο-
μικών Υπαλλήλων Κοζάνης, με-
ταξύ των Διοικητικών Συμβουλί-
ων των Ενώσεων Αστυνομικών 
Υπαλλήλων Κοζάνης, Γρεβενών, 
Καστοριάς & Φλώρινας με την 
βουλευτή Κοζάνης του κόμματος 
Ανεξάρτητοι Έλληνες κ. Μακρή 
Ραχήλ, η οποία εκδήλωσε την 
επιθυμία να ενημερωθεί για τα 
τρέχοντα προβλήματα των αστυ-
νομικών της Δυτικής Μακεδονί-
ας, μετά τη μετακίνηση 500 περί-
που αστυνομικών για ενίσχυση 
των Αστυνομικών Διευθύνσεων 
της περιοχής του Έβρου.
Κατά τη διάρκεια της συνάντη-
σης πραγματοποιήθηκε τηλεφω-
νική επικοινωνία με τον βουλευ-
τή των Ανεξάρτητων Ελλήνων 
και υπεύθυνο τομέα κοινοβου-
λευτικής ευθύνης Υπουργείου 
Δημόσιας Τάξης & Προστασίας 
Πολίτη κ. Καπερνάρο Βασίλειο, 
ο οποίος αναφέρθηκε σε ποινι-
κές ευθύνες των αρμοδίων. Τόσο 
ο ίδιος όσο και η κ. Μακρή μας 
δήλωσαν τη συμπαράστασή τους 
με κάθε τρόπο.

Mε τους βουλευτές του ΣΥΡΙ-
ΖΑ  κ. Δημήτρη Τσουκα-
λά, κ. Στάθη Παναγούλη 

και κα. Μαίρη Διακάκη συναντή-
θηκαν (12-7-2012) στη Βουλή, τα 
προεδρεία των Ομοσπονδιών ΠΟΑ-
ΣΥ και ΠΟΑΞΙΑ  στο πλαίσιο της 
ενημέρωσης της νέας αρμόδιας 
κοινοβουλευτικής επιτροπής του 
κόμματος όσον αφορά τα ζητήματα 
που απασχολούν το αστυνομικό 
προσωπικό και τον Οργανισμό που 
υπηρετούμε.

Από πλευράς των Ομοσπονδιών 
μεταφέρθηκε η έντονη ανησυχία και 
αγανάκτηση όλων των αστυνομικών 
για ενδεχόμενες νέες περικοπές των 
αποδοχών τους - όπως αποτυπώθη-
κε σε σχετική επιστολή προς τους 
Αρχηγούς όλων των πολιτικών κομ-
μάτων - αλλά και η αποφασιστικότη-
τά τους για σθεναρή αντιμετώπιση 
μιας τέτοιας κυβερνητικής αναδί-
πλωσης σε σχέση με τις προεκλογι-
κές δεσμεύσεις. Επίσης έγιναν ανα-
φορές στις αναγκαίες θεσμικές με-
ταρρυθμίσεις και στο διεκδικητικό 
μας πλαίσιο, ενώ από πλευράς των 
εκπροσώπων του ΣΥΡΙΖΑ αναφέρ-
θηκε ότι η διαχρονική συνεργασία 
και ο εποικοδομητικός διάλογος με 
τις Ομοσπονδίες μας, υιοθετώντας 

σε μεγάλο βαθμό τις θέσεις μας, 
συμβάλει στην εξεύρεση της καταλ-
ληλότερης προώθησης των ζητημά-
των που μας αφορούν στα πλαίσια 
της κοινοβουλευτικής δυνατότητας 
του κόμματος. Δήλωσαν δε την συ-
μπαράστασή τους στον αγώνα μας 
- όπως τον προαναφέραμε - κατά 
των δυσβάσταχτων περικοπών με-
ταφέροντας με τη σειρά τους την 
ανησυχία τους ότι τα καθοριζόμενα 
νέα μέτρα των 3 δις. δεν θα τα πλη-
ρώσει «η φοροδιαφυγή» αλλά οι 
εργαζόμενοι. Τάσσονται υπέρ της 
σύστασης Διακομματικής Επιτρο-
πής με γνώμονα το ότι πιστεύουν 
στην αστυνομία και όχι στην αστυ-
νομοκρατία, στιγματίζοντας τις φι-
λελεύθερες πολιτικές που θυματο-
ποιούν τους αστυνομικούς και την 
αστυνομία, στρέφοντας εναντίον 
της την κοινή γνώμη με στόχο την 
ιδιωτικοποίηση του δημόσιου αγα-
θού της ασφάλειας και την μετα-
τροπή του σε επιχειρηματική δρα-
στηριότητα. 

Επεσήμαναν δε ότι εάν δεν υπάρ-
ξει εκσυγχρονισμός και συγκεκρι-
μένη οικονομική επένδυση στην 
υλικοτεχνική αναβάθμιση του Ορ-
γανισμού δεν μπορεί να υπάρξει 
πάταξη της εγκληματικότητας.

«Πιστεύουμε  
στην αστυνομία και όχι  
στην αστυνομοκρατία»
Ο ΣΥΡΙΖΑ στηρίζει τις πρωτοβουλίες των 
Ομοσπονδιών για να μην υπάρξουν άλλες περικοπές

σταθερή συνεργασία 
με τους βουλευτές 
πρώην στελέχη μας
Οι ένστολοι αναμένουν πολλά από τους πρώην 
ένστολους και νυν βουλευτές της Νέας Δημοκρατίας

καταψηφίστε τα νέα μέτρα
Οι συναντήσεις με τα πολιτικά κόμματα για τις νέες περικοπές - ΠΡΟΣΤΑΤΕΨΤΕ ΜΑΣ!
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Τ
ο τελευταίο διάστημα πολύς 
λόγος γίνεται για απώλεια 
εσόδων του ελληνικού 
κράτους από διάφορους 
τομείς. Ένας τέτοιος τομέας 

είναι κι αυτός της Διαχείρισης 
Δημοσίου Υλικού και κυρίως 
οχημάτων. Πολλά είναι τα οχήματα 
που κατάσχονται για διάφορα 
αδικήματα όπως μεταφορά 
λαθρομεταναστών –ναρκωτικών 
ουσιών κ.α. από υπηρεσίες της 
Ελληνικής Αστυνομίας. Τα οχήματα 
αυτά παραμένουν για αρκετό χρονικό 
διάστημα στις Υπηρεσίες μέχρι να 
παραδοθούν στα αρμόδια τελωνεία 
που πολλές φορές λόγω μη 
επάρκειας χώρου σ’ αυτά, η 
παραλαβή καθυστερεί με ό,τι αυτό 
συνεπάγεται, όπως η απασχόληση 
συναδέλφων για την ασφαλή φύλαξη 
αυτών.

Σ
το χώρο στάθμευσης 
υπηρεσιακών οχημάτων της 
Α.Δ. Ιωαννίνων τα 2/5 
περίπου καλύπτονται από 
κατασχεθέντα οχήματα που 

αυτή την στιγμή ο αριθμός τους 
ξεπερνά τα 90 εκτός αυτών που 
φυλάσσονται στις εκτός έδρας 
υπηρεσίες. Τα οχήματα αυτά μέχρι 
πρόσφατα, έστω και καθυστερημένα, 
δημοπρατούνταν από τον Οργανισμό 
Διαχείρισης Δημοσίου Υλικού 
(ΟΔΔΥ). Από 24/11/2012 που ο ΟΔΔΥ 
έχει καταργηθεί και οι αρμοδιότητες 
έχουν μεταφερθεί στην Διεύθυνση 

Ένας ανεκμετάλλευτος θυσαυρός
 διαχΕιριΣή

του  κιτΣιου 
κων/νου 
Προέδρου  
τησ ένωσησ 
αστυνομικων 
ιωαννινων

Τελωνειακών διαδικασιών (Δ 19) του 
υπουργείου Οικονομικών, 
δημοπρασία εκποίησης οχημάτων δεν 
ξανάγινε. 

Α
υτό έχει ως αποτέλεσμα ο 
αριθμός των οχημάτων 
ολοένα και να αυξάνεται 
δημιουργώντας έτσι 
τεράστιο πρόβλημα λόγω 

έλλειψης χώρου. Το μεγαλύτερο όμως 
πρόβλημα κατά την γνώμη μου είναι 
αυτό της τεράστιας απώλειας εσόδων, 
έσοδα που χάνει το Ελληνικό Δημόσιο 
καθώς τα οχήματα αυτά όσο 
μεγαλύτερο χρονικό διάστημα 
παραμένουν ακινητοποιημένα τόσο η 
αγοραστική τους αξία μειώνεται 
(μείωση που ξεκινά από 500 και 
φτάνει ως και 1.800 ευρώ/όχημα για 
κάθε επιπλέον έτος που το όχημα 
αυτό παραμένει ακινητοποιημένο).

Π
ρότασή μου είναι τα 
οχήματα που είναι σε 
καλή κατάσταση και 
πληρούν προδιαγραφές 
να επιλέγονται για 

υπηρεσίες της Ελληνικής Αστυνομίας 
και άλλων υπηρεσιών του Δημοσίου 
όπως και γινόταν μέχρι πρόσφατα. Τα 
υπόλοιπα να αναρτώνται σε 
κατάσταση στο διαδίκτυο, ξεχωριστή 
για τα οχήματα προς κυκλοφορία και 
ξεχωριστή αυτών που είναι για 
διάλυση που μπορούν να εκποιούνται 
ομαδικά και να παραδίδονται σε 
πιστοποιημένες εταιρείες 

ανακύκλωσης. Κάτι ανάλογο γίνεται 
εδώ και καιρό από τράπεζες όπου ο 
ενδιαφερόμενος αγοραστής βλέπει 
την τιμή εκκίνησης και ανάλογα δίνει 
την δική του προσφορά. Από τα έσοδα 
που θα εισπράττονται, το 70% θα 
μπορούσε να ενισχύει τον κρατικό 
προϋπολογισμό, το δε 30 % στα 
επικουρικά ταμεία της ΕΛ.ΑΣ., 
δικαιωματικά διωκτικός μηχανισμός 
(υπηρεσία που επιλαμβάνεται του 
αδικήματος). Έτσι το Ελληνικό 
Δημόσιο θα μπορεί άμεσα να 
εισπράττει έσοδα για την ενίσχυση 
του κρατικού προϋπολογισμού, οι 
υπηρεσίες της Ελληνικής Αστυνομίας 
θα απεμπλακούν από το πάρεργο της 
φύλαξης μεγάλου αριθμού οχημάτων, 
αλλά και τα επικουρικά μας ταμεία θα 
ανασάνουν έπειτα από τις τεράστιες 
απώλειες που υπέστησαν από το 
πρόσφατο «κούρεμα» των 
αποθεματικών τους. Μια πρόταση 
ρεαλιστική και άμεσα υλοποιήσιμη 
χωρίς κανένα λειτουργικό κόστος.

A
σφαλώς και μπορούν να 
εξοικονομηθούν πολύτιμοι 
πόροι και από άλλες 
δραστηριότητες. Όλοι μας 
έχουμε εμπειρίες είτε 

προβληματισμούς από τη διαχείριση 
των λειτουργικών δαπανών της 
Ελληνικής Αστυνομίας. Θα μπορούσα 
π.χ. να αναφερθώ και σε ένα άλλο 
θέμα, αυτό της κατάργησης των 
ελαφρών συνεργείων, μιας και 
αναφερόμαστε στα οχήματα της 

Ελληνικής Αστυνομίας. Με 
συγκεκριμένες παρεμβάσεις μπορεί να 
περιοριστεί το κόστος επισκευών και 
συντήρησης και το κυριότερο να 
διασφαλιστεί ο συνάδελφος που τα 
χρησιμοποιεί από πιθανούς κινδύνους. 
Δεν θα ξεχάσω το περιστατικό με ένα 
περιπολικό που συνόδευε λεωφορείο 
του Μεταγωγών, γεμάτο 
κρατούμενους. Το περιπολικό υπέστη 
ξαφνικά βλάβη, κόπηκε ο ιμάντας της 
μηχανής και ξέφυγε από την πορεία 
του με αποτέλεσμα να δουν το χάρο με 
τα μάτια τους οι δυο συνάδελφοι που 
επέβαιναν σε αυτό. Τα οχήματα του 
Μεταγωγών είναι σε καλή κατάσταση, 
έχουν επαγγελματίες οδηγούς, αλλά 
και αυτά χρειάζονται καλή συντήρηση. 
Φανταστείτε τι σάλος μπορεί να 
προκληθεί από ένα ατύχημα με 
κρατούμενους. Σε άλλες περιοχές 
είχαμε παρόμοια συμβάντα στο 
παρελθόν.

K
λείνοντας, πιστεύω ότι το 
συνδικαλιστικό μας κίνημα, 
πρέπει να εστιάσει την 
προσοχή του και σε αυτά τα 
ζητήματα με μεγαλύτερη 

ζέση. Καταφέραμε να 
θεσμοθετήσουμε κανόνες υγιεινής 
και ασφάλειας σε μια περίοδο κατά 
την οποία η πολιτεία δεν 
αντιμετώπιζε οικονομική κρίση. Τα 
προβλήματα του σήμερα μας 
αναγκάζουν να αναζητήσουμε πιο 
οικονομικές λύσεις, χωρίς εκπτώσεις 
βεβαίως στο αγαθό της ασφάλειας.

Κ
ύριοι σύμβουλοι, έχοντας 
υπ’ όψιν το ψήφισμα του 
20ου συνεδρίου της 
Ομοσπονδίας μας καθώς 
και της υποχρέωσής μας 

να πορευτούμε αγωνιζόμενοι για την 
επίλυση προβλημάτων όπως αυτά 
καταγράφηκαν στο διεκδικητικό 
πλαίσιο του ανωτέρω ψηφίσματος, 
θα πρέπει να θίξουμε ένα ζήτημα το 
οποίο αν και καταγράφεται στα 
θεσμικά αιτήματά μας, ουδέποτε 
επιλύθηκε. Συγκεκριμένα: κατά το 
20° πανελλαδικό συνέδριο της 
Ομοσπονδίας μας ένα από τα 
θεσμικά ζητήματα που 
καταγράφηκαν στο διεκδικητικό μας 
πλαίσιο ήταν και η δημιουργία 
λεσχών εστίασης σε κεντρικές 
υπηρεσίες των Διευθύνσεων 
Νοτιοανατολικής Αττικής, 
Βορειοανατολικής Αττικής και 
Δυτικής Αττικής για την σίτιση ιδίως 
νέων συναδέλφων που οι μηνιαίες 

Επιτακτική ανάγκη η ίδρυση λεσχών εστίασης
 οικονομικα

του  χρήστου 
Συνδρεβέλη 
αντιΠροσωΠου 
τησ έασυα  
στην Ποασυ

τους αποδοχές είναι πενιχρές.

Τ
ο ανωτέρω αίτημα αν και 
διαχρονικό, είναι σήμερα όσο 
ποτέ άλλοτε επιβεβλημένο 
να ικανοποιηθεί αφού είναι 
πασιφανές ότι δεν χρήζει 

πλέον ιδιαίτερης ανάλυσης η δεινή 
οικονομική κατάσταση που έχει 
περιέλθει ο Έλληνας αστυνομικός.
Είναι επίσης γνωστό ότι για τους 
νέους ιδίως συνάδελφους μας, οι 
τελευταίες ημέρες πριν την καταβολή 
της μισθοδοσίας τους αποκτούνε 
χαρακτήρα επιβίωσης αφού είναι 
αρκετές οι περιπτώσεις που 
αδυνατούν να εξασφαλίσουν ακόμα 
και την αξιοπρεπή σίτισή τους.

Ό
λα τα παραπάνω 
προβλήματα εγκαίρως τα 
εντόπισε και διαπίστωσε 
το 20° συνέδριό μας πλην 
όμως μέχρι και σήμερα 

δεν έχει δοθεί κάποια λύση. 
Συμμεριζόμενοι την δεινή οικονομική 
κατάσταση της χώρας μας αν η λύση 
στο παραπάνω ζήτημα ήταν υψηλού ή 
παράλογου κοστολογίου τότε σίγουρα 
θα απείχαμε από τέτοιου είδους 
απαιτήσεις, αν όμως κάτι τέτοιο δεν 
υφίσταται τότε είμαστε 
υποχρεωμένοι να διεκδικήσουμε και 
η πολιτεία να αποδεχτεί το αίτημά 
μας,  Στην Νοτιοανατολική Αττική και 
συγκεκριμένα στην περιοχή 
Μαρκοπούλου εδρεύει το Ολυμπιακό 
Σκοπευτήριο. 

Τ
ο εν λόγω Ολυμπιακό 
ακίνητο στις 16/10/2008 
παραχωρήθηκε στην 
ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΑΣΤΥΝΟΜΙΑ 
και υπεγράφη σχετική 

σύμβαση στην όποια γίνεται ρητή 
μνεία ότι ο προορισμός του ακίνητου 
είναι για την στέγαση και λειτουργία 
των υπηρεσιών της ΕΛ.ΑΣ. 

Α
πό τότε μέχρι και σήμερα τα 
4 κτίρια και τα 305 
στρέμματα που 
περιβάλλουν την 
αναφερόμενη εγκατάσταση 

παραμένουν αναξιοποίητα 
εξαιρουμένων των χώρων που έχουν 
διατεθεί στην Περιφερειακή διοίκηση 
της ομάδας Δίκυκλης Αστυνόμευσης 
της Νοτιοανατολικής Αττικής.

Ω
ς εκ τούτου σεβόμενοι τις 
αποφάσεις που έλαβε το 
20° πανελλαδικό συνέδριό 
μας και δεδομένου του 
γεγονότος της ύπαρξης 

κτιριακής εγκατάστασης, είναι 
επιβεβλημένο να προβούμε άμεσα 
στην υποβολή αιτήματος για την 
ίδρυση και λειτουργία λέσχης 
εστίασης αστυνομικών εντός του 
αναφερομένου χώρου, προς 
ανακούφιση των συναδέλφων μας.
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 Καλό βόλι…

Λογικές του στυλ «σφάξε με 
αγά μου ν’ αγιάσω» ή του 

«μαζί τα φάγαμε» δεν βρίσκουν 
ανταπόκριση στους κόλπους του 
συνδικαλιστικού μας κινήματος. 
Ας το καταλάβουν αυτοί που 
επενδύουν στον κοινωνικό αυτο-
ματισμό και στον εμφύλιο πόλε-
μο… Τους λέμε ξεκάθαρα: Καμιά 
τρόικα πάνω από το δημόσιο και 
εθνικό συμφέρον!

 ΜΠΟΡΟΥΜΕ να τα καταφέ-
ρουμε. Ούτε ηττοπάθεια- ούτε 

μοιρολατρία. Αγωνιζόμαστε για ένα 
καλύτερο αύριο, διδασκόμενοι από 
το παρελθόν!

Ενέργειες, όπως αυτές που 
καταγράφηκαν έξω από το 

Τ.Δ.Α. Κομοτηνής, εις βάρος συν-
δικαλιστών που εκτελούσαν εν-
συνείδητα συνδικαλιστική υπο-
χρέωση και δικαίωμα, να είναι σί-
γουροι ότι δεν θα κάμψουν το 
αγωνιστικό μας φρόνημα, αλλά 
και ούτε θα μείνουν αναπάντητες.

 Οι πρώτες δέκα μέρες του Αυ-
γούστου, που συγκλόνισαν την 

αστυνομία λόγω των εκτάκτων με-
τακινήσεων, έδωσαν σε πολλούς 
την ευκαιρία να επιτεθούν -άλλοι 
ανωνύμως και άλλοι επωνύμως- 
στην Ομοσπονδία και προσωπικά 
στον πρόεδρό της για να βγάλουν 
μόνο τα απωθημένα τους. Γιατί πώς 
αλλιώς να εξηγηθεί ότι βγάζουν 
σπυράκια όταν αναφερόμαστε στα 
ανθρώπινα δικαιώματα, στον εκδη-
μοκρατισμό της αστυνομίας κλπ;

Το ακούσαμε και αυτό: Η 
Ομοσπονδία λέει, εμποδίζει 

τους συνοριακούς φύλακες να 
ασκήσουν τα πραγματικά τους 
καθήκοντα και μάλιστα στα σύ-

νορα, που είναι το φυσικό τους 
περιβάλλον. Είναι οι ίδιοι που κα-
τηγορούσαν την Ομοσπονδία 
όταν κάποτε υποστήριζε ακρι-
βώς αυτό, ότι δηλαδή θα ήταν 
προς το συμφέρον της αστυνομί-
ας και της αστυνόμευσης να δια-
τηρηθούν οι διακριτοί ρόλοι των 
ειδικών κατηγοριών συναδέλ-
φων μας. 

 Η εξαγγελία του Αρχηγείου για 
την απεμπλοκή της Ελληνικής 

Αστυνομίας ακόμα και από την 
προστασία του εσωτερικού χώρου 
του Κοινοβουλίου, ώστε να ανατε-
θούν οι σχετικές αρμοδιότητες σε 
εταιρεία ιδιωτικής φύλαξης, συνι-

στά μέγα ολίσθημα, πράξη υπονό-
μευσης του ρόλου της δημόσιας 
αστυνομικής αρχής και ασφαλώς 
πράξη απαξίωσης του Έλληνα 
Αστυνομικού. Να έχουμε το νου μας, 
παρά την αναδίπλωση…

Το φιάσκο και των φετινών 
ετήσιων κρίσεων των ανω-

τάτων αξιωματικών, είναι γνω-
στό. Εκείνο που δεν έγινε μάλλον 
κατανοητό είναι ότι η κραυγαλέα 
καρατόμηση του διοικητή Ασφα-
λείας Ρεθύμνου Νίκου Κουρμού-
λη στάθηκε αφορμή για να ξεση-
κωθούν για πρώτη φορά σε τοπι-
κό επίπεδο κόμματα και φορείς 
του νομού, απαιτώντας την άμε-

ση αποκατάστασή του. Η ΠΟΑΣΥ 
ήταν εκεί και προειδοποίησε ευ-
θέως ότι αν ως το Μάρτιο δεν αλ-
λάξει το θεσμικό πλαίσιο, οι 
όποιες αποφάσεις των συμβου-
λίων κρίσεων θα είναι κενές πε-
ριεχομένου. Ο χρόνος τρέχει… Το 
βουητό το ακούτε κύριε Νίκο;

 SOS εκπέμπουν οι αστυνομικοί 
των Σερρών. Αλλάξτε τα «κά-

ρα» με πραγματικά περιπολικά. Οι 
αθεόφοβοι δεν αντικατέστησαν ού-
τε το περιπολικό που έγινε «κόσκι-
νο» από τις σφαίρες των κακοποι-
ών, αλλά προτίμησαν να το «στοκά-
ρουν», χωρίς να λάβουν υπόψη τους 
ούτε τα διανυθέντα χιλιόμετρα…

«Δεν μπορούμε να 
κάνουμε τίποτε απ’ όλα 
αυτά με αστυνομικούς 
κακοπληρωμένους 
που συνεχώς βλέπουν 
τον ήδη πετσοκομμένο 
μισθό τους να πέφτει»

«Οι υπεύθυνοι αυτής 
της «παράλογης 
βίας» θα προσαχθούν 
ενώπιον της 
δικαιοσύνης.  Στην 
δημοκρατική τάξη που 
επικρατεί στη χώρα 
μας υπάρχει χώρος 
για να επιλύονται 
μέσω διαλόγου οι 
διαφορές, χωρίς να 
παραβιάζονται οι νόμοι 
ή να ξεσπά βία»

&Είπαν 
Εγραψαν

Αντώνης 
Σαμαράς
ΠρωθυΠουργοσ

Τζέικομπ Ζούμα
Προεδροσ 
Νοτιου αφρικήσ

εκΚΕΝΤΡΙκόs

ΑΠΟΘΗΚΕΣ ΨΥΧΩΝ Σφοδρή ήταν η αντίσταση του συνδικαλιστικού μας κινήματος στη μετατροπή 
των σχολών Κομοτηνής και Ξάνθης σε ανασφαλείς αποθήκες ανθρώπινων ψυχών. Με κοινή τους 
ανακοίνωση η Συνδικαλιστική Κίνηση Αστυνομικών Ξάνθης, η Ένωση Αστυνομικών Υπαλλήλων 
Ροδόπης, η Ένωση Αξιωματικών ΕΛ.ΑΣ., η Συνδικαλιστική Ένωση Αστυνομικών Αλεξανδρούπολης και η 
Ένωση Αστυνομικών Υπαλλήλων Ορεστιάδας κατήγγειλαν τις μεθοδεύσεις της ηγεσίας και απαίτησαν 
να αποκατασταθεί άμεσα ο ακαδημαϊκός χαρακτήρας των σχολών, που κοσμούν με τη λειτουργία τους 
την περιοχή της Θράκης. Ωστόσο την ίδια αντίσταση δεν την επέδειξε η ηγεσία μας.

Ηισχυρή δοκιμασία που ζήσα-
με τις πρώτες δέκα ημέρες 
του Αυγούστου με τον αιφνι-

διαστικό «εκπατρισμό» 1.881 συνα-
δέλφων μας στη Θράκη έφερε στην 
επιφάνεια γνωστές από το παρελ-
θόν παθογένειες του συνδικαλιστι-
κού μας κινήματος, που υπό κανονι-
κές συνθήκες δεν θα απασχολούσαν 
πια κανέναν.

Επειδή όμως, μερικοί έχουν την 
πολυτέλεια να κατηγορούν τον κα-
πετάνιο για το …ναυάγιο, ενώ γνωρί-
ζουν ότι το σκάφος παρασύρθηκε 
στα βράχια από τα …υπόγεια ρεύμα-
τα, είναι καλό να τους υπενθυμίσου-
με μερικές αλήθειες.

Κατ’ αρχήν στη σημερινή Ελλάδα 
της γενικευμένης χρεοκοπίας αξιών 
όλων των ειδών, αντί να συστρατευ-

τούμε όλοι σε έναν κοινό στόχο, στο 
ξεπέρασμα της κρίσης και στη δημι-
ουργία συνθηκών για μια νέα ανα-
πτυξιακή πορεία, μερικοί μερικοί 
άθελά μας συμβάλλουμε με τη συ-
μπεριφορά μας στην διαιώνιση της 
εσωστρέφειας, της διάσπασης της 
εσωτερικής μας ενότητας και στην 
αποδυνάμωση του συνδικαλιστικού 
μας κινήματος.

Είναι ακατανόητες οι επιθέσεις 

που δέχθηκε η Ομοσπονδία και κά-
ποιες Πρωτοβάθμιες Οργανώσεις 
της επειδή πρωτοστάτησαν στην 
υπεράσπιση των συμφερόντων των 
αποσπασμένων συναδέλφων και 
συνολικά στην υπεράσπιση του κα-
λώς εννοούμενου υπηρεσιακού 
συμφέροντος στις περιοχές που ερ-
γάζονταν πριν μετακινηθούν. Δεν 
δικαιολογούνται ούτε οι συνάδελ-
φοι συνδικαλιστές άλλων φορέων 

ούτε οι υπηρεσιακοί παράγοντες 
που ενοχλούνταν από τις πρωτο-
βουλίες μας, λες κι εμείς ευθυνόμα-
σταν για τα προβλήματα που όλοι 
μαζί καλούμασταν να αντιμετωπί-
σουμε.

Οσοι νομίζουν ότι η μαζική με-
τακίνηση στη Θράκη αστυνο-
μικής δύναμης προσφέρεται 

για υπονόμευση της ΠΟΑΣΥ, μάλ-

λον πρέπει να αναθεωρήσουν την 
τακτική τους. Η δυναμική του αγώ-
να μας και η αποτελεσματικότητά 
του αποδεικνύουν ότι για άλλη μια 
φορά έπεσαν έξω στις προβλέψεις 
τους.

Ας αφήσουν επομένως το «διαίρει 
και βασίλευε» και ας αφήσουν το 
συνδικαλιστικό μας κίνημα με τα 
όποια προβλήματά του να συνεχί-
σει να καταθέτει τις προτάσεις και 
τον προβληματισμό του και για τα 
τρομερά προβλήματα που έχουμε 
και για τις ευθύνες εκείνων που τα 
δημιούργησαν. Η κρίση την οποία 
καλείται να ξεπεράσει η χώρα μας, 
μας θέλει όλους ενωμένους και όχι 
στα χαρακώματα της διχόνοιας και 
του αυτοεξευτελισμού. Αρκετά μας 
εξευτελίζουν οι κυβερνώντες.

Διαίρει και βασίλευε…
 ΑΤ-ΑξΙΕΣ

( (Προεκλογικές μισθολογικές παραμυθίες
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